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Poročilo z včerajšnje seje občinskega sveta (1. del) 

Prometno študijo smo dobili, sedaj nas 
čaka njena (precej draga) realizacija 

Na včerajšnji 27. r edn i seji so občinski svetn ik i 
obravnaval i i n spreje l i kar nekaj zahtevn ih točk 
dnevnega reda. M e d drug im so se seznani l i s pro
metno študijo, k i naj b i rešila naše težave z vedno 
gostejšim prometom, sprejel i so sklep o k repkem 
povečanju cen ravnanja s komuna ln im i odpadki ter 
opravi l i prvo obravnavo Lokalnega programa kultu
re. Slednjega so vse svetniške skup ine zelo pohva
lile, saj po nj ihov ih besedah predstavlja dobro osno
vo za nadaljnji razvoj kamniške kulture. Več o njem 

pa boste (tako kot o višjih cenah ravnanja z odpad
ki ) lahko prebra l i v naslednj i številki Kamniškega 
občana. Na pred log svetniške skup ine LDS so svet
n ik i oprav i l i prvo obravnavo sklepa o znižanju naje
ma park i rn ih mest na plačljivih parkiriščih. Ce bo ta 
pred log potrjen tudi v drug i obravnavi , se bo celo
le tn i najem parkirišč po c en i l za po l ov i co , po eno 
parkirišče pa naj b i gospodinjstva na območju 
ožjega centra mesta dob i la celo brezplačno. 

Več n a 3. s t r a n i 

P r v i d r ž a v n i p r a z n i k v M a i s t r o v s p o m i n 

K o letos prvič praznujemo državni praznik Dan Rudol fa Maistra v spomin , ko je 23. novembra 191H 
general Rudo l f Maister v M a r i b o r u s svoj imi bo r c i razorožil nemško ze leno gardo i n zasedel črto od 
Dravograda čez Špilje tlo Radgone, se obenem spomin jamo tud i dogodka, ko smo pred 35- imi leti v 
K a m n i k u , n jegovem rojstnem mestu leta 1970 o d k r i l i spomen ik našemu ve l i k emu rojaku, de lo 
akademskega kiparja Antona Sigul ina iz Ljubljane. Več n a 10. s t r a n i . 

Meso Kamnik se je kapitalsko povezalo s Farmo Ihan 

S poslovno povezavo se podjetju 
odpirajo številne nove priložnosti 

Meso Kamn ik se je ob selitvi v nove prostore od
ločilo za še eno zelo pomembno poslovno potezo -
povezavo s Farmo Ihan. Za ta korak so se, po bese
dah Alojza Šuštarja, do lgo letnega direktor ja Mesa 

Kamnik , odločili predvsem zato, ker so kapacitete 
nov ih prostorov bistveno večje od dosedanjih, zato 
bodo potrebovali zanesljiv v ir kakovostnega svinjske
ga in govejega mesa. Več n a 4. s t r a n i 

Pri Osredkarju v Beli Peči srečanje 
krajanov Sel 

Srečanje krajanov Sel na slovesnosti ob krajevnem prazn iku je skoraj vsako leto namenjeno tud i kra
jevnim pr idobi tvam. Letošnjega praznovanja ob odprtju 1260 metrov asfaltiranega cestnega odseka Resje-
Osredkar, 22. ok tobra , so se udeležili številni krajani raztresenih vasic z obronkov kamniških planin, ki 
so bil i deležni pri jaznega sprejema Osredkarjevih na njihovi lepo urejeni kmetij i 780 metrov visoko. 

Kot je bi lo slišati, so prebivalci KS Sela ponosni na lepo število k i lometrov asfalt iranih cest, ki so j ih pr i 
bližale do l in i in Kamn iku ter pr ipomogle , da se vasi ohranjajo in razvijajo ter da se po njih razlega otroš
ki smeh. Več na 7. strani. 

Otroc i OŠ Sela so se predstavi l i s prisrčnim programom. Z a podporo in sodelovanje, brez česar ne b i b i lo 
napredka, sta se občini in kra janom toplo zahval i la (z desne) predsednik sveta krajevne skupnosti Sela M i 
lan H r i b a r i n F ranc Poljanšek, gospodar kmetije Osredkar , k i je poudar i l velik pomen ceste za njihovo živ
ljenje, pa tudi za povezavo Te rm Snovik s Črnivcem in Savinjsko dolino. V E R A MEJAČ 
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KAMNIK USPEŠNO GOSTIL NAJVEČJI ŠPORTNI 
DOGODEK NA PODROČJU INVALIDSKEGA 
ŠPORTA 

K o n e c ok tobra je b i l K a m n i k v znamenju vel ikega športnega dogodka. V športni dvoran i OŠ Frana 
Albrehta so se od 28. oktobra do 1. novembra odvijale zanimive tekme prvega svetovnega prvenstva 
inval idov v sedeči odbojk i za mlade. Ob iskova lc i so z navdušenjem spremljal i borbene igre sedeče od
bojke kot zanimive športne panoge. Navijal i so športno - za vseh šest mlad insk ih državnih ek ip iz Bra
zilije, Irana, Bosne i n Hercegov ine , Nemčije, Poljske in Slovenije. N a k o n c u so b i l i zadovol jni vsi, ta
ko organizatorj i kot mladi športniki inva l id i , k i so iz K a m n i k a odhajali s p r e l ep im i občutki, po ln i no
v ih doživetij, prijateljstev, mlad i fantje iz Irana pa tud i z z la t imi medal jami o k r o g vratu. 

N a f o t o g r a f i j i : Športni b o j e k i p S l o v e n i j e i n I r a n a . 
Več n a 8. s t r a n i . 

11 Cantemus se je 

• ponovno predstavil 

domačemu občinstvu 

Pevke i n pevc i kamniškega mešanega pevskega 
z b o r a C a n t e m u s z z b o r o v o d j e m Sebast janom Vr
h o v n i k o m so kot uvod v n o v o pevsko sezono p r i 
p rav i l i k o n e c ok t ob ra svoj l e tn i pevsk i koncer t , si
c e r že 27. p o v rs t i . 

i, V jesenske barve odeta avla Šolskega cent ra Ru-
<« do l fa Ma i s t ra je z u b r a n i m i p e v s k i m i g lasovi p o 
J zdrav i l a i n navdušila v e l i ko število l jubitel jev zfoo-
o r ovske glasbe. 

£ V e ć n a 5. s t r a n i . 

KS Tuhinj v s l ik i i n besedi 
V soboto, 22. oktobra, je b i l v kul

turnem domu na Lazah izjemno za
nimiv in pomemben dogodek. Matej 
in Vojko Ton in sta javno predstavila 
svoj dokumentarni f i lm KS Tuhinj v 
sliki in besedi. V dokumentarcu na
stopa več kot 60 krajanov, k i jih Ma
tej Ton in , študent fakultete za druž
bene vede, nevsil j ivo sprašuje i n 
spodbuja, da z besedami i n pr ika
zom različnih del predstavijo zgodo
v ino in sedanjost svojega domačega 

Več n a 5. s t r a n i 

£g£fc> AvtoAku stika D r A O M 
. G o on! 

N a Š P O O O V O r n a 4 . s t r a n i 

Z ministrom dr. Milanom Zverom o ciljih in ključ
nih nalogah pri izvajanju šolske politike na 4. strani. 

W W W . A V T O A K U S T I K A . S I B N a š a a n k e t a n a 9 . s t r a n i 

o d i i v a v e n 
velika nagradna Igra bo potekala do 16.12.2005 v 
»poslovalnicah AvtcAkustlke In na dnevih predstavitev 

v Mobitelovn centrih po Stovenl|l 

- sklepanje razmerij družbe Mobite l d .d . 
- sklepanje razmerij družbe Debitel d .d . 
- prodaja mobi lnikov 
- odkup in prodaja rabljenih aparatov 
- avtoinstalaci je 
- avtoakust ika 
- servis 

V Kamniku je konec oktobra po skoraj dvajsetih letih 
zopet potekala krvodajalska akcija, ki smo jo Kamničani 
lepo sprejeli. Tridnevna krvodajalska akcija v kamniškem 
domu kulture se je končala vzpodbudno, akcije se je ude-

P E H O M E C 0 4 1 9 8 8 9 8 8 i n f o ( o > a v t o a k u s t i k a . s i 
P E D O M Ž A L E D 3 1 5 5 5 3 3 3 D Q M Z A L E @ A V T D A K U S T I K A . S I 

P E K A M N I K 0 3 t 5 5 5 Z Z Z K A M N I K @ A V T D A K U S T I K A . SI 

P E L J - V O J K O V A 0 4 1 7 7 7 7 7 7 I N F D @ A V T D - P H D N E . S I 

In še novost i : Na Mobitelov penzion paket je odslej možna vezava družinskih bonusov; 

pri nas pa lahko sk l ene t e tud iMob i t e l ov S O S paket! @ ^ ^ ^ ^ ^ 

ležilo 270 krvodajalk in krvodajalcev. Kaj so v naši anketi 
povedil i sodelujoči preberite na 9. strani. 

' Kamniški občan bo ponovno med vami v četrtek, 
24. novembra, 

članke oddajte najpozneje do petka, 18. novem
bra; oglase in zahvate pa do ponedeljka, 21. novem
bra, v uredništvo v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba 
med občino in sodiščem, 1. nadstropje), 
tel: 01/839131lin 041/662 450,faks: 01/83 W60, 
e.naslov: sasa.mejac@siol.nel 

Uradne ure uredništva ob ponedeljkih od & do 15. 
ure, ob sredah od 8. do 12. inodl3dol7. ure, 
ob petkih od 8 do 12. ure. J 
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3 S tfORT i. o.o, Perovo 25 (no kamniški obvoznici), 1240 Kamnik 

do 4 0 % zniZfliK tim s m u t i «01/839 44 D4 

EUM HI HSCHER IZ PRETEKU SHODE > 031329-999 

VRHUNSKA OBLAČILA ZA SMUČANJE, P0H0DNISTV0 

[bunde, hlač«, sp. perilo, očala, čelade, rokavice, kapel 

Kvaliteten servis športne opreme i dolgoletno tradicijo: servis smuti 
koles, pohodnih palic, tolarjev in ostale športne opreme! 
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10. novembra 2005 AKTUALNO: O KAMNIŠKEM TURIZMU Kamniški OBČAN 

Nova strategija turističnega razvoja naše občine 

Brez zasebnega kapitala ne bo šlo 
T u r i z e m je p o l e g podjetništva i n k m e t i j s t v a e n a i z m e d t r e h de
j a v n o s t i , n a k a t e r e naša obč ina v p r i h o d n j e največ s t a v i . T o d a 
izkupiček naše obč ine o d t u r i z m a je - g l e d e n a p o t e n c i a l - še 
v e d n o r e l a t i v n o m a j h e n , r a z v o j p o s a m e z n i h d e s t i n a c i j p a p r e 
počasen i n n e u s k l a j e n . Z a t o je obč ina K a m n i k domža l skemu 
p o d j e t j u O i k o s naroč i la i z d e l a v o n o v e s t ra t eg i j e turist ičnega 
r a z v o j a naše obč ine . O t e m , ka j obč ina pričakuje o d n o v e s t r a 
tegi je , s e m se p o g o v a r j a l z A l o j z o m K o l a r j e m , p o d s e k r e t a r j e m 
- v o d j o občinskega o d d e l k a z a g o s p o d a r s k e d e j a v n o s t i i n finan
ce , t e r M a r t i n o B a j d e , s v e t o v a l k o z a g o s p o d a r s k e d e j a v n o s t i . 
P o u d a r i l a s t a , d a s i b r e z z a s e b n e g a k a p i t a l a r a z v o j a kamniške
ga t u r i z m a n i m o g o č e p r e d s t a v l j a t i , v e n d a r obč ina t o v r s t n i h 
i n v e s t i c i j n e b o m o g l a »usmerjati« p o s v o j i h željah. 

Nova strategija, k i jo bodo ob
činski svetnik i obravnaval i ob 
koncu letošnjega ali v začetku pri
hodnjega leta, naj bi turistični raz
voj naše občine začrtala za nasled
njih nekaj let. Pričakovanja od nje 
so velika, saj Alojz Ko lar pravi, da 
naj b i odgovor i l a predvsem na 
vprašanje, kako povezati našo tu
ristično ponudbo, in opozor i la tu
di na tiste prob leme, k i j ih sami 
morda n i t i ne opazimo. »Poleg te
ga si želimo, da b i b i la ta strategi
ja praktične vrednost i i n da to ne 
b i b i l zgolj nek teoretični model« 

Sedanja strategija je bi la izdela
na pred o s m i m i leti , vendar so se 
medtem zgodi le organizaci jske 

Mar t ina Bajde: »Ena izmed velikih težav kamniš 
kega tur i zma je tudi pomanjkanje zasebnega ka 
pitala, vendar se moramo pr i tem zavedati, da ob' 
čina njegovih investicij ne bo mogla usmerjati.« 

t reba p r edv ide t i tud i v pravkar 
nastajajoči n o v i strategi j i pros
to rskega razvoja naše občine. 
Invest i tor j i , k i b i se že zan ima l i 
za lokaci je, p r i m e r n e za gradnjo 
hote lov , se na občini še ne ogla
šajo, iz jema je le R o m a n Špen-
k o , lastnik Penz i ona Špenko, k i 
si skupaj s svo j im očetom že lep 
čas pr i zadeva za širitev svoje de
javnost i . »Projekt za povečanje 
števila poste l j v našem p e n z i 
o n u s sedanj ih dvajset na 40 do 

6 0 i m a m o p r i 
prav l j en , čakamo 
samo še na nekaj 
papir jev z občine. 
Ke r trajanja občin
sk ih pos topkov n i 
mogoče predvide
ti, si tudi tega, kdaj 
bomo v dodatne so
be sprejeli prve 
goste, ne upam na
povedati,« nam je 
dejal Roman Špen-
ko in v šali dodal, 
da vsak pogovor o 
tem pro jektu nje
govega očeta takoj 
spravi v slabo vo-
[jo 

viliškega tu r i zma , pa vse do 
kmečkega tur i zma, pohodništ va 
in d rug ih ob l ik športnega turiz
ma,« prav i Ko la r , vendar ob tem 
pr iznava, da bosta zaradi tako ši
roke turistične p o n u d b e energi
ja i n denar precej razpršena. 
Mar t ina Bajde pa opozar ja še na 

res krvavo potrebova l , a se je p r i 
tem treba zavedati, da se zasebni 
kapita l ne bo oz i ra l na razvojno 
strategi jo kamniškega tu r i zma , 
ampak se bo odločal po svo j ih , 
povsem ekonomsk ih načelih. N a 
odločitve invest i tor ja b i občina 
lahko vp l i va la samo tako, da se v 

O b č i n a s i n a V e l i k i p l a n i n i ž e l i 

d o m a č e g a s t r a t e š k e g a p a r t n e r j a 

Denac i ona l i z ac i j sk i p o s t o p e k na V e l i k i p l a n i n i je sicer n a p r e d 
n o s t n e m s e z n a m u in b i m o r a l b i t i n a V r h o v n e m sodišču o b r a v n a 
van že p r e d s o d n i m i počitnicami, v enda r še v e d n o ni prišel na vrs
to . A l i se b o t o z g o d i l o še letos, n a m Ko la r ni vede l poveda t i , v e n 
da r t u d i p o t i s t em , k o b o z a d e v a končana, ne b o mogoče t ako j 
izvesti n o v e g a razp i sa z a proda jo občinskega deleža v družbi V e 
l ika p l a n i n a d.o.o. . »Pred t e m b o t r e b a spre jet i še spremljajoče 
d o k u m e n t e z a proračun, ve r j e tno pa naročiti t u d i n o v o cen i t ev 
v rednos t i podjet ja . K u p n i n a , k i j o bo občina d o b i l a s p roda jo svo
j e ga deleža, ni t a k o p o m e m b n a k o t to , d a na V e l i k o p l a n i n o p r i 
p e l j emo strateškega par tner ja , ki j i b o s p o s o b e n z a g o t o v i t i n a 
dal jnj i razvo j . Si pa seveda žel imo, da bi b i l t a p a r t n e r domače 
podjet je , k i ne b o g l e d a l zgo l j n a dobiček o z i r o m a k a p i t a l s k o lo
g i ko , k i b i V e l i k i p l a n i n i u t e g n i l a povzročiti še d o d a t n o škodo.« 

spremembe, saj je bi la ustanovlje
na Agenci ja za razvoj tur i zma i n 
podjetništva. »Trenutna zakonoda
ja nov ih organizaci jskih spre
memb sicer ne zahteva, možno pa 
je, da bomo ustanovil i Zvezo turis
tičnih društev, k i jih imamo v ob
čini vedno več. Druga možnost, o 
kateri razmišljamo, pa je, da b i v 
skupn i javni zavod združili tur i
zem, ku l turo in šport. V vsakem 
pr imeru pa bo treba dejavnost tu
rističnih društev odslej še bolj 
podpirat i in j ih spodbujati tudi k 
povezovanju i n enotnemu nasto
pu prot i Turistični zvezi Sloveni
je,« je pojasnil Kolar, Bajdetova pa 
je dodala, da b i morala turistična 
društva tesneje sodelovati tudi z 
našimi turističnimi destinacijami. 

Alo jz K o l a r : »Od javno - zasebnega partner 
stva tudi na področju tur i zma v pr ihodnj ih le 
t ih veliko pričakujemo, toda zakona, k i bi ure 
ja l to področje, še nimamo.« 

P r o b l e m je predvsem 
nepovezana p o n u d b a 

Nova strategija bo mora la po
iskati rešitve za vse pereče prob
leme kamniškega tur i zma, k i j ih 
res n i malo. Po l eg splošno zna
nega pomanjkanja nočitvenih 

kapac i te t je po mnen ju nekate
r ih p r o b l e m tud i v tem, da kam
niški tu r i z em n i m a k rovne orga
nizacije (tako imenovanega LTO-
ja o z i r oma Lokalne turistične or
ganizacije), pa tud i to, katera vrs
ta t u r i z m a je za občino najpo
membnejša, n i po v s em jasno. 
»Na občini ocenjujemo, da je po
g lav i tn i p r o b l e m našega tu r i zma 
v tem, da naših turističnih desti
nacij doslej še n i smo uspe l i do
volj učinkovito pove za t i i n j i h 
skupaj p o n u d i t i na t rgu. Seveda 
pa je p r o b l e m t u d i p o m a n j k a 
nje nočitvenih kapac i t e t . Ne
davno zgrajeni apar tmaj i v Ter
m a h Snov ik so na t em področju 
s i c e r v e l i ka p r i d o b i t e v , t oda to 
še zdaleč n i dovolj,« p rav i K o l a r 

i n dodaja , d a je t u d i 
d e n a c i o n a l i z a c i j a 
Malogra jskega d v o r a 
p r i k o n c u . 

G l ede na to, da tre
nutno na enem mestu 
ne moremo prenočiti 
n i t i enega av tobusa 
obiskovalčev, turistič
n i ob i sk naše občine 
pa zadnja leta s t rmo 
narašča (po besedah 
občinskega sve tn ika 
M i h a e l a R e s n i k a je 
b i l o letos po l e t i v 
mestu največ ob isko
valcev iz Francije) , b i 
občina, po Kolar je-
vem mnen ju , potre

bovala vsaj pet hotelov, v vsakem 
pa približno po sto postelj. Loka
cije zanje so že bolj ali manj zna
ne - to so mestno središče, go l f 
igrišče v Volčjem Po t oku , zdra
v i l n i gaj v Tun j i c ah , Kamniška 
Bis t r ica ali Ve l i ka p lan ina i n Sno
v i k - vse tovrstne objekte pa bo 

kamniški OBČAN- Izdajatelj Bistrica, d.o.o„ Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. d ip l . c k o n . 
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode 
informativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 333- Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 10.200 izvodov in ga prejemajo 
gospodinjstva občine Kamnik brezplačno. 
Naslov uredništva: K a m n i k , G lavn i trg 23 (zgradba m e d o b č i n o in 
sodiščem), tel.: 01/83-91 -311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e -mai l : 
sasa.mcjac0vsiol.net Uradne ure uredništva: ponedeljek od 8. do 15. ure, 
sredt <kI 8. do 12. in od 13 do 17. ure, petek od 8. do 12. ure. Nenaročenih 
člankov in fotografij ne honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. 
Tisk Setd.d.,10.11.200S. 

Kamniški tu r i z em b i 
potrebova l partner ja 
z debelo denarn ico 

D r u g o vprašanje, na katero 
občina v strategiji pričakuje od
govor , se nanaša na to, katere 
vrste tu r i zma bodo v naši občini 
p r i o r i t e tnega pomena . »Menim, 
da p r i vrstah tur i zma n i pametno 
izvajati nobene selekcije, ampak 
razvijati vse, od kul turnega turiz
ma, preko rekreat ivnega i n zdra-

N a j p r e j b o t r e b a t u r i z m u d o l o č i t i p o m e n 

Za nekaj besed o novi strategiji turističnega razvoja naše ob
čine smo prosili tudi Mirana Jereba, vršilca dolžnosti direktorja 
Agencije za razvoj turizma in podjetništva. Povedal nam je, da bi 
morala ta strategija v prvi vrsti določiti, kako pomemben je prav
zaprav turizem za nadaljnji razvoj naše občine. 

» To je p o m e m b n o za to , ker je o d t e g a odv i sno , k o l i k o denar ja 
b o m o v pr ihodn je namenja l i za t u r i z e m o z i r o m a turistične projek
te . In če b o m o t u r i z e m uvrst i l i m e d de javnost i p r i o r i t e t n e g a po 
m e n a , p o t e m bi m o r a l a strateg i ja n a k a z a t i t u d i , kakšnih u k r e p o v 
se b o d o m o r a l i l o t i t i izvajalci strategi je , d a b o d o doseg l i zastav
l jene cilje,« prav i Je reb in o b t e m opoza r j a še na e n o dejstvo, ki 
že nekaj časa spreml ja kamniški t u r i z e m in t o je, d a doslej še no 
bene turistične strateg i je n i smo izpe l ja l i d o k o n c a . 

Strategija brez ustreznega izvedbenega akta ne bo 
dala želenih učinkov 

Tud i po n j egovem prepričanju občina ne b o m o g l a prevzet i v lo 
ge g l a v n e g a invest i tor ja v turistične pro j ek te , v seeno pa je po 
m e m b n o , da za t u r i z e m namen ja več sredstev ko t j ih je doslej , ker 
je o d t e ga , k o l i k o z a t o de javnost n a m e n j a sama , odv i sno , k o l i k o 
finančne pomoči l a h k o pričakuje s s t rani države in E U . »Več ko t 
bo občina namen ja l a z a t u r i z e m , več b o d o b i l a iz državnega p ro 
računa in iz e v r opsk ih skladov,« je prepričan Jereb , k i o b t e m po 
udar ja , d a t u d i t u r i z e m ni nič d r u g e g a ko t podjetništvo. 

D a b o t a strateg i ja bolj učinkovita o d dosedan j ih , pa je p o Je
r ebovem mnen ju p o m e m b n o t u d i to , da jo občinska uprava al i ob 
činski svet p o d p r e z us t r e zn im i z v e d b e n i m d o k u m e n t o m , v ka te 
r em b o natančno oprede l j eno , kaj vse je p o s a m e z n i izvajalec d o l 
žan nared i t i , v kakšnem časovnem o b d o b j u in iz ka t e r ih v i rov bo 
za t o p r i dob i l sredstva. » 0 pro jek t ih , ki n imajo us t r e znega finanč
nega kritja, pa sp loh ni smise lno izgubl jat i besed,« je o b koncu do 
da l M i r a n Jereb . 

eno dejstvo, k i v ve l ik i mer i zavi
ra razvoj kamniškega t u r i z m a -
pomanjkanje (zasebnega) kap i 
tala. Tega b i kamniški t u r i z e m 

najpomembnejše pro jekte tud i 
sama vključi kot invest i tor , ven
dar Ko l a r prav i , da je takšno jav
no - zasebno partnerstvo p r i nas 

še precej v povo j ih , saj se zakon, 
k i bo takšno sodelovanje urejal, 
šele pr iprav l ja . »Sem pa p rep r i 
čan, da je ravno to ena i zmed naj
bolj p r i m e r n i h o b l i k f inanc i ra 
nja v e l i k i h pro j ek tov tud i na 
področju turizma.« 

K o l i k o bo uresničevanje nove 
turistične strategije občino stalo 
v nas lednj ih le t ih še n i mogoče 
napovedat i , saj naj b i ravno s po
močjo te strategije p r i p r a v i l i 
k o n k r e t n e pro jekte , k i j ih bo 
mogoče tudi ovrednot i t i . »Vseka
kor bo treba za tur izem v pr ihod
njih let ih namenjati več sredstev 
kot j ih namenjamo t renutno , če
prav so tudi na d rug ih področjih 
(še zlasti na področju družbenih 
dejavnost i ) obveznos t i občine 
zelo ve l ike. Po drug i strani pa je 
treba pr i znat i , da v zadnj ih let ih 
tud i kakšnih p e r s p e k t i v n i h in 
uresničljivih turističnih projek
tov n i smo imeli,« prav i Kolar . Na 
evropske razpise se s turistični
m i pro jekt i občina ne bo mogla 
pri javl jat i , l ahko pa kaj denarja 
za ta n a m e n p r i d o b i pos r edno , 
če je tak projekt na p r imer vklju
čen v večji razvo jn i projekt , ka
kršen je d e n i m o Regi jski park 
Kamniško - Savinjske A lpe , k i naj 
bi povezal gospodarsko izkoriš
čanje i n varovanje tega območja 
za pr ihodn je rodove. 

Povab i l o 
k sode lovanju 

Občina K a m n i k vab i vse sub
jekte ( in tud i občane), k i se s tu
r i z m o m ukvarjajo po s r edno ali 
neposredno , da p r i ob l ikovan ju 
strategije turističnega razvoja 
občine s svo j imi p red log i in pr i 
p o m b a m i tud i sami ak t i vno so
delujejo. Pred loge l ahko posre
dujejo tud i po e l ek t ronsk i pošti 
na naslov: mart ina .ba jde®-
k a m n i k . s i . 

Z O R A N J E R E B 

KAMNIŠKA TURISTIČNA SEZONA POD 
DROBNOGLEDOM 
Po le t j e se je že d o d o b r a p r e v e s i l o v j e s e n , o čemer n a s v z t r a j n o 
prepričujejo o d p a d l o l ist je z d reves , m r a z , k i p r i t i s k a z v s e h s tra
n i i n p a m a j h n e z e l e n e ba j t i ce , v k a t e r i h pečejo k o s t a n j . V t e m 
l e t n e m času t u d i s p o m i n i n a p o l e t n i d o p u s t že n e k o l i k o b l e d i 
j o , m i s l i p a n a m uhaja jo k z i m s k i m r a d o s t i m . Z a p o s l e n i m v k a m 
niškem T IC-u p a m i s l i i n d e l o uha ja jo p r e d v s e m k p r e g l e d u le
tošnje turistične s e z o n e i n a k t i v n o s t i m , s k a t e r i m i b i l a h k o po 
n u d b o še izboljšali i n p o p e s t r i l i t ako , d a b i t u r i s t i da l j časa z užit
k o m o s t a l i v našem čudovi tem p o d a l p s k e m m e s t e c u . O letošnji 
turistični s e z o n i s m o se p o g o v a r j a l i z v o d j o T l C - a Nušo L i s j ak . 

»Statistični podatk i , k i j ih vodi- mo pod streho«In če pomis l imo 
mo v TIC-u, nam kažejo, da je b i 
la letošnja sezona v pr imer jav i z 
lansko, slabša, predvsem v avgus
tu i n sep t embru je b i l o tur is tov 
precej manj kot lani v istem času. 
Tako je o d maja pa do septembra 
K a m n i k ob iska lo približno 6900 
turistov. V tej številki so upošte
vani samo tist i tur ist i , k i so prišli 
na TIC, ve l iko pa je takih, k i so in
formaci je iskal i po te l e fonu ali 
p r eko e l ek t ronske pošte, inter-
neta. Po leg tega je treba prišteti 
še tiste, k i obiščejo Malograjsko 
kapelo, v TIC-u pa se ne ustavijo 
(teh je letos b i lo 1400), in pa or
ganizirane vodene skupine, k i j ih 
je b i lo v letošnji sezoni b i lo 72. V 
primerjavi z lansk im le tom so or
gan i z i rana vodenja v poras tu . 
Skup ine si največkrat želijo ogle
dati staro mestno jedro - progra
me za to imamo že izdelane, veli
kokrat pa prog ram sestavimo na 
željo naročnika. T o velja pred
vsem za ce l odnevne programe, 
k i j ih sestavimo skupaj z gost in
sko ponudbo . Ve l ikokrat pa sku
p i n a m samo priporočamo, kaj 
naj s i ogledajo i n kje naj kaj dob
rega zaužijejo. M e d organiz i rani 
mi s k u p i n a m i prevladujejo sku
p ine upoko jencev i n šolske sku
pine. Izredno uspešen je naš pro
gram, imenovan Iskanje Veron i -
k inega zaklada, k i je p r ime r en za 
skup ine otrok iz vrtcev.« 

I n d i v i d u a l n i h t u r i s t o v je 
b i l o v l e t ošn j em l e t u t o r e j 
m a n j , več p a je b i l o o r g a n i z i 
r a n i h v o d e n i h s k u p i n . K a j p a 
je p o m n e n j u v o d j e T l C - a 
v z r o k z a s l a b o o b i s k a n o s t ? 

»Slabo obiskanost b i lahko pr i 
pisali deževnemu vremenu. Ljud
je seveda raje potujejo po svetu v 
sončnem v r emenu , kadar pa je 
deževno, se vsi bolj radi zadržuje-

nazaj, nam letošnje polet je s 
sončnimi dnev i res ni b i l o naklo
njeno. 

»Poleg s l ovensk ih tur istov , k i 
K a m n i k obiskuje jo v skorajda 
vseh l e tn ih časih, pa je b i lo v po
letju med tujimi turisti največ An
gležev, k i so nad K a m n i k o m tako 
navdušeni, da sprašujejo, če kdo 
tu prodaja hišo ali kako b i lahko 
s top i l i v stik s kakšno nepremič
n insko agencijo. Zan imiv i so tudi 
ameriški in kanadski turist i , k i na 
kamniškem območju iščejo svoje 
s o r odn ike i n pr ide jo o tem po
vprašat v T IC. Seveda pa se v 
K a m n i k u ustavijo tud i obiskoval
c i iz Francije, Italije, Nizozemske, 
Španije, Nemčije, Poljske, Češke, 
Izraela, Avstral i je . Obiščejo pa 
nas tud i J a p o n c i in Kitajci...« 

Povečano število angleških in 
drug ih tujih turistov opažajo tud i 
d rugod po Slovenij i . Tujc i odkr i 
vajo našo zeleno oazo sredi Evro
pe med d r u g i m tud i po zaslugi 
cenejših vo zovn i c leta lskih pre
vo zn ikov , K a m n i k pa ima pred 
d rug im i mesti gotovo prednost v 
tem, da je od letališča Brn ik od
daljen le d o b r i h 20 k i lometrov . 

I n k a t e r i kamn išk i b i s e r i 
n a j b o l j p r i t e g n e j o t u r i s t e ? 
»Veliko turistov se navdušuje nad 
našim star im m e s t n i m j edrom, 
ker je m i rno , čisto, presenečeni 
so nad ohranjanjem ku l turne de
diščine, obnov l j en im i hišami i n 
prijaznostjo l judi. Kar pa se tiče 
k u l t u r n i h i n naravn ih znameni 
tost i , pa so j im najbolj privlačni 
A r b o r e t u m , Kamniška Bis t r i ca , 
T u h i n j s k a do l i na , navdušeni so 
nad Ve l i ko p l an ino in pastirji«. 

V T I C - u ste v letošnj i s e z o n i 
p r i p r a v i l i k a r n e k a j n o v o s t i , 
n a k a t e r e v e l j a o p o z o r i t i . 

»V letošnjem poletju smo ure

d i l i i n t e rne tn i kotiček, k i so ga 
naši ob i skova l c i precej uporab
ljali, torej se je izkazal kot izjem
no kor is tna pr idobi tev . Internet
ni kotiček je s icer de lova l le v 
g lavni turistični sezon i , u p a m o 
pa, da ga b o m o lahko nud i l i vse 
leto. 

Novost je tudi daljši o d p i r a l 
n i čas T l C - a v g l a v n i turistični 
s e z o n i . V jul i ju i n avgustu je b i l 
T IC tako med tednom odprt med 
9. i n 19. uro , ob sobotah in nede
ljah pa m e d 9. i n 14. uro . T u d i ta 
novost se je i/kazala za dobrodoš
lo, saj je ve l iko turistov T IC obis
kalo v po zno popo ldanskem ča
su. V času, ko je b i l T IC zaprt, pa 
so si lahko tur ist i osnovne infor
macije 0 mestu ter turistični po
n u d b i p r eb ra l i na in f o rma t i vn i 
tabli p r e d TTC-em. 

Julija in avgusta smo vsako sobo
to organiziral i indiv idualna vode
nja. Odziv sicer ni bil takšen, kakrš
nega smo pričakovali, vendar bo
mo s tem programom nadaljevali 
tudi naslednje leto. Ker pa se veli
ko turistov na nas obrača s proš
njami po rezervacij i prenočišč, 
smo uredil i tudi interni rezervacij-
ski sistem. Za letošnjo turistično 
sezono pa smo pr iprav i l i novo 
promoci jsko gradivo in brošure.« 

V T IC-u skrb i jo še za mnoge 
druge podrobnost i , k i na prvi po
gled morda niso opazne. Tako na 
p r imer usmerjajo turiste do pre
nočitvenih kapaci tet , prodajajo 
knjižno l i teraturo , zeml jev ide, 
spominke , izobražujejo vodn ike 
(pripravljajo tečaje in organizira
jo seminar za turistične vodn ike 
po regiji ter j ih pozneje koord in i 
rajo za samo i zvedbo vodenja po 
mestu in oko l i c i ) , sodelujejo kot 
organizator ali so-organizator p r i 
številnih pr i red i tvah (med nj imi 
sta najbolj po znan i p r i r ed i t v i 
D n e v i n a r o d n i h noš in Srednje
veški dnev i ) , zbirajo podatke za 
ko ledar pr iredi tev , k i ga dvakrat 
mesečno objavljajo v Kamniš
k e m občanu, prodajajo karte za 
k u l t u r n e p r i r ed i t v e v občini 
Kamnik , oblikujejo in vključujejo 
turistične, namestitvene, gost in
ske ponudbe. . .v reg iona lne , na
c ionalne in turistične informacij

ske mreže, sodelujejo na promo
c i j sk ih p r i r ed i t vah , vzdržujejo 
spletne s t ran i . . . Naštevali b i lah
ko v nedogled, kajti dela na TIC-
u očitno res n iko l i ne zmanjka. 

Verjetno pa tako turist i , kot de
lavc i v TIC-u, opaz i jo p o m a n j 
k l j i v o s t i v turistični p o n u d b i , 
zato ne b i b i l o napak omen i t i tu
d i teh. Po besedah Lisjakove je 
največja pomanjkl j ivost promet
na in f ras t ruktura . »Avtobusne 
povezave s kamniškimi lepotami, 
kot so A rbo r e tum, Kamniška Bis
tr ica i n podobno so precej slabe, 
tur is t i , k i p r ide jo v K a m n i k , pa 
navadno nimajo svojih avtomobi
lov, da b i se lahko odpe l ja l i do 
nj ih . V TIC-u pogrešamo tud i 
kakšen manjši k o m b i , k i b i lahko 
s k u p i n o tur is tov popel ja l po 
kamniški občini ali pa vsaj do Br
n ika . Kna o d pomanjk l j i vost i , k i 
jo opažam, je tud i pa rk i rn i pros
tor za avtobuse, k i v K a m n i k pr i 
peljejo organiz irane skupine . Av
tobusne prevozn ike je treba naj
večkrat p r eusmer i t i na druga 
parkirišča.« Tist i tur ist i , k i pr ide
jo po informaci je na T IC pa vedo 
povedat i , da so ku l tu rne zname
ni tost i pres labo označene, da ni
so našli T lC-a, ker je slabo ozna
čen, slabo so označene tudi kole
sarske pot i . 

In čeprav je izdelan zemljev id 
za področje občine, gotovo ne b i 
škodilo, če b i b i la ob ku l tu rn i ali 
naravni znamenitost i postavljena 
kakšna označevalna tabla. 

Idej, načrtov, izboljšav za po
manjklj ivo ponudbo imajo v TIC-
u ve l iko, z imsk i čas pa je v turiz
m u pravšnji tud i za prevetr i tev 
že obstoječih programov. V TIC-
u tako že razmišljajo o tem, kako 
bi K a m n i k še bolj približali turis
tom, j ih zadržati več kot le kak
šen dan ali dva s tem, da b i ponu
d i l i večdnevne programe. 

Seveda pa turistična ponudba 
Kamn ika in izboljšave Ic-tc niso 
odvisne zgolj od delavcev v TIC-u. 
K dobr i turistični ponudbi lahko s 
pr imerno strategijo turizma pripo
more tudi občina in seveda Kam-
ničani sami. Saj veste, kako gre tis
ta znana: turizem smo ljudje. 

M A T E J A ERČUIJ 

http://sasa.mcjac0vsiol.net


Poročilo z včerajšnje seje občinskega sveta (1. del) 

Prometno študijo smo dobili, 
sedaj nas čaka njena 
(precej draga) realizacija 

P r o m e t n a študija, katere p r i 
pravo je občina K a m n i k zaupala 
l jubl janskemu podjetju C i t v Stu
d i o , je p o e n e m le tu pr iprav l je
na. S p r v i m a dv ema s k l o p o m a 
študije - zb i ranjem in anal izo po
da tkovn ih osnov ter zasnovo mi
rujočega p rometa - so izdeloval
c i občinski svet seznani l i že pred 
časom, včeraj pa so j im predsta
v i l i še zadnjo fazo o z i r o m a pro
me tn i mode l , k i naj b i rešil naše 
težave s premajhno pretočnostjo 
cest. U r o š P u s t , p r eds tavn ik 
podjetja Ci tv Studio, je v predsta
v i tv i rezul tatov študije najprej 
pohva l i l uvedbo plačljivih parki 
rišč nato pa opozor i l , da b i mora
l i bolj i n t enz i vno gradit i tud i k o 
lesarske steze i n pešpoti. Po nji
h o v i h ugo tov i t vah p r o m e t n e 
p r o b l e m e v mestu in občini po
vzročajo tako imenovan i kapaci -
tetni in režimski v z rok i . M e d ka-
pac i t e tn im i raz log i je i zpostav i l 
samo najbolj pereče o z k o g r l o 
kamniškega p rome ta - odsek ob
vozn ice m e d Šolsko in Cankarje
vo u l i c o . Tega b i nu jno m o r a l i 
razširiti z doda tn im i pasovi , ven
dar p r o s t o r a za širitev n i . Čim 
prej b i mora l i po njegovih bese
dah zgradi t i tud i obe povezoval 
ni cest i m e d L jubl jansko i n ob
vozn i co . M e d režimskimi u k r e p i 
za c en te r mesta je Pust o m e n i l 
odprt je Šutne za enosmern i pro
met, zaprtje Japl jeve u l i c e ter 
umir i t ev prometa (s tako imeno
v a n i m i »ležečimi policaji«) v 
M e d v e d o v i u l i c i . V nas l edn j ih 
dese t ih do dvajset ih le t ih pa bi 
mora l i v sk ladu s to študijo na 
vseh vpadn i cah v mesto semafo-
r i z i rana križišča zamenjati s kro-
žišči. Čeprav je študija poskušala 
p redv ide t i p r ome tne mode le tu
d i za količino p rome ta čez deset 
i n dvajset let, Pust opozarja, da b i 
b i l o t reba p r o m e t n i mode l »po
sodabljati« vsaj enkrat na leto, saj 
je p r o m e t e l ement u rbanega 
prostora, k i se ze lo h i t ro spremi
nja, zato so točne in dolgoročne 
napoved i nemogoče. Še posebej 
to velja v p r i m e r i l takšnih pose
gov v pros tor kot so gradnje blo
kovsk ih sosesk. 

ti med Ljubl jansko i n o b v o z n i c o 
bos ta p o besedah B o j a n a M l a 
k a r j a , podsekretar ja - vodje ob
činskega o d d e l k a za oko l j e i n 
prostor , zahteval i vsaj 2,5 mili jar
de tolarjev, če pa b i želeli real iz i 
rati vse, kar je predlagala študija, 
b i za to po t rebova l i kar nekaj ob
činskih proračunov. N e glede na 
to se je D a n i e l Kovač i č v i m e n u 
Z e l e n i h Sloveni je zavzel za čim 
hitrejšo rea l i zac i jo študije i n 
predlagal, naj bo Šutna za promet 
zaprta samo o b p r o m e t n i h kon i 
cah. Pohva l i l je tud i idejo, da b i 
med K I K - o m in Cankar jevo u l i c o 
zgradi l i obvozno cesto ter p o d p r l 
i zgradnjo zahodne obvozn i ce . V 
i m e n u svetniške s k u p i n e NS i je 
V i l k o D o b o v š e k o p o z o r i l , da 
parkirišč na D u p l i c i ( p r edvsem 

mnen ju h i t r o p o v r n i l , saj bo za
h o d n a o b v o z n i c a nu jna že čez 
kakšnih deset let. Z v o n k o 
C v e k , svetn ik LDS, p rav i , da b i 
m o r a l i rea l i zac i jo p r o m e t n e 
študije uv r s t i t i m e d prednos t 
ne p ro j ek t e v občini. »Edino, 
kar pogrešam v študiji, so pove
zave s s o s edn j im i občinami v 
s m e r i p r o t i Ljubljani,« p r a v i 
C v e k i n dodaja , da je t u d i za
h o d n a o b v o z n i c a nujna , saj se 
količina p r o m e t a čez T u h i n j 
sko d o l i n o p o odpr t ju p r e d o r a 
p o d T r o j a n a m i n i b i s t v eno 
zmanjšala. 

P r e d g lasovan jem je nekaj 
besed na temo p r o m e t n e študi
je p o v e d a l še B o j a n M l a k a r . 
Poudar i l je, da je večina p r e d l o 
gov iz razprave že vključena v 

V točki »Volitve in imenovanja« so svetniki v svet OŠ 
Marije Vere imenovali Braneta Goluboviča, Roberta 
Prosena in Miho Horvata. 

na Grohar jev i i n Klavčičevi u l i c i ) 
še v edno n i dovol j , pa tud i grad
nji ko lesarsk ih stez b o m o mora l i 
v p r ihodn je namen i t i več pozor
nost i . Po njegovem mnen ju Šut
ne ne b i sme l i odp i ra t i za vsako 
ceno, ampak b i mora l i najprej na 
njej oživiti p o s l o v n o dejavnost. 
B r a n e Go lubov ič , svetnik LDS; 
opozar ja na to, da sta iz študije 
povsem »izpadli« Ljubljanska ces
ta i n Steletova u l ica , čeprav bosta 
k m a l u še bol j o b r e m e n j e n i ko t 
sta sedaj, saj bodo b l o k i o b Stele-
tov i k m a l u zgrajeni . T u d i samo
stojna sve tn ica T a t j a n a S o n j a 
R o t D j a l i l je o p o z o r i l a na po
manjkanje ko l esarsk ih stez, zato 
nasprotuje odpr t ju Šutne za pro
met. Z a n i m a l o jo je tud i , a l i ob
vo zna cesta m e d K I K - o m in Can
karjevo ne b o mot i l a starejših ob
čanov v d o m u i n v načrtovanih 
va rovan ih s tanovanj ih . Dušan 
Štrajhar, sve tn ik SDS, se je za
vze l , da b i za p rome t spet o d p r l i 
povezavo m e d Sto lovo pos l o vno 
stavbo in cesto pro t i Mengšu, ker 
b i se s t em de l p r o m e t a l ahko 
i z o g n i l semafor ju . N j egovo po-

N a t o k r a t n i seji so ime l i s v e tn ik i v d r u g i o b r a v n a v i t u d i P red
l o g o d l o k a o s p r e m e m b a h in d o p o l n i t v a h o d l o k a o us t anov i t 
v i j a v n e g a z a v o d a »Agencija z a razvo j t u r i z m a in podjetništ
v a v občini Kamnik«. 

Po besedah A l o j z a Ko lar ja , podsekre tar ja - vodje občinskega 
o d d e l k a z a gospoda r ske de javnost i in f inance , sta g l a vna raz
l oga za us tanov i t ev t e g a z a v o d a dva : usk lad i t ev z z akonoda j o , 
k i ure ja t o področje, te r težave pr i imenovan ju d i r ek to r ja z a 
voda . Po Kolar jev ih besedah je b i la p r ed d r u g o ob ravnavo upo 
števana večina p r i p o m b iz prve ob ravnave . 

Dušan Štrajhar, svetnik SDS, pa je v razprav i občinsko u p r a 
vo vprašal, zakaj z a t u r i z e m us tanav l j amo svoj z a vod , ko pa bi 
l a h k o v e n e m z a v o d u poveza l i t u r i z e m , k u l t u r o in šport. »Bo
lje bi b i l o , če bi ime l i en zavod , razde l j en na več področij, v o d i 
pa naj ga sposoben menedžer, « je p r ed l a ga l Štrajhar. V učin
kov i tos t takšnega z a v o d a so sve tn ik i p o d v o m i l i o b k o n c u seje, 
v razprav i o L o k a l n e m p r o g r a m u ku l tu r e , k o so men i l i , d a k u l 
tu re , športa in t u r i z m a n i mogoče razv i jat i in vod i t i v s k u p n e m 
z a v o d u , ne d a b i ka t e ra i z m e d t e h t r e h de javnost i pos ta l a »žr
t e v « os ta l ih dveh . 

Realizaci ja prometne 
študije bo požrla kar 
nekaj občinskih 
proračunov 

Sled i la je razprava, v kater i je 
najprej D e m l t r l j Perč i č v ime
n u sve tn ikov LDS predlagal , da 
občinska uprava p r o m e t n o štu
dijo p o d p r e še z en im dokumen
tom in s icer s p rome tno strategi
jo občine, s pomočjo katere b i 
p r ome tno študijo tudi real iz iral i . 
T u d i F r a n c i S p r u k je v i m e n u 
sve tn ikov SDS študijo pohva l i l , 
vendar je hkrat i opozo r i l na dile
me, k i še vedno bur i jo duhove -
p redvsem odprt je Šutne za eno
smern i promet , gradnjo krožisc 
ter p r o m e t n o odv isnost ce lotne 
občine od pretočnosti obvozn i 
ce. P o S p r u k o v i h besedah b i se 
mora l i realizacije rešitev, k i jih je 
p o n u d i l a študija, lot i t i čim prej, 
toda samo obe povezova ln i ces-

b u d o je p o d p r l a tud i M o j c a N u -
ša Sve te , sve tn ica LDS. T u d i njo 
m o t i poman jkan j e k o l e s a r s k i h 
stez ter to, da se občina še v edno 
ni lo t i la urejanja rekreaci jske po
t i o b Kamniški B i s t r i c i . J a n e z a 
Repanška, svetn ika SDS, je zani
malo , k a k o b o o b Šutni ure jeno 
park i ran je , če b o ta u l i c a res od
pr la za p romet . P o njegov ih be
sedah je tud i odprt je K o l o d v o r 
ske u l i c e s labo premišljeno, na
mes to o b v o z n e ceste m e d K I K -
o m i n Cankar j e vo pa b i p o nje
g o v e m kaza lo začeti z g radn jo 
z ahodne o b v o z n i c e . V a l e n t i n 
Z a b a v n i k , svetnik SDS, prav i , da 
p o d p i r a tako pred lagano štiripa-
sovn i c o kot tud i krožišče na juž
nem de lu občine. V e n d a r b i mo
ral i p o n jegovem krožišče zgra
d i t i t ud i na seve rnem d e l u obči
ne, obe pa pove za t i z z a h o d n o 
o b v o z n i c o . Čeprav b i b i l ta pro
jekt ze lo drag, b i se p o njegovem 

vel javne urbanistične zasnove, 
da pa se b o treba odločiti, kak
šen b o v rs tn i red real izaci je p o 
s a m e z n i h p ro j ek t o v i n da b o 
p o m e n rea l i zac i je p r o m e t n e 
študije treba pr imer jat i s pome
n o m os ta l ih p ro j ek t o v (z d r u 
g i h področi j ) , k i p rav tako še 
čakajo našo občino v p r i h o d 
nj ih l e t ih . S t em je sve tn ike po
stavi l na rea lna t la, saj so v raz
p r a v i o p r o m e t n i študiji k a r 
malce pozab i l i , da i m a naša ob
čina za p r i h o d n j a leta v preda
l i h še prece j d r u g i h , nič manj 
p o m e m b n i h pro jektov (na p r i 
mer o b n o v e o s n o v n i h šol). N a 
glasovanju so sve tn ik i promet 
n o študijo tud i p o d p r l i . 

Z O R A N J E R E B 

Vi sprašujete, župan o d g o v a r j a 

Jože Z. iz Kamnika sprašu
je, ali smo v občinski upravi 
prejeli anonimno pismo lju
biteljev Velike planine? V 
njem so predvsem neresnice, 
trdi občan Jože in pravi, da 
je to pismo samo prebral, za
to ga ne more posredovati 
županu. 

V občinski upravi smo uspe
li najti ta »pamflet«!poslali so 
ga nekaterim novinarjem), za 
katerega lahko trdim, da so ga 
pisali tisti, ki so prizadeti, ker 
dvosedežnica ne vozi. Pišejo 
namreč, da občinski svet ni po
trdil investicije v višini 6,5 mi
lijona SIT in da to zimo sedež-
niča ne bo obratovala. Ni iz
gubljena samo zimska sezona, 
pišejo, nejevoljni so tudi turisti 
in lastniki turističnih hišk, ki 
morajo tavoriti vso prtljago 
peš. Neresnica lega pisanja je 
zagotovo v tem, da Občinski 
svet Občine Kamnik ni potrje
val investicije za zamenjavo 
zobatega kolesa na dvosedež-
nici. Občina Kamnik je v pro
računu namenila 45 milijonov 
SIT za prisilno poravnavo 
družbe, v rebalansu proračuna 
še 15 milijonov SIT, da bo druž
ba, upajmo, preživela do kon
ca leta. Skupaj smo torej zago
tovili 60 milijonov SIT, kar je 
največ v zadnjih desetih letih. 
Tudi v minulih letih smo druž
bi Velika planina morali zago
tavljati med 20 in 30 milijoni 
SIT; tudi zato, da se ni ustavila 
gondola, pred leti enosedežni-
ca, zdajje dvosedežnica ustavil 
strojelom. Ob vsakoletni raz
pravi o proračunu svetnice in 
svetniki občinskega sveta zatr
jujejo, da iz proračuna ne bo
mo več namenjali denarja za 
Velika planino. Toda nihče si 
ne upa sprejeti odločitve, da 
družbo zapremo in s tem tudi 
ustavimo žičniške naprave. 

Velika laž v »pamfletu« je, da 
smo letos dobili od države 2 5 
milijonov SIT in enako velika 
lažje, da je nekdanja direktori

ca družbe Velika planina občino 
iztožila za 24 milijonov SIT. Res
nica je, da v minulih desetih letih 
nismo prejeli nobene državne ali 
kakršnekoli pomoči in da smo v 
skladu s prisilno poravnava nek
danji direktorici izplačali 5,2 mi
lijona SIT. 

Zelo nestrokovna ocena piscev 
je trditev, da je bila enosedežnica 
dovolj dobra in boljša od sedanje 
dvosedežnice. Slednja je bila res 
nekaj časa v obratovanju na 
Rogli, strokovne ocene so družba 
Velika planina prepričale, da jo 

je smotrna postaviti na Velika 
planino. Poškodba, ki se je zgodi
la to jesen, je posledica normal
nega obratovanja. Pisci trdijo, 
đa ropota pa celotni Veliki plani
ni in ruši osnovno lepoto planin 
- MIR. Direktor družbe zatrjuje, 
da dvosedežnica deluje v okviru 
zakonodaje in da ni, taka kot tr
dijo pisci, neprestana pokvarje
na. Z nekaj zlobe bi lahko trdili, 
da so v teh tednih ljubitelji Veli
ke planine dobili svoj mir, ki si 
ga želijo. In to tudi listi ljubitelji, 
ki za delovanje gondole, dvosede 
in »uporabo« Velike planine J/ri-
spevajo malo ali skoraj nič; jrre-
ko plačevanja nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča, 
davka na vikend hišice ali turis
tične takse. V občinski upravi 
pripravljamo analizo, ki dovolj 
jasno kaže, da iz lega naslova v 
občinski proračun ne priteče ni
ti 10 milijonov SIT na leto, kar je 
v primerjavi s 60 milijoni SIT ze
lo skromna številka. 

Ljubitelji Velike planine tudi 
pišejo, da bi dobili nov pogonski 
zobnik čez 16 tednov, če bi Obči
na odobrila investicijo danes. 
Kot že omenjena, smo ob reba
lansu proračuna v mesecu ok
tobru namenili dodatnih 15 mi
lijonov SIT. Direktor Velike pla
nine si prizadeva, da bi čimprej 
sprejel sklep a naročilu novega 
pogonskega zobnika. Sicer pa si 
drznem razmišljali, da bi ljubite
lji Velike planine (J>reko 100 last
nikov počitniških hišic) septem

bra, ko je dvosedežnica neha 
la obratovati, skupaj z družbo 
Velika planina našli morebi
ten dogovor v obliki pomoči 
[jri nakupu novega pogonske
ga zobnika. Računam takole: 
vsak. lastnik bi kupil letna vo
zovnica in zanjo odštel HO tiso
čakov. Račun se izide s kotu 
no številko H milijonar SIT tO 
pa je cena zamenjave pogan
skega kolesa. 

In za kanec še trditev, da 
Občina zavlačuje z denaci-
onalizacijskim postopkom, 
ker ji očitno ustrezajo nakazi
la države. Pisce teksta ponov
no sprašujem, od kod jim po
datki o (ne)nakazovanju de
narja v občinski proračun, od 
kod informacije, da zavlačuje
mo z denacionalizacijskim po 
stopkom? Samo v zadnjih ne
kaj mesecih smo Vrhovno tO-
dišče RS prositi za pospešitev 
tega postopka Sklep občinske
ga sveta o prodaji 75 % deleža 
družbe Velika planina je bil že 
davno sprejet, dvakrat smo že 
objavili javni razpis za proda 
jo tega deleža. Tudi dokončani 
postopek denacionalizacije 
zagotovo ne pomeni rešitev 
problemov, s katerimi se (Mi
rta Kamnik srečuje ob reševa
nju težav na območju Velike 
planine. 

Ob kancu samo še moja 
skromna želja, da bi se ano
nimni pisci podpisali, ker je z 
znanimi osebami lažje najti 
pametno in pošteno besedo. 

Zupan 
tone smolnikar 

Počastili spomin na mrtve 
O b dnevu spomina na mrtve je po vsej občini potekalo več spomin

skih žalnih svečanosti, na katerih smo se spominjal i umr l ih v prv i in 
drugi svetovni vojni, v osamosvojitveni vojni leta 1991 ter vseh bližnjih, 
k i smo j ih izgubi l i . 

V imenu Občine Kamn ik sta v petek, 28. oktobra, župan Anton To
ne Smolnikar i n vodja Odde lka za družbene dejavnosti An t on K a m i n 
položila spominsko cvetje i n počastila spomin na umrle p r i spomeni
ku žrtvam prve svetovne vojne, ob spomeniku, padl im v narodno osvo
bodi lnem boju (1941-1945) ter p r i spomeniku sprave in žrtev osamos
vojitvene vojne leta 1991 ( n a f o togra f i j i ) , na katerem so zapisani p o 
menlj ivi verzi pesnika Kar la Dcstovnika Kajuha in Franceta Balantiča. 

SAŠA MEJAČ 

Občina Kamnik na podlagi prvega odstavka 25. člena Pravilnika o dode
ljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/2004 in 34/ 
2004), razpisnih pogojev, ki so bili objavljeni v razpisu za dodelitev nepro
fitnih stanovanj v najem v Kamniškem občanu, 21 .4 . 2005 in obrazca za 
ocenjevanje stanovanjskih in socialnih razmer ter za ocenjevanje pred
nostnih kategorij prosilcev iz priloge pravilnika, objavlja 

SEZNAM UPRAVIČENCEV ZA ODDAJO NEPROFITNIH STANOVANJ 
V NAJEM, KI SO ZAVEZANCI ZA PLAČILO LASTNE UDELEŽBE 

IN VARŠČINE NA LISTI B 

Zap. 
št. 

IME IN PRIIMEK NASLOV Število 
točk 

1. Arif Hajrudinovič Groharjeva 8, Kamnik 430 

2. Tadeja Rode Vrhpolje 38, Kamnik 410 

3. Valentin Cukjati Muzejska pot 3, Kamnik 280 

4. Nura Dizdarevič Medvedova 23, Kamnik 240 

Najemodajalec bo prva dva upravičenca skladno z razpoložljivim števi
lom (2) razpisanih stanovanj v mesecu decembru 2005 pozval k sklenit
vi najemne pogodbe za nedoločen čas. 

Anton Ton? Smolnikar 

O B Č I N A KAMNIK 

V A B I L O 

Ali se kamniški mestni grb upravičeno ponaša z Veroniko'' 

Ali Slovenija lahko postane prepoznavna tudi po Kamniku ? 

Kakšen je namen prenove Trga svobode? Kaj se ho dogajalo 

v »katakombah« pod Malim gradom? Bo Kamjest našel stal 

no mesto na Malem gradu ? Bo malograjska kapela, ki je 

eden od pomembnih evropskih romanskih spomenikov oži

vela skupaj s platojem Malega gradu ? Se bodo kdaj prižgale 

luči v stražnem stolpu ? 

T o j e le n e k a j vprašanj, n a k a t e r a že l imo o d g o v o r i t i 

n a j a v n i predstavitvi programskega projekta za 
končno ureditev območja M a l i grad. A v t o r i d e j 

n i h rešitev a r h . T o m a ž S c h l e g l i n s o d e l a v c i vas priča

k u j e m o 

v torek, 22. novembra 2005, ob 16. ur i v sejni 
dvorani , v II. nadstropju Občine Kamn ik . 

V a b l j e n i ! 

A n t o n T o n e S m o l n i k a r 

Z u p a n 

S P O R O Č I L O ZA JAVNOST 

» S k l a d n o z U r e d b o o u k r e p i h z a zmanjšan je t v e g a n j a 
z a o k o l j e z a r a d i več j ih nesreč z n e v a r n i m i 
k e m i k a l i j a m i ( U r . 1. R S 46/2002 z d n e 2 7 . 5 . 2 0 0 2 i n 
88/2005 z d n e 4 . 1 0 . 2 0 0 5 ) 

obveščamo j a v n o s t , 

d a j e K I K K a m n i k d.o.o. . Fuž ine 9 , K a m n i k 
uvrščen m e d 

vire večjega tveganja za okolje. 

V s i z a i n t e r e s i r a n i s i l a h k o i n f o r m a c i j o o v a r n o s t n i h 
u k r e p i h i n o r a v n a n j u v p r i m e r u več je nesreče 
o g l e d a t e p r i v r a t a r j u o b v h o d u v K I K . « 

U p r a v a K I K K a m n i k d .o .o . 



Meso Kamnik se je kapitalsko povezalo s Farmo Ihan 

S poslovno povezavo se podjetju odpirajo 
številne nove priložnosti 
Meso K a m n i k se je o b selitvi v nove prostore odločilo za še eno 
zelo p o m e m b n o p o s l o v n o potezo - povezavo s F a r m o Ihan. Z a 
ta k o r a k so se, p o besedah Alojza Šuštarja, dolgoletnega direk
torja Mesa K a m n i k , odločili p r e d v s e m zato, ker so kapacitete 
n o v i h p r o s t o r o v bistveno večje o d dosedanjih, zato b o d o po
treboval i zanesljiv v i r kakovostnega svinjskega i n govejega 
mesa. 

»Ker s Farmo Ihan korektno sodelujemo že skoraj dvajset let, je 
poslovna povezava podjetij logična in velika pridobitev za obe 
strani. Mi bomo Farmi Ihan pomagali z našo uveljavljeno bla
govno znamko ter predelovalnimi kapacitetami, oni pa nam s 
svojimi tržišči ter pridelavo svinjskega in govejega mesa,* po
jasnjuje Šuštar i n dodaja, da se b o d o rezultati povezave podje
tij pokazali zelo hitro, saj naj b i se p r o i z v o d n j a i n prodaja že 
v p r i h o d n j e m letu povečali za tretjino. 

Ideja o poslovno povezavi pod
jetij n i nova, saj s i je Farma Ihan 
tesnejšega sodelovanja želela že 
dalj časa, Meso K a m n i k pa doslej 
zanjo n i b i l o za interes irano, ker 
je ime lo vso svojo p ro i zvodn jo 
ves čas razprodano. Iz istega raz
loga - ome jen ih p r o i z v o d n i h ka
pacitet kamniških mesn in doslej 
n i b i lo mogoče k u p i t i v vseh slo
vensk ih t rgovskih verigah, odslej 
pa s i bosta podjetj i pr izadeva l i , 
da bodo njuni i zde lk i pr i so tn i na 
prodajnih po l i cah vseh trgovcev. 

Največ pozornost i bo 
treba posvečati 
ohranjanju kakovost i 
i zdelkov 

Decembra , ko bo Meso Kam
nik dob i lo tud i pravico do upora
be tako imenovanega »ovalnega 
žiga«, s kater im bo lahko svoje iz
delke tud i izvažalo, pa se bo lah

ko začel tudi resnejši p rodor pod
jetja na avstrijski in južnonemški 
trg, kjer je okus kamniških mes
n ih i zde lkov najbolj cenjen. 

»Tega, da bi nam primanjko
valo trga se torej ne bojimo, pa
ziti moramo le na to, da ohrani
mo dosedanjo kakovost izdel
kov, po kateri smo tudi najbolj 
poznani. Seveda vseh sedemdese
tih izdelkov ne bomo obdržali v 
proizvodnji, ampak bomo paleto 
izdelkov malce prevetrili in se 
bolj posvetili tistim, kijih trg naj
bolje sprejema. Priložnosti pa vi
dimo tudi na področju special
nih izdelkov, kakršni so denimo 
polnjena paprika, sarme, mesne 
štruce in klobase vseh vrst,« je de
jal Šuštar in dodal , da bo na dolo
čenih fazah pro i zvodn je treba 
uvest i še d rugo i n m o r d a ce lo 
tretjo de l ovno i zmeno . Tako b i 
lahko nj ihove p r o i z vodne l ini je 
na leto zapust i lo med 8.500 i n 

A lo j z Šuštar, d i r ek to r podjetja Meso 
K a m n i k : »Ob svojem odhodu v pokoj 
podjetju želim, da bi se podjetje na novih 
temelj ih še naprej razv i ja lo tako dobro 
kot seje doslej in ohrani lo kakovost, s ka 
tero se je uveljavilo.« 

9.000 ton mesa i n mesn ih izdel
kov. 

Po njegovih besedah se naš trg 
mesa in mesn ih i zde lkov v niče
mer bistveno ne razlikuje od dru
g ih e v r opsk ih trgov. »Tudi pri 
nas se je zaradi bolezni norih 
krav pred časom povpraševanje 
po govejem mesu nekoliko 
zmanjšalo, vendar se poraba po
časi spet povečuje. Zaradi najno
vejših dogodkov (pojava ptičje 
gripe) pa upada poraba perut
ninskega mesa. V splošnem pa se 
prodaja mesa malce zmanjšuje, 
še vedno pa se proda največ 
svinjskega mesa,« pravi . 

Razmere na trgu 
se zaostrujejo 

Tehnološka posodobitev 
pro izvodnje se v podjetju 
Meso K a m n i k n i odrazi la v 
zmanjšanju števila zaposle
nih. Ravno obratno - zaradi 
drugačne tehnologi je kla
nja se je število zaposlenih 
s 85 že povečalo na več kot 
90, v kratkem pa načrtujejo 
še deset nov ih zaposlitev -
večinoma mesarjev, nekaj 
pa tud i kuharjev za delo v 
predelavi . Po Šuštarjevih 
besedah so se s selitvijo 
podjetja v nove prostore 
pro i zvodni stroški celo ne
ko l iko povečali, zato je po
membno , da bodo proiz
vodne kapacitete čimbolj 
izkoriščene. 

Lanskoletno poslovanje 
podjetja bi bi lo lahko tudi boljše, 
če se ne bi povečale cene surovin, 
ki j ih zaradi cenovnih prit iskov tr
govcev n i b i lo mogoče prenesti v 
cene končnih izdelkov. »Vprihod
njih letih se bo proizvodnja pod
jetja morala povečati, saj bo le ta
ko mogoče odplačati posojila, ki 
smo jih najeli za gradnjo novih 
prostorov. Toda tega cilja po mo
jem mnenju sploh ne bo težko do
seči, ker smo ostali edina klavni
ca v okolici prestolnice, pa tudi 
Gorenjska ima samo še eno klav
nico, nenazadnje pa je tudi po
vpraševanja po storitvene klanju 
vedno več, saj k nam živino na 

Meso K a m n i k je vedno pos lovalo s »črnimi« 
številkami 

Alojz Šuštar po petindvajsetih let ih vodenja Mesa K a m n i k ob kon
cu leta odhaja v pokoj . V času njegovega vodenja podjetje ni n iko l i po
slovalo z izgubo, čeprav so bile razmere še tako slabe. V začetku osem
desetih je namreč na jugoslovanskem trgu mesa in mesnih izdelkov ze
lo pr imanjkovalo, cene pa so bi le adminis trat ivno določene. Zlata le
ta so mesno - prede lova ln i obrat i doživeli v devetdesetih, ko se je trg 
sprost i l . 

»Ne glede na vse težave in spremembe, ki so nas spremljale, seje v 
naši panogi s trdim in pridnim delom vedno dalo preživeti,« prav i 
Šuštar in dodaja, da je skrivnost uspešnosti njegovega vodenja podjetja 
tud i v tem, da se podjetje ni n iko l i zadolževalo ter lotevalo investici j , 
k i bi presegale finančne sposobnost i podjetja. 

zakol vozijo iz celotne Savinjske 
doline in celo iz Dolenjske. Doma
če klanje goveda praktično ni več 
mogoče.« 

Čeprav Šuštar pravi, da je napo
vedovanje p r ihodnos t i podjetja 
zelo nehvaležno, meni , da se pod
jetje v pr ihodnje ne b i smelo pre
več razrasti v širino, ampak bi se 
moralo posvečati predvsem temu, 
da ohrani kakovost, s katero se je 
tudi uveljavilo. »Mesnim izdelkom 
nismo nikoli dodajali soje in dru
gih dodatkov. Da bi kakovost žr
tvovali zaradi večjih količin, po 
mojem mnenju ni prava pot,« 

pravi direktor in dodaja, da so me
so doslej vedno kupoval i pr i slo
venskih rejcih. 

Povezava s kmeti jstvom je za 
mesno - predelovalne obrate po 
Šuštarjevem prepričanju po
membnejša od povezovanja med 
seboj ali s trgovci. »Dobre surovi
ne so za našo panogo najpo
membnejši dejavnik uspeha. Še 
zlasti, ker je slovenska živina bolj 
kakovostna od uvožene - to nam 
priznavajo tako Nemci kot tudi 
Italijani,« poudarja Alojz Šuštar, 
direktor Mesa Kamnik . 

Z O R A N J E R E B 

Naš pogovor 

O šolski politiki z ministrom 
dr. Milanom Zverom 
V sredo, 5. oktobra, je b i l n a d e l o v n e m o b i s k u v K a m n i k u m i 
nister za šolstvo i n šport d r . M i l a n Zver. P o srečanju z župa
n o m i n p o predstavitvi stanja šolstva v kamniški občini se je 
minister seznanil z načrtovano investicijo v Z a v o d u za uspo
sabljanje inval idne m l a d i n e i n s težavami, k i j ih i m a i n v a l i d n a 
m l a d i n a p r i svojem usposabljanju zaradi prostorske stiske. 
O b tej priložnosti s m o se z m i n i s t r o m Z v e r o m pogovarjali o ci
ljih i n ključnih nalogah p r i izvajanju šolske politike. 

Ali ste vedno radi hodih v šo
lo i n kaj je bi lo po vaši o c e n i 
dobro o z i r o m a kaj slabo? 

Sedaj bom presenetil marsikoga: 
ne, šole nisem najbolj maral, še 
zlasti, ko sem b i l majhen. Najraje 
sem imel petke, ker je potem sledil 
šole prost v ikend. Dobro je bi lo 
druženje in učenje stvari, ki sem jih 
imel rad. 

Katere cilje ste si sami zada
l i kot minister za šolstvo i n 
šport? 

Ciljev je veliko. Morda bi skrčil v 
naslednje: izboljšati razmere v šol
stvu tako, da bo bolj racionalno, 
učinkovitejše in da bo vrni lo druž
bi in kul tur i , iz katerih izhaja, to, 
kar je vloženo vanj. To pa lahko 
stori le, če izobrazi, usposobi in 
vzgoji zrele posameznike. 

Katerih ključnih nalog ste se 
oziroma se boste lotili najprej? 

Teh je precej. Najprej so seveda 
na vrsti tiste organizacijske, kad
rovske in logistične narave, se pra
vi strukturne, potem pride na vrs
to še vsebina. Ampak nič posebne

ga, ujeli smo ritem reform, k i pote
kajo povsod po Evropi. 

Kakšno vlogo naj bi p o vaši 
oceni imela osnovna šola? 

Osnovna šola naj predvsem u p o 
števa učenca kot posameznika, k i se 
vključuje v družbo. Šola ga izobra
žuje za življenje in ga vzgaja v sode
lovanju S starši na temelju vrednot, 
k i so tako slovenske kot splošno ci
vilizacijske. 

Na kakšen način boste priteg
ni l i strokovno javnost, starše, 
učence, sindikate i n predstav
nike lokalnih oblasti, da se 
vključijo v sooblikovanje os
novnošolske politike? 

S strokovnimi posveti ravnate
ljev, učiteljev, organizacij staršev in 
civi lne družbe, predvsem pa skozi 
dane strukture, v katerih že deluje
jo. Temu v tujini rečejo demokratič
na participacija. Pa pr i tem ne gre 
samo za osnovnošolsko politiko. 

Kateri pogoji bodo, po vaši 
presoji, morali biti izpolnjeni, 
da bi osnovni šoli lahko v r n i l i 
vzgojno-socializacijsko vlogo? 

Zaradi širitve dejavnost i oz. novih programov razpisujemo 

p r o s t o d e l o v n o m e s t o 

MIZARJA 
Razpisni pogoji: 

- vsaj 3-letna pok l i cna šola 
- 2 leti de lovnih izkušenj 
- znanje s lovenskega jezika 
- vozniški izpit B kategorije 
- nekaznovanost 

Nudimo: 
- redno zaposl i tev 
- dopo ldansk i de lovni čas 
- redno plačilo 

Pisne ponudbe z dokazi l i naj kandidat i pošljejo v 8 dneh od da
tuma objave na nas lov : DOLLAR d.o.o., Ljubljanska 45, 1241 
Kamnik. 

Šola mora biti avtonomna. To ne 
pomeni le večje svobode šole, tem
več tudi povečano odgovornost šo 
le kot celote ravnateljev, učiteljev 
in drugih strokovnih delavcev ter 
staršev in učencev samih. Šola naj 
zagotavlja kl imo, kjer bo vladalo 
medsebojno spoštovanje vseh ude
leženih. To zahteva veliko osebno 
zavzetost vseh zgoraj naštetih. Šola 
mora biti prepoznavna po svoji 
vzgojno socializacijski vlogi. Kako 
bo to naredila, je stvar njene avtono
mije, možnosti pa je več: z internimi 
pravil i šole, z etičnim kodeksom 
strokovnih delavcev, s partnerskim 
odnosom s starši... 

Na kakšen način boste osnov
ni šoli zagotovili večjo avtono 
mijo p r i odločanju in izvajanju 
šolskega reda i n discipline? Ali 
bi v ta n a m e n p o n o v n o uvedli 
ocenjevanje vedenja? 

Dopusti l i bomo večjo fleksibil
nost pravilnika, z internimi pravilni
ki bi različnost in avtonomijo lahko 
še povečali. Interni pravilnik, ki bi 
ga sopodpisali starši z otroki in šol
ska uprava, bi npr. lahko določal 
vzorec sobivanja v šoli. Vsekakor bi 
se morale pravice in odgovornosti 
učencev dopolnjevati. Denimo: 
učenec ima pravico, da ga vsi v šoli 
spoštujejo, hkrati pa dolžnost, da on 
spoštuje vse v šoli. 

Kateri so po vaši oceni ključ
n i p roblemi p r i izvajanju de
centralizacije vzgoje in izobra
ževanja? 

Šolski sistem je torej vse preveč 
centraliziran in regulativen, torej 
preživet. To je vzorec šolskega siste
ma industrijske družbe, od katere 
se poslavljamo. Preveč je torej sis
temskih ovir. Če bosta vzgoja in iz
obraževanje decentralizirana, bo 

Min is t e r M i l a n Zver seje o razmerah v šolstvu pogovarjal z ravnatelj i in predstavniki kamniških osnovnih 
in srednjih šol ter občine. 

potrebno zagotoviti tudi ustrezen 
nadzor izvajanja dela. Tukaj bi bilo 
potrebno Zavodu za šolstvo vrniti 
njegovo spremljevalno in nadzor
stveno vlogo. 

Kako se je lahko, po vaši oce
ni, znašel Kamnik v situaciji, ko 
n a m v vrtcih primanjkuje pros
tih mest za več kot 300 otrok? 
Kolikšen posluh o z i r o m a po
moč lahko Kamničani pričaku
jemo o d države p r i reševanju 
tega velikega problema? 

To najbrž ni prob lem samo 
Kamnika. Kadar je otrok več, kot je 
prost ih mest, me to po eni strani 
navdaja z veseljem, saj je splošno 
znano, da v Sloveniji uspešneje gra
d imo objekte, kot pa skrb imo za 
naraščaj. Ob pozit ivnih demograf
skih trendih na kakšnem območju, 
npr. ob stanovanjskih novograd
njah, bi bi lo potrebno mislit i tudi 
na kapacitete vrtcev in šol, ob sta
ranju sosesk pa na domove za osta
rele. To so izvirne pristojnosti l o 
kalnih skupnosti. 

A l i imate v prihodnosti na
m e n spremeniti kriterije i n 

predpisane prostorske norma
tive, ki so potrebni za delovanje 
vzgojno-varstvenih zavodov za 
predšolske otroke? 

Izvrševanje nekaterih strogih 
normativov smo odložili za nekaj 
časa in s tem že nekoliko razbreme
nili občine. 

Na kakšen način bi , po vaši 
oceni, lahko zagotovili pogoje 
za povečanje števila rojstev in 
obenem dvig natalitete v Slove
niji? 

Stvar je v kul tur i ljudi. Ne vem, 
kako bi to razložil, ampak tudi de
mografska situacija je posledica re
ligiozne pripadnosti. Tako opažam. 
Sekularizirani način življenja nas je 
odvrnil od družin in večjega števila 
otrok. Moral i bomo nazaj. Ampak 
veste, to ni odvisno le od odličnih 
materialnih pogojev za mlade druži
ne, kot se radi izvijamo z izgovori. 

Težave so v glavah. 
Kolikšen delež bo imela drža

va pri izvedbi investicije o b n o 
ve Zavoda za usposabljanje in
validne mladine v K a m n i k u in 
kdaj naj bi se izvedla? 

Delež države pri investiciji je 100 
%, in sicer si ta delež delita Ministr
stvo za šolstvo in šport in Ministr
stvo za zdravje, v razmerju 76 % in 
24 %. 

Kakšne vtise ste imeli po 
obiski 1 Kamnika in kdaj se lah
ko nadejamo vašega ponovne
ga obiska? 

Kamnik kot mesto mi je že od ne
kdaj blizu. Tu živi veliko mojih pri
jateljev in sorodnikov. Zato so vtisi 
odlični in z veseljem pridem spet. 
Moj slog ministrovanja ni vezan le
na bivanje v kabinetu, raje sem v ži
vem stiku z ljudmi. 

ROBIN MAJNIK 

Z a p o s l i m o d e l a v c a 

z a d e l o v m i z a r s k i l a k i r n i c i . 

D e l o v n o r a z m e r j e s e s k l e n e z a n e d o l o č e n č a s , 
s 6 - m e s e č n i m p o s k u s n i m r o k o m . 
Z a ž e l e n e d e l o v n e izkušnje, m o ž n a t u d i pr iuč i tev . 

L i p a r d . o . o . , L a h o v č e 3 1 , 4 2 0 7 C e r k l j e , 
t e l : 0 4 2 5 2 9 0 8 0 . 

REDNO ZAPOSLIMO 
PRODAJALCA ZA PRODAJO TEKSTILNIH IZDELKOV 
NA T E R E N U 

Pogoji: prodajalec, 2 leti delovnih izkušenj, znanje slovenskega je
zika, starost 25-35 let, izpit B kateg., nekaznovanost 

VOZNIKA KOMBIJA ZA PREVOZE 

Pogoji: izpit B kateg., znanje slovenskega jezika, starost 25-35 let, 
nekaznovanost 

Pisne ponudbe z dokazili naj kandidati pošljejo v 8 dneh od 
datuma objave na naslov: MAJČKA d.o.o., Pibernikova cesta 

13,1241 Kamnik. 



KS Tuhinj v sliki in besedi 
V soboto, 22. oktobra, je bil v kulturnem domu na Lazah izjem

no zanimiv in pomemben dogodek. Matej in Vojko Tonin sta jav
no predstavila svoj dokumentarni film KS Tuhinj v sliki in besedi. 
V dokumentarcu nastopa več kot 60 krajanov, ki jih Matej Tonin, 
študent fakultete za družbene vede, nevsiljivo sprašuje in spodbu
ja, da z besedami in prikazom različnih del predstavijo zgodovino 
in sedanjost svojega domačega kraja. 

Dvorana ku l turnega d o m a j e bi la premajhna, saj je javno predsta
vitev spremljalo čez 200 gledalcev, kar je po pomnjenju starejših lju
di abso lu tn i r eko rdn i obisk v zadn j ih štiridesetih le t ih . Ne samo, da 
so v dvo rano doda l i k l op i , pač pa so t r i mora l i postavi t i pred dvo
rano, da so krajani l ahko g leda l i iz veže skoz i odp r t a vrata . Vs top 
n ine ni bi lo, prostovol jn i pr ispevki pa so bi l i namenjen i obnov i sta-
rosvetnega župnišča v Zgorn jem Tuh in ju . Tud i izkupiček o d p roda 
n ih kaset in DVD-jev bo porabl jen za to . 

D o k u m e n t a r n i f i lm je trajal dve uri in je bi l v reden t a k e g a z an i 
manja. Scenarij in v ideo montažo zanj je izdela l Mate j Ton in . Posnel 
ga je njegov oče Vo jko Ton in . V prvem de lu dokumen ta r ca so pred
stavljene vasi KS Tuhinj in ku l tu rn i spomen ik i : nekdanj i lovski dvo
rec Celjskih grofov, ki je bi l pozneje župnišče, zdaj pa ga krajani sami 
obnavljajo, cerkev Mar i je Vnebovze te , podružnična cerkev sv. V i d a . 
Z godov ino župnišča je z zan im i v im i pog led i predstavi l rezbar in re-
stavrator Janez Ahčin, n jegovo o b n o v o pa ključar Vo jko Ton in . O 
cerkvi Mar i j e V n e b o v z e t e je govor i l župnik Jože Tomšič, o cerkvi 
sv. V i d a pa ključar Tomaž Berlec. Mar jana Kadunc , pevovodkinja , in 
Urška Kadunc , o rgan is tka , sta spregovor i l i o ce rkvenem mešanem 
pevskem z b o r u , ki je t u d i zape l . K ce rkven im s lovesnost im prav go
t ovo sodi pr i t rkovanje , ki so ga pr ikaza l i pr i t rkova lc i Janko Kodra , 
Uroš Bajde, Franci Konci l ja , Gregor Berlec. Ze lo zan imiv i so bi l i po
snetk i prestavitve kapel ice v križišču na Lazah ob rekonstrukci j i ces
te . 

Ljudje v KS Tuhinj so se preživljali s kmet i js tvom, ki ga razvijajo 
še danes. F i lm pr ikazuje dve kmet i j i : starejšo Janeza Mal i j a in mo
dernejšo Franca Konci l je , ovčjerejo, konjere jo in različna kmečka 
oprav i la , ki j ih mlajši ljudje večinoma ne pozna jo več, vendar so b i 
la nekdaj ne samo delo, ampak tud i priložnost za druženje, npr. po
spravljanje krompi r ja s konjsko vprego , ročna košnja, mlačev s cep
ci, rehtanje, vejanje, l ickanje. 

Ze l o z a n i m i v o so b i la p r i k a z a n a društva: Prostovo l jno gas i lsko 
društvo Zgornj i Tuhin j , o ka t e r em je govor i l Pavle Lajmiš, K u l t u r n o 
društvo Tuhinj , kjer delujeta dve skupin i : mlajši in starejši, ko t so po-
ved la i Janez Novak, Dan i l o in Uroš Bajde, Lovska družina Tuhinj , ki 
jo je predstavi l Ivan Hribar, Konjerejsko društvo Tuhinj , ki je še mla 
do, pa vendar po besedah Franca K l emena ze lo p o m e m b n o za vzdr
ževanje tradicije. Posebnost pa so go tovo Offerari i , ki j ih vod i Zdrav-
ko Hr ibern ik . Ti o b godov ih »poropota jo« p red hišo slavljenca - le
pa navada , ki je marsikje ni več, z last i v mes tnem oko l ju . 

Posebna pozo rnos t je b i la , razuml j ivo , namen jena šoli v Tuh in ju . 
O njej je spregovor i la učiteljica Iva Bajde, ki je opozo r i l a na to , da 
se tud i t u število učencev manjša. KS je predstav i l njen predsednik 
Mar j an Drolc, o vodoosk rb i in v o d o v o d u , ki ga krajani ne dajo ob
čini, in o ve t e ran ih vojne za Sloveni jo je spregovor i l Mar j an Pol jan-
šek. M a r i n k a Močnik, ki se je v Tuhin j presel i la iz K a m n i k a , je po
veda la , da so njeno družino Tuhinjc i l epo sprejel i , da se t u proč od 
mestnega h rupa d o b r o počutijo. 

Zan imiva je bi la Krop i vn ikova mama, k i j e s svojimi 92-imi leti naj
starejša kra janka, poveda la je, da je sedaj življenje ve l iko lažje kot 
nekdaj . 

To je le nekaj u t r inkov iz dokumentarca , vseh nastopajočih ni mo
goče našteti, o vsem ne pisat i . Dokumen ta r e c je t r eba v idet i . Življe
nje l judi v KS Tuhinj je b i lo predstavl jeno kot bogat moza ik d o g o d 
kov in dejstev, društev, kot svet, kjer se ljudje še družijo, znajo po-
vesel i t i in d rug d r u g e m u pomaga t i . 

Za konec pa še ena misel: pogosto misl imo, da je t reba za kaj vred
nega ve l iko denar ja . V e l i k o k r a t pa sta še bolj po t r ebn i d o b r a volja 
in močna želja, da bi nared i l i kaj, kar presega vsakdanje p rob l eme 
in skrbi . To sta dokaza la o b a Ton ina . Za ta f i lm pa je bi lo go tovo po
t r ebno še zlasti to , da so ljudje razume l i , da Mate j in Vo jko ne de
lata t ega za rad i lastnega postavl janja, ampak zato , da bi se o h r a 
ni l verodosto jen s p o m i n na ljudi, ki živijo v KS Tuhinj . Tak f i lm pa 
je z ago t o vo mogoče posnet i v svetu, kjer so si ljudje še t a k o b l i zu , 
da m lad i , ko t je Mate j Ton in , nagovarjajo starejše z ata al i stric. 

MARJETA HUMAR 

D O M KULTURE KAMNIK 
01/839 76 06 ali 041 360 399 
info@domkulture.org 

sobota, 12. novembra 2005 ob 18. uri 
Trio Kučma 
G L A S - glasbeni performans za otroke 
predstava za otroke 

četrtek, 17. november 2005 ob 17. uri 
Gledališče iz desnega žepka 
P E T E R S T R A H 
predstava za otroke 

sobota, 19. november ob 20. uri 
MD KID 
O B PETIH PRI V O D N J A K U 
mjuzikl 

CANTEMUS SEJE 
PONOVNO PREDSTAVIL 
DOMAČEMU OBČINSTVU 

Pevke i n pev c i kamniškega 
mešanega pevskega zbo ra Can
temus z zborovod j em Sebastja-
n o m V r h o v n i k o m v p o l e t n e m 
času vsekakor niso samo počiva
l i , temveč so p o n o v n o osvo j i l i 
l ep n i z nagrad na medna rod 
nem tekmovanju v Avstr i j i . Prav 
zaradi zahtevnih pr iprav na tek
movanje v spomladanskem delu 
sezone so C a n t e m u s o v c i ko t 
uvod v novo pevsko sezono pr i 
pravi l i svoj letni pevski koncert , 
s icer že 27. p o vrst i , šele četrto 
o k t o b r s k o soboto , na ka te rem 
so se predstav i l i tud i v nov i po
stavi. 

V jesenske barve ode ta avla 
Šolskega centra Rudo l fa Maistra 
je z u b r a n i m i p e v s k i m i g lasovi 
i n k o n c e r t n i m pove zo va l c em 
T o n e t o m Ftičarjem po zd rav i l a 
i n navdušila ve l iko število l jubi
teljev zborovske glasbe. Zboro 
vodja Sebastjan V r h o v n i k je s 
svo j imi p e v k a m i i n pev c i v pr
vem de lu koncer tnega večera iz
vajal i zbo r sakra ln ih de l , s ledi la 
pa s o dela s lovensk ih skladate
ljev s p o u d a r k o m na s l ovensk i 
l judski glasbi. 

Z b o r na svojem l e tnem kon
ce r tu z b r a n i m poslušalcem 
preds tav i svoje de l o v p r e t ek l i 
sezoni . M e P Z Cantemus je vel i 
ko t ruda vložil v p r i p rave na 
M e d n a r o d n o tekmovanje meša
n i h zbo rov v Spittalu v Avstr i j i , 
kjer je juli ja letos v k o n k u r e n c i 
enajstih svetovnih zborov zasto
pa l S loveni jo ter seveda K a m 
nik. V kategoriji umetniških pes
m i z o b v e z n i m in p r o s t i m pro
g r a m o m je M e P Z C a n t e m u s 
osvoj i l odlično d rugo mesto, v 
kategori j i l judskih pesmi pa če
trto, s čimer so si p r i p e l i sodelo
vanje na zaključnem k o n c e r t u 
najboljših zborov , kjer so j im or-
ganizator j i p o d e l i l i še nagrado 
občinstva. 

T u d i na l e tnem k o n c e r t u so 
Cantemusovc i i zvedl i tekmoval
ni p rog ram, za katerega b i zago
tovo pre je l i nagrado kamniške
ga občinstva, če b i jo seveda po
del jeval i . V s e k a k o r so nam po
n o v n o pričarali čudovit pevsk i 
večer, čeprav na t renutke zares 
melanholično jesensko obar
van, a vendar le so še enkrat do
kazal i , da sodi jo v sam v r h slo
venske zborovske glasbe. Resen 
i n ze lo zahteven pevsk i p ro 
gram, s ka te r im so želeli, p o be
sedah zborovod je , p r e d v s e m 
preds tav i t i bolj zahteven i n 
manj znan i z b o r i z zak l adn i c e 
zbo rovodsk ih de l kamniškemu 
občinstvu, saj je ena i zmed na
log pevskega zbora tud i glasbe
na vzgoja svojega občinstva, so 
zaključili z lahkotnejšim dodat
k o m črnske d u h o v n e sk ladbe, 
k i nas je malce zibajoče popelja
la v topel jesenski večer. 

Ponavad i se o v t i s ih posluša
nega koncer ta p o z a n i m a m o p r i 
občinstvu, tokrat pa s m o za 
s p r e m e m b o povprašali nekaj 
članov zbora, kako se počutijo v 
zbo ru in na od ru . 

m o le pevc i i n Sebastjan ali je b i 
lo d o b r o ali ne. P r i vajah in k o n 
certu je zelo p o m e m b n a koncen
tracija, k i pa je težko vedno opt i 
malna. K a k o bi pr i vab i l nove čla
ne v zbor? Čisto zares b i vse pev
ke i n pevce v z a n i m i v i h pozah 
nat isn i l na ko ledar i n j ih pode l i l 
naokol i . Zagotovo b i se še otepa
l i nov ih članov. 

M a r t a : Ze lo rada po jem in ves 
čas želim i zpopo ln i t i svoj glas, za
to sem ob p r i h o d u v Can t emus 
želela nekaj naredit i zase in 'iz se
be'. Ta zbor se m i je zdel pravšnji 
za moje želje, kar se je izkazalo za 
prav i lno, saj sem s Sebastjanovo 
pomočjo dosegla vel ik napredek 
p r i svojem glasu. Naš zbo r m i 
predstavl ja veselje do petja, po
vezano z druženjem in zabavo s 
sopevc i , nasp loh uživam na in 
tenz ivn ih vajah, k i so vedno zelo 
naporne , a hkra t i tud i vesele i n 
zabavne. Po mojem občutku je 
bi l koncert v redu, pogrešala sem 
I« sodelovanje oz i roma večji od
ziv pub l ike , res pa je, da je b i l no
cojšnji p rogram zelo težek. 

S i l v o : Za C a n t e m u s sem se 
odločil, k e r so b i l i svoje čase 
pevke i n p e v c i mo j i h let, b i l je 
mešani zbo r i n supe r družba. 
Vztrajam zaradi dobrega počut
ja m e d sopevc i , saj se zares od
lično razumemo. M e d nami ob
staja l epo zdravo rivalstvo, n i ne-
voščljivosti, če je k d o boljši a l i 
slabši, se ostali ne sekirajo. K o n 
cert je b i l v redu, lahko b i šlo kaj 
bol je , nekaj stvar i je b i l o ze lo 
d o b r i h , v enda r je v e d n o tako, 
kakšna stvar nas presenet i s svo
jo kval i teto, d ruga mogoče mal
ce razočara. Ostale zbore , pred
vsem kamniške, spreml jam veči
n o m a v časopisu, saj na žalost 
čas ne dopušča, da b i bolj zavze
to spreml ja l z b o r o v s k o dogaja
nje. 

M a t e j : Cantemusu sem se pr i 
družil še v času, ko je b i l mešani 
študentski zbor , kar p o m e n i , da 
i m a m za seboj že skoraj 20-letni 
pevsk i staž. V zbor me je priva
b i la moja generaci ja, prišel sem 
zaradi petja in družbe. Zakaj 
sem še v edno tu? M e n i m , da m o 
raš iti na zabavi vedno zadnji do
mov , zato t u d i tukaj še v e d n o 
ostajam. Nocojšnji konce r t b i 
ocen i l z osmico , m is l im , da je bi
lo kar v redu. Za nekaj stvari vc-

V i k t o r i j a : Po jem ze lo rada, 
p r edvs em z b o r o v s k o glasbo. 
Prepeva la sem tud i že drugje, a 
k o sem p r e d let i slišala Cante
mus na božičnem koncer tu , sem 
si zaželela s top i t i v nj ihove vrste. 
Mož me je vzpodbuja l i n res, že 
nekaj let p r i p a d a m Can temusu . 
Z let i sem spoznala, kako poz i t i 
v en zbo r je Cantemus, s kater im 
o g r o m n o p r i d o b i m in tud i da
jem, uživam, se sproščam, pevc i 
imamo zdrav odnos d rug do dru-

Z zadnje vaje pred nastopom, (foto: M a r k o Vrabec) 

gega. Moj i v r h u n c i zbora so kon
cert i , k i so se že zgod i l i , mogoče 
v kakšni c e rkv i , k o s m o b i l i vs i 
sproščeni, na tekmovanj ih, den i 
mo , je vse preveč živčno. Vsak 
nastop je nekakšna nagrada za 
pevca, zame morda tud i kakšna 
skladba, l ahko tud i na vaji, ko za
čutiš, da je dobro , sama p rav im , 
da me obl i je kur ja pol t ' . Če m i 

čas in družina dopuščata, g r em 
poslušat ostale kamniške sestave 
in p r i z n a m , da uživam, a je dru
gače kot na o d r u , kjer uživaš i n 
hkra t i daješ svojo energ i jo , ob
čutke tud i os ta l im, zato m i je 
pros to r na o d r u ljubši od sedeža 
m e d poslušalci. 

B O J A N A K L E M E N C 
F o t o : T i l e n T r a v n i k 

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik - javni zavod 
Turistično-informacijski center 

Tomšičeva 23 , 1241 Kamnik 
tel: +386 1 839 14 70 
fax: +386 1 831 81 92 
e-mail: infocenter. kamnik@siol. net 
http://turizem.kamnik.si 

KamniK 

KOLEDAR PRIREDITEV 

DOM KULTURE KAMNIK 
Kulturno društvo Priden možic 
Glavni trg 1, 1240 Kamnik 
Informacije in prodaja kart: od ponedeljka do petka, 
Od 09. do 14. ure na tel. 839 76 06 GSM 041/580 -818 
www.domkulture.ora: e-mail: info@domkulture.org 

sobota. 12. novembra, ob 18. uri 
Trio Kučma 
GLAS - glasbeni performans za otroke P R E M I E R A 
vstopnina: 9 0 0 SIT 
(za abonente abonmaja Kam'nček vstopnine ni) 

četrtek. 17. novembra, ob 17. uri 
Gledališče z desnega žepka 
PETER STRAH - lutkovna predstava za otroke 
P R E M I E R A za abonma Kam'nček in izven 
vstopnina: 9 0 0 SIT 

petek. 18. novembra, ob 19. uri 
MePZ ODMEV - LETNI KONCERT 
za izven, vstopnina: 1 0 0 0 SIT 

sobota. 19. novembra ob 20. uri 
MD KID 
OB PETIH PRI VODNJAKU mjuzikl - P R E M I E R A 
vstopnina: 5 0 0 SIT 

četrtek. 24. novembra ob 18. uri 
Čebelarsko društvo Kamnik 
1 0 0 let č e b e l a r s k e g a d ruš tva Kamnik 
za izven, vstopnine ni 

sobota. 26. novembra ob 19. uri 
Klapa Mali grad 
SREČANJE K LAP 
Koncert za izven, vstopnina. 2 0 0 0 SIT 

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 
Ljubljanska 1, Kamnik, tel.: 831 12 17 
Elektronski naslov: mkk@kam.sik.si. www.kam.sik.si 

Torek. 15.11.2005. ob 19. uri v dvorani knjižnice: 
Predstavitev knjige Svet za vse, 
avtorja Roka Kralja. 

Torek. 22.11.2005 ob 19. uri v dvorani knjižnice: 
Matic Romšak: Iskanje triatlonskega grala po lavinih poljih. 
Predavanje z diapozitivi o svetovnem prvenstvu v triatlonu Havaji 
2 0 0 5 . » 

Sreda. 23. 11. 2005. ob 19. uri v dvorani knjižnice: 
v sodelovanju s Študentskim klubom Kamnik, 
potopisno predavanje: Mjanmar (Burma) Predava Boštjan Kerbler. 

Vsak ponedeljek: pravljične urice od 18. do 19. ure v Veroniki-
ni sobi. Vodi pravljičarka Ema Vidic. 

Vsako sredo: igralne ure z Bibami od 10. do 11 . ure v Veroni-
kinj sobi-
Igralne urice so namenjene otrokom od 3. leta dalje, ki niso v or
ganiziranem varstvu. Vodi Helena Sterle. 

TURISTIČNO DRUŠTVO KAMN'K 
in TURISTIČNO DRUŠTVO MOTNIK 

Sobota. 12. novembra, ob 16. uri. 
v dvorani Kulturnega društva Motnik 

Okrogla miza o kamniškem turizmu 
V primeru lepega vremena bo Turistično društvo Motnik ob 14 .30 
organiziralo ogled njihove turistične poti. (informacije: 041 4 2 3 
4 3 8 - Jože Semprimožnik) 
Vprašanja in predlogi o okrogli mizi: matjaz.jug@gmail.com ali 
0 3 1 / 2 2 6 - 7 6 3 (Matjaž Jug) 

mailto:info@domkulture.org
http://turizem.kamnik.si
http://www.domkulture.ora
mailto:info@domkulture.org
mailto:mkk@kam.sik.si
http://www.kam.sik.si
mailto:matjaz.jug@gmail.com


Iz torbe Krištofovega Pepeta I I . 

Sosedom bolj diši Meso kot Zaklad narave... 

ZA TURIZEM MANJ KOT 1% 
Tk jajnovejšemu rumenemu (bok-

L \ sorskemu) časopisu pa mora, 
kar se »štofa« tiče, iti že hudo za 
nohte, saj je glede na prvo številko 
zmanjšal svoj obseg kar za tretjino, 
sedaj pa se je moral lotiti še same
ga našega župana Tontija, pa ne 
zaradi njegovih dejanj, pač pa za
radi njegove domnevno obilne po
jave, ki naj bi si jo pridobil z »obil
nimi županskimi zakuskami«. Sicer 
pa je Tonti, kar se njegovega četr
tega kandidiranja za župana pri
hodnje leto, upoštevajoč njegovo 
izjavo v Trenjih o vrtcih na Pop 
TV, da si ne bo nakopal pufov za 
naslednja leta, bolj potiho pa je 
dejal »ali svojimi naslednikom«, 
kot kaže, pustil vsa vrata odprta. 
Čeprav je, kot pravijo Tuhinjci, 
zadnjič v Tuhinju izgubil kar nekaj 
točk, ker se ni udeležil odkritja 
osamosvojitvene piramide pod 
Kozjakom. »Očitarjem« pa Tonti 
odgovarja, da tudi na šutenski bu-
čarijadi ni bil, saj ne more biti po
vsod prisoten istočasno... 

V dobi takšnih ali drugačnih 
klikov in trajnikov pri plačilu 

položnic je res težko razumljiva 
»organizacijska« poteza naše po
šte na Bakovniku. Pošta namreč 
zahteva, da se najprej postaviš v 
vrsto za dvig gotovine z bančne 
kartice, nato pa se moraš nekaj 
okencev naprej spet postaviti v vrs
to in čakati, da z gotovino plačaš 
priporočeno pošiljko. To me spo
minja na dogodek, ko sta dva tu
hinjska kmeta potem, ko je eden 
prodal drugemu bika na sejmu, 
prišla v banko, da bi medsebojno 
poravnala račune. Kupec bika je 
naprej pri okencu s hranilne knji
žice dvignil tistih n£caj deset jur-
jev, jih preštet in izročil prodajal
cu, ta pa jih je potem pri istem 
okencu vrnil blagajničarki, kijih je 
vpisala na njegovo knjižico. Pa 
smo zadnjih trideset let v tem po
gledu res zelo napredovali... 
T7"ot kaže, res ni več daleč dan, 

M\ ko se bo na slavnih klobasah 
in salamah kamniškega Mesa za
svetil napis Meso Domžale. Zakaj? 
Domžalski farmarji prašičev v Iha
nu so namreč kupili kar tri četrti
ne delnic ene najuspešnejših naših 

firm. Torej se niso uresničile grožnje 
direktorja Lojzeta, da bo firmo pro
dal Avstrijcem. Naši sosedje pa bo
do tako imeli še več možnosti za pri
dobitev naslova mestne občine. Kaj, 
ko bi jim Tonti ponudil še Zaklad na
rave na Veliki planini, ki ga nikakor 
ne more spraviti v promet ... 

5 edaj, ko se je po nekaj letih 
ustavila še dvosedežnica, pri

peljana z Rogle, vse zajle v Tihi 
dolini pa že dve leti počivajo, je res 
čas za temeljit razmislek, ali obči-
narjem res kaže še naprej brez haš
ka metati cekine v velikoplaninske 
vetrnice. Ali pa vse skupaj odpelja
ti kot staro železje na odpad. Kot je 
zadnjič dejal nekdo, smo pri naku
pu dvosedežnice imeli za meso, se
daj pa nam je zmanjkalo za sol ali 
za nov zobčanik na Gradišču. 
Končno bo res treba reči bobu 
bob, saj gondola do zaprtega »ho
tela« na Šimnovcu res nima več 
koga prevažati. Še posebno, ker na 
drugi strani planine te dni poteka 
asfaltiranje ceste od sv. Ahaca 
proti Kranjskemu raku. Zadnjič je 
bilo slišati celo glasove, da bi s tis
timi cekini, ki se mečejo v zaklad 
narave, lahko pozimi celo ogreva
li cesto na planino, pa še kaj dru
gega ... 

Ne glede na vse povedano pa je 
treba dati vse priznanje vodstvu 
Zaklada narave, da je že mesec dni 
pred ustavitvijo sedežnice uspešno 
izvedlo tekmovanje Hitrejši od se
dežnice in tako usposobilo vsaj ne
kaj obiskovalcev planine, da sedež
nice ne bodo pogrešali... 

upliški gasilci so se odločili, 
EJ da ne bodo čakali na izpolni
tev županove obljube,ko je ob 
osemdesetletnici obljubil pomoč 
pri iskanju »štalce« znotraj Stola 
za dragoceno gasilsko avtocister-
no, ki so jo prevzeli ob tej prilož
nosti. Ta bi morala namreč zimo 
prestati kar na Matijevčemu dvo
rišču. Zato so se lotili kopanja ja
me v gasilnem domu, da bodo lah
ko vanj spravili nekoliko previsok 
roletar. Menda so se zbali tudi, da 
bi jim drugače slavni dupliški pe
telin na roleti pozimi lahko celo 
zmrznil. Kakorkoli že, vse pohvala 
prizadevnim dupliškim gasilcem, ki 

tako izpolnjujejo svojo obljubo, da 
bodo lepo skrbeli z.a veliko prido
bitev ... 

M edtem, ko sosednja županja 
Cveta v medijih že na veliko 

razglaša, da je njihov predlog za 
mestno občino že v parlamentu, tja 
se je uspelo preriniti tudi že neka
terim ostalim občinam, ki bi se ra
de »pomeščanile« in tako prišle do 
več cekinov iz državne vreče, o 
grofovskem andeškem Kamniku 
doslej še ni nič znanega. Morda pa 
bi o tem končno kakšno dobro be
sedo le rekel naš poslanec Rudi, če 
že Tonti nima pravih zvez... 
\Jaš Vinko, šef slovenskih upo-

1 t kojencev, ostaja zvest svoji 
tradiciji in vsake toliko časa poskr
bi, da se zrak v dolini Šentflorjan-
ski povsem ne usmradi. Tokrat je 
prav pred evropskim kongresom 
dedkov in babic v Cankarjevem 
domu poskrbel za razburjenje med 
našimi zavarovalnicami, ki se te. 
dni tepejo za premije prostovoljne
ga zdravstvenega zavarovanja. Na 
posvet predsednikov slovenskih 
upokojenskih društev je namreč 
»pripustil« samo eno firmo. Zato si 
je v osrednjih medijih prislužil ta
ke naslove kot so: Šef upokojencev 
simpatizira le z Adriatikom, Gob-
čeve zamere do Vzajemne in po
dobne. S svojo namero o prodaji 
upokojenskega počitniškega doma 
v Rogaški pa je razjezil tudi tam
kajšnje upokojence, ki so ga pozva
li kar k odstopu.Toda Vinko ne bi 
bil Vinko, če bi zato kar takoj vrgel 
puško v koruzo... 
~Wf ot pravijo nekateri naši svet-

M\. niki, se dogajanje v naši 
podalpski občini zelo redko poja
vi v osrednjih medijih, »državnih« 
časnikih in TV. To se zgodi le, če 
izbruhne kakšna aferica. Zdaj je 
imela to čast Šmarca, ki se je po
javila v TV Tedniku, seveda s po
močjo zlatega hangarja, ali kar 
pač to že je, ob cerkvi sv. Mavri-
cija. Bravo Šmarčani, morda bo
mo kmalu dočakali tudi tozadevni 
turistični prospekt ...Če je kaj slu
čajno malo manj res, pa brez za
mere ... 

Krištofov Pepe H. 

Stališče in predlog rešitev LDS v zvezi 
s parkiranjem v mestnem središču 

Sklep o določitvi višine parkirnine na javnih plačljivih parkirnih površinah v delu mesta Kamnik, ki ga je 
sprejel občinski svet na majski seji, je skupaj s Pravilnikom o prometni ureditvi na javnih površinah v delu 
mesta Kamnika, ki ga je avgusta sprejel župan, uvedel določen red na področju parkiranja v strogem sre
dišču mesta. Po določenem času lahko ugotovimo, da je novi parkirni red omogočil lažjo dostopnost občank 
in občanov ter ostalih obiskovalcev do javnih in ostalih poslovnih storitev mestnega središča Kamnika, kar 
je tudi osrednji namen tega ukrepa. Obenem pa je sprememba dobrodošla tudi z vidika turističnega razvo
ja mesta in trajnostnega načrtovanja prometnih tokov v središču mesta in njegovi okolici. 

V tem poskusnem času se je izkazalo, da omenjeni občinski predpis ne vključuje tudi ureditve položaja sta
novalcev, najemnikov, lastnikov lokalov in dejavnosti, ki imajo sedež v središču mesta in katerih narava dela 
(na primer zavarovalni agentje) je taka, da njihovi uslužbenci večkrat dnevno parkirajo v središču mesta. 

Zaradi tega smo v LDS pripravili predloge rešitev, ki gredo v smeri reševanja problema parkiranja te sku
pine uporabnikov oziroma stanovalcev središča mesta in ki bi morale stopiti v veljavo 1. januarja 2006. Gre 
za nova izhodišča, katerih namen je rešiti parkirne težave v središču mesta in o katerih se želimo z občinsko 
oblastjo (županom), ostalimi političnimi strankami ter zainteresirano javnostjo pogovoriti, da bi skupaj do
mislili optimalne rešitve. 

Povedati je potrebno, da se kolegij občinskega sveta, ki določi dnevni red sej občinskega sveta, konec ok
tobra ni strinjal, da se naša pobudo uvrsti na novembrsko sejo, s katero bi začeli postopek sprememb in do
polnitev obstoječega sklepa v smeri kompromisnih rešitev. 

Vendar bomo kljub nestrinjanju naših kolegic in kolegov, da se to problematiko uvrsti na novembrsko 
sejo, še naprej vztrajali ter ponovno na sami seji občinskega sveta predlagali županu in občinskemu svetu, 
da se na novembrski, v skrajnem primeru pa na decembrski seji občinskega sveta, na podlagi predhodnega 
usklajevanja, spremeni sklep o določitvi višine parkirnine na javnih plačljivih parkirnih površinah v delu mesta 
Kamnik. Sklep je svetniška skupina LDS že pripravila. Predlog oziroma dopolnitev pomeni, da bi se na pod
lagi vloge, ki se vloži na občinski upravni organ, pristojen za promet, upravičencem omogočilo nakup ce
nejšega letnega abonmaja za eno parkirno mesto. Ti upravičenci bi po našem predlogu bili: 

- stanovalci, ki imajo stalno prebivališče na območju plačljivih parkirnih površin; 
- zaposleni v poslovnih objektih, ki imajo sedež na območju plačljivih parkirnih površin, katerih narava de

la je taka, da imajo večkratno dnevno potrebo po parkiranju na območju plačljivih parkirnih površin; 
- lastniki poslovnih objektov, ki so v obratovanju na območju plačljivih parkirnih površin. 
V LDS predlagamo tudi, da se vsakemu gospodinjstvu, ki nima lastnih parkirišč, na območju ožjega sre

dišča mesta, ki ustreza določilom 8. člena Pravilnika o prometni ureditvi na javnih površinah v delu mesta 
Kamnika dodeli en brezplačni celoletni abonma za eno parkirno mesto za celoletno parkiranje na območ
ju plačljivih parkirnih površin, na podlagi vloge, ki se vloži na občinski upravni organ, pristojen za promet. 

Prosta parkirna mesta v središču Kamnika, ki so posledica sprejetih ukrepov za ureditev mirujočega pro
meta, dokazujejo, da je naš predlog izvedljiv, obenem pa bi ponovno zagotovil oziroma celo povečal ka
kovost bivanja stanovalcev ter nemoteno opravljanje poslovne dejavnosti v mestnem središču Kamnika. 
Naš predlog predstavlja izhodišče za razpravo in dogovor s političnimi strankami, županom in prizadeto 
javnostjo. Verjamemo, da si nihče od nas ne želi, da bi sami s svojimi odločitvami, pomanjkanjem posluha 
in pripravljenosti na dialog prispevali k praznjenju in odmiranju mestnega središča. 

BRANE GOLUBOVIČ,brane.golubovic@lds.si 

V o k v i r u nedavno sprejetega 
reba lansa proračuna občine 
Kamnik , kjer se je razpored i lo za 
p r e k o 160 m i o sit višji obseg 
sredstev iz naslova p r imerne po
rabe in kjer se je povečala vred
nost p r i hodkov iz naslova komu
na lnega p r i s p e v k a za 300 m i o 
sit, se je ob t rendu sorazmernega 
dvigovanja oz. vsaj ohranjanja vi
šine sredstev p r i posamezn ih 
proračunskih pos tavkah opaz
n o zmanjšal že tako s k r o m e n 
delež proračunske postavke 
turizem. 

Občina K a m n i k je namreč 
o d s t o p i l a o d turističnega 
projekta regijski p a r k K a m 
niško-Savinjske Alpe, kjer je 
bi la skupaj s sosednj imi občina
m i Preddvor , Jezersko , Solčava, 
Luče in v sode lovanju z družbo 
Logarska d o l i n a d.o.o. n o s i l k a 
projekta i n je v le tu 2004 priče
la izvajati postopke za ustanavlja
nje Regijskega parka Kamniško-
Savinjske A lpe . 

V letošnjem občinskem prora
čunu je b i l o za ta pro jekt spreje
t ih 54 mio sit in v rebalansu je bi
la ta vsota sedaj črtana z navedbo 
O neuspe lem razpisu, kjer ta pro
jekt n i dob i l zadostne podpore . 
Občinskih sve tn ikov i n sve tn ic 
očitno n i dovo l j z bod l o v oči 
dejstvo, da je nov i nos i l e c tega 
pro jekta ( p o t em ko je občina 
K a m n i k ods t op i l a kot nos i lka ) 
družba Logarska d o l i n a d.o.o., 
družba, k i upravl ja s p ros t o rom 
Logarske do l i n e oz. družba, k i 
ima očiten interes Logarsko dol i 
no postavit i za h rb t en i co razvo
ja tega regijskega parka. 

Nos i l e c pro jekta bo nedvom
no ime l nadzor nad p ros to r sko 

plansko ureditvi jo tega prostora, 
posledično nadzor nad razvojem 
tur i zma in rabo/izrabo naravnih 
v i rov in strateško p o m e m b n o 
je, kje b o ta regijski p a r k 
i m e l svoj sedež. 

V p red l ogu varovan ih podro 
čij leži skoraj 1/3 s k u p n i h povr
šin ce l o tne občine K a m n i k in 
smelo se zd i , da K a m n i k , k i se 
m e d d r u g i m zavzema, da b i po
stal mestna občina in s tem tudi 
u r adno postal geografsko, gos
poda r sko i n k u l t u r n o središče 
svojega gravitacijskega območja, 
tud i na segmentu tu r i zma skuša 
uveljavljati sebe kot nos i l ca pro
jektov in ne da to prepušča dru
g i m sub jektom zunaj meja naše 
občine. 

Občina K a m n i k prepogos
to izstopa iz »igre«, k i se ime
nuje Razvojna agencija Ljub
ljanske u r b a n e regije, ker tam 
n i m a svojih lobistov, k i b i poskr
be l i , da b i p r ed l o g i i n pro j ek t i 
naše občine dob iva l i ze leno luč 
in posledično sredstva iz razpi 
sov, zato uveljavlja prakso, da se 
pro jektom, k i se dogajajo v naši 
soseščini i n »gravitirajo« v inte
resno območje občine K a m n i k 
samo pridružujemo in s t em 
pravzaprav prepuščamo drug im, 
da vod i j o i n usmerjajo pos le 
(Podjetna regija, Carniola,... ) . 

Po potr jenem rebalansu je de
lež občine K a m n i k v tem p r o 
jektu e n a k ničli z n a v e d k o m , 

da se »sofinancerski« delež naše 
občine v višini 2,7 m i o sit zago
tov i v proračunu 2006 (prej za 
to namenjen ih 54 m io sit). 

Zopet se torej samo pridružu
jemo enemu od projektov, k i bo 
p o m e n i l razvo jno priložnost v 
kakovos tnem t u r i z m u , ure jen i 
in f rast ruktur i , ohranjanju okol ja 
in tradic i j i , namesto da b i zbra l i 
energi jo in zanos ter skušali kot 
nos i l c i projekta stvar izpeljati do 
konca . 

Dejstvo, da se o b d e b e l i h 4,3 
mili jarde sit s k u p n i h o d h o d 
k o v občine K a m n i k n a m e n i 
le 34 m i l i j o n o v sit (manj kot 
1%) za področje t u r i z m a , po
ve marsikaj, tud i to, da v občini 
K a m n i k m a r s i k d o ne v i d i tu
r i z m a kot g o s p o d a r s k e p r i 
ložnosti i n se zatorej ta pa
n o g a še naprej o d r i v a n a ob
robje. 

K r i l a t i c a m n o g i h , da »je tu r i 
zem v občini K a m n i k ena i zmed 
p r i o r i t e tn ih dejavnosti , k i m o r a 
v pr ihodnje še učinkoviteje izko
r ist i t i naravne danost i i n ku l tur 
no z godov insko izročilo za po
nudbo kakovostnih in okol ju pr i 
jazn ih turističnih storitev« se po 
našem mnenju ob takem pristo
p u k p r o j e k t o m i n taki višini 
sredstev v proračunu pač ne m o 
re uresničiti. 

Matjaž J u g , 
S o c i a l n i d e m o k r a t i 

K a m n i k 

ALNI DEMOKRATI 
R A Z W ) J T U R I Z M A 

PISMA - MNENJA - ODMEVI 
5. ODPRTO PISMO 
ŽUPANU IN VSEM 
OBČANOM OBČINE 
KAMNIK 

Spoštovani g. župan, na naša 
moledovanja v Kamniškem obča
nu, kot tudi po elektronski pošti, 
ste se končno oglasili ter nam po
slali kratek odgovor (?), ki naj bi 
zadostoval, da se meščani pomiri
mo in zaenkrat sprijaznimo z 
dejstvi. Nad tonom vašega odgo
vora smo razočarani, saj v naših 
pozivih vseskozi nismo želeli nič 
drugega, kot da nas sprejmete in 
prisluhnete zakaj želimo biti ena
kopravni drugim občanom, ki 
brezplačno parkirajo svoja vozila 
na občinskem zemljišču (Bloki Trg 
talcev, Tunjiška, Zikova, Duplica). 

Ne, nismo navajeni, da mora bi
ti za nas, meščane, v Kamniku vse 
zastonj ali najcenejše, nočemo se 
pač navaditi, da je življenje v cen
tru Kamnika iz leta v leto slabše. 

Tokrat v našem pismu posredu
jemo v branje ostalim vaš celotni 
odgovor, iz katerega izhaja, da nas 
je nezadovoljnih samo peščica 
(10%) takih, ki so navajeni, da je 
»itak vse zastonj ali vsaj najcenej
še«. 

Iskreno upamo, da boste skupaj 
z vašimi svetovalci do sredine no
vembra res pripravili analizo, ki 
ne bo prehitevala niti desno, niti 
levo, ampak trezno in umirjeno 
upoštevala sodobne življenjske po
trebe nas novodobnih meščanov 
sicer srednjeveškega mesta. Upa
mo tudi, da si boste od sredine no
vembra vzeli čas in nas morda 
sprejeli, saj boste morda le tako 
spoznali, da ne zahtevamo nič ne
mogočega, nič predragega, nič 
preveč, saj je od uvedbe parkirne
ga režima v spetembru mesecu za 
vse dovolj parkirnih mest. Tako za 
tiste, ki pridejo v Kamnik občasno 
in tudi tisto peščico nezadovoljnih 
(10%). 

Odgovor župana na naše vztraj
ne pozive, naj nas sprejme oz. od
govori na naša vprašanja: 

»Spoštovani! 
19. oktobra je minilo mesec dni 

od uvedbe spremenjenega režima 
na parkiriščih v centru Kamnika. 

Pričakovali smo, da vsem plače
vanje parkirnine ne bo všeč, tako 
kot se je dogajalo in se še dogaja 
v drugih slovenskih, evropskih in 
svetovnih mestih. Zavedali smo se, 
da vsem ne moremo ustreči, tak
šno je pač življenje, takšne so na
še navade, v Kamniku pa smo itak 
navajeni, da mora biti vse zastonj 
ali vsaj najcenejše. Že ob pripra
vi odloka in pravilnika smo po
udarjali, da bomo spremljali pri
pombe, želje in jih v okviru mož
nosti upoštevali. Na kolegiju smo 
se dogovorili, da bomo do sredine 
novembra pripravili analiza in na 
tej osnovi razmišljali o spremem
bah. Sodim, da analiza in spre
membe ne morejo temeljiti na po
litičnih prehitevanjih po levi in 
desni, tako kot se že dogaja, am
pak bomo skupaj z občinskim sve
tom ugotovili, kaj spremenili. Tak
šen je bil tudi dogovor na kolegi
ju minuli torek, kjer so bili pred
stavniki svetniških skupin. Sicer 
pa vam lahko zatrdim, da je raz
merje med zadovoljnimi in neza
dovoljnimi 90 proti 10. 

Lep pozdrav, 
Župan Tone Smolnikar« 

Meščani mestnega jedra 
Kamnik (podpisi so v uredništvu) 

Kamniški mediji 
in zgodovina 
slovenskega naroda 

Predsedstvo območnega zdru
ženja veteranov vojne za Slove
nijo je v soboto, H. oktobra, or

ganiziralo v spomin na delovanje 
narodne zaščite v letu 1990 in 
1991 na območju Tuhinjske doli
ne slovesno prireditev z odkrit
jem spominskega obeležja. Ob 
15. obletnici delovanja Mane
vrske strukture Narodne zaščite 
so bila podeljena tudi priznanja 
Republike Slovenije » Spominski 
znak 15. obletnica MSNZ«, ki ga 
je prejelo petnajst pripadnikov 
Manevrske strukture Narodne 
zaščite z območja občine Kam
nik. Župan občine Kamnik, za 
katerega trdijo, da se udeleži » 
vsake pasje procesije«, za to 
prireditev ni imel časa. Udele
ženci prireditve tudi nismo opa
zili prisotnosti kamniških medi
jev: Kamniški občan in Kamniš
ke novice (kratka notica na pod
lagi vabila). 

Kaj, kdaj in kako objavljajo 
mediji je njihova pravica, vendar 
menim, da v kolikor imajo na
men, da pišejo o dogodkih na 
kamniškem, kamor spada tudi 
podeželje, ni prav, da so priredi
tev izpustili kot nekaj nepo
membnega, saj se zgodovina slo
venskega naroda ni pisala ali 
odvijala samo v mestih in z veli
kimi dogodki, ampak tudi v za
kotnih krajih in je sestavljena iz 
nizov majhnih dogodkov. 

Zvonko Cvek, predsednik 
Območne zveze veteranov 

vojneza Slovenijo 
Kamnik- Komenda 

KOMUNALNO PODJETJE KAMNIK d.d. 

I s mM m 1241 KAMNIK, Cankarjeva 11 
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HONORARNO ZAPOSLIMO 
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Pisne ponudbe pošljite v roku 15 dni na naslov: 
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CANKARJEVA 11, 1241 KAMNIK 
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V Beli Peči pri Osredkarju srečanje 
krajanov Sel 

V s i z a e n e g a , e d e n 
V to s m o se prepričali na sre

čanju kra janov Sel na s lovesnos
ti o b k ra j e vnem p r a z n i k u , k i je 
posvečen s p o m i n u na tragične 
d o g o d k e v Sov in j i Peči m e d d r u 
go sve tovno vo jno. Praznični do
godek je skoraj vsako leto name
n j en t u d i k r a j e v n i m p r i d o b i t 
vam. Letošnjega praznovan ja o b 
odpr t ju 1260 met rov asfaltirane
ga cestnega odseka Resje-Osred-
kar so se udeležili številni kraja
n i ra z t r esen ih vas ic z o b r o n k o v 
kamniških p l a n i n . J e s e n s k o so
b o t n o p o p o l d n e , 22 . o k t o b r a , je 
b i l o sončno, p r i j e tno sveže, bla
ge sape z bližnjih p l a n i n so boža
le krošnje s tar ih dreves i n v s e m 
je b i l o t o p l o p r i s r c u že o b p r i 
j a znem sp r e j emu Osredkar j e v ih 
na n j i hov i l e p o u re j en i kme t i j i . 
»Kako l epo je tu na h r i b o v s k i 
kmet i j i , k i leži 7 8 0 me t rov viso
ko , na samot i . Kakšen mi r , tišina, 
čist zrakE. . . . K t e m u romantične
m u razmišljanju se pridruži m i 
sel, da je tu gor i t rdo kmečko živ
ljenje. 

O t r o c i OŠ Se la so se domači
n o m p r e d s t a v i l i s prisrčnim 
p r o g r a m o m . P r e d s e d n i k s v e 
t a k r a j e v n e s k u p n o s t i S e l a 
M i l a n H r i b a r je množ ico top
lo p o z d r a v i l i n se i s k r e n o zahva
l i l za z g l e d n o s o l i d a r n o s t i n so
de lovan je , b r e z k a t e r i h ne b i b i 
lo n a p r e d k a . P o u d a r i l je, d a so 
načrti sveta K S uspešni le, če so 
deležni p o d p o r e k ra j anov . Po
vab i l j i h je k sode l ovan ju p r i nj i
h o v i p r i p r a v i i n d o d a l : »Naša 
krajevna skupnost gotovo spa
da med /jredele v občini Kam
nik, kjer so naravni pogoji za 
napredek in razvoj težji kot 
drugje. Kljub temu lahko ugo
tovimo, da je bil v zadnjih letih 
storjen velik naj>redek na vseh 
področjih, ki so življenjskega 
pomena za naše krajane. Po
nosni smo na lepo število kilo
metrov asfaltiranih cest, ki so 
nas približale bližnji in daljni 
okolici. Tudi zaradi teh prido
bitev se bodo naše vasi ohrani
le in razvijale, tudi zaradi njih 
se bo po naših vaseh slišal ot
roški smeh, zaradi česar se 
splača nadaljevati začeto delo. 

Danes bomo izro
čili namenu od
sek krajevne ceste 
Resje-Osredkar, 
kar je velika pri
dobitev za doma
čijo Osredkar. Ker 
se v Tuhinjski do
lini turizem vse 
bolj vzpenja, s 
tem mislimo pred
vsem bližino term 
Snovik, je ta del 
asfaltirane ceste 
tudi pomemben 
za vse nas, pred
vsem pa za gospo
darja domačije 
Osredkar Franca 
Poljanska in žal 
pokojnega Domi-
neta, ki ima naj
več zaslug za ta 
del novo asfaltira
ne ceste«. 

V k r a t k e m , jedr
na t em g o v o r u je 
F r a n c Po l janšek , 
g o s p o d a r k m e t i 
j e O s r e d k a r , d o 
katere se zdaj na 
p o b u d o njegovega 
očeta D o m i n i k a 
p r i p e l j e m o p o as
fa l t i r an i ces t i , o r i s a l f inančno 
kons t rukc i j o ceste i n p o m e n za 
n j i h o v o življenje. Rados t en i n 
ponosen glas m u je zastal, k o je 
o m e n i l očetova pr izadevanja i n 
hoten ja za to zahtevno p r i d o b i 
tev, a je, žal, o b dosegu ci l ja feb
ruarja letos u m r l . P o z o r n o s m o 
p r i s l u h n i l i n j e g o v i m t o p l i m , 
p r i j a z n i m b e s e d a m zahva le 
prav v s em kra janom, k i so s sa
m o p r i s p e v k o m p o m a g a l i p r i 
tej p r i d o b i t v i , tako p o m e m b n i 
za n jegovo družino i n kmet i jo . 
Razmišljujoče besede p r ep ros 
tega, de lovnega , kmečkega šti-
r idese t l e tn ika so segle d o srca. 
N e z god i se pogosto , d a b i se z 
n a g o v o r o m preds tav i l p rav tis
t i , k i je s s vo j im i s k r b m i , s red
stvi i n požrtvovalnim d e l o m ak
t i vno sode l ova l p r i p r i d o b i t v i , 
k i v t em p r i m e r u p o m e n i tud i 
pove zavo T e r m Snov ik s Črniv
c e m in Sav in jsko d o l i n o . 

N a Osredkarjevi kmetij i pr idno delajo gospodar Franc Poljanšek (v sredini), njegova 
žena Bernarda, mama Francka , teta F rancka , brat Janko , sestra Stanka in otroci U r 
ška, Kat ja in Nejc. Tako mogočna, kot ta dvojni kozolec toplar, so tudi druga poslopja 
- pod s hlevom, hiša, kašča... 

Groharjevo ulico obnavljajo 
Po t em , k o so se po e n o l e t n i g radn j i C e n t r a J e h o v o v i h prič letos 

končala g r a d b e n a de la , z a r ad i ka t e r ih je b i la Grohar j eva u l ica do 
d a t n o o b r e m e n j e n a s t o v o r n i m i prevoz i , i n j e b i l o lani ure jeno k r i 
žišče Grohar j eve ul ice z Ljubl jansko cesto, je letos prišla na vrsto 
ce lov i ta ured i t ev ene najbol j p r o m e t n i h ul ic na D u p l i c i . 

De lavc i K o m u n a l n e g a podjet ja K a m n i k so t e d n i začeli z g r a d 
njo d r u g e g a pločnika, ki bo po t eka l po levi s trani ul ice in bo pred 
stavl jal nadal jevanje šolske p o t i d o OŠ Mar i j e Vere . 1,6 me t r a ši
rok pločnik b o p o t e k a l vzdolž ce l o tne ul ice o d semafor ja d o par
kirišča o b železniški p rog i . Za rad i t e g a b o vozišče zoženo na 5,5 
met ra . Seveda sedaj ne bo več mogoče park i ranje na levi strani u l i 
ce, k i je b i l o sicer že sedaj p r e p o v e d a n o , v enda r t e p r epov ed i ve
činoma ni nihče upošteval. Po l eg ome j i t ve h i t ros t i z a rad i obsto je
čega križišča z Jakopičevo ul ico, ki ostaja p rednos tna , b o d o doda t 
n o names t i l i še h i t r o s tno ov i ro o z i r o m a g r b i n o pr i t r a f o postaj i . 
P reured i l i pa b o d o t u d i m e t e o r n o kana l i zac i j o . 

P r e d v i d o m a b o d o de la , z a ka te ra je v letošnjem občinskem pro
računu namen j en ih 15 mi l i j onov SIT, končana d o konca novembra . 

Invest ic i jo , v r e d n o o k r o g 2 0 
m i l i j onov tolarjev, je v g l a vn in i 
p o k r i l a občina, kra jevna skup 
nost Sela je iz krajevnega s a m o 
p r i s p e v k a p r i s p e v a l a 7 3 6 . 0 0 0 
tolar jev, kme t i j a O s r e d k a r 
1.100.000 tolarjev i n še dodat
n i h 8 0 . 0 0 0 to lar jev za o v i n k e 
in 400 .000 za asfalt na dvorišču 
kmet i j e i z v e n cestišča. V ta 
1260 met rov d o l g odsek h r i bo 
v i te ceste so Osredkar j e v i v lo 
žili še 5 0 0 d e l o v n i h i n 150 trak
t o r sk ih ur, zabe ton i ra l i so vsel i 
8 p r e p u s t o v z jaški, zago tov i l i 
2.500 k u b i k o v gramoza in sami 
zasejati brežine. D e l a so pote
ka la v l e t i h 1999 za s p o d n j i 
ustro j , asfalt p a so po l aga l i v 
t reh e tapah - leta 2 0 0 0 , 2 0 0 2 i n 
2003 . 

»Nekateri mislijo, da za sa
mo eno hišo ni treba asfalta, 
da je bolj potreben tam, kjer je 
več hiš. Pa vendar, eden še tež
je financira. Moja družina je 
naletela na dober odziv obči
ne in vseh vas krajanov, za 
kar se vam iz srca zahvalju
jem«, je zaključil g o s p o d a r 
Franc. 

Devetčlanska Os r edka r j e va 
družina se preživlja v g l a v n e m 
s k m e t o v a n j e m . Le F r a n c e v a 
žena B e r n a r d a i n bra t J a n k o 
h o d i t a v službo. 15-letna Urška 
ob i sku je 1. l e tn ik srednje šole, 
12-letna Kat ja p a je učenka OS 
Šmartno, k e r d o Sel n i organiz i 
ranega p r e v o z a šolskih o t rok . 
Bližje je pešačiti d o 3 k m odda
l jenega Snov ika . Že zdaj p a j ih 
s k r b i za najmlajšega člana d r u 
žine 3- letnega Ne jca . V s r c i h 

teh p r ep ros t ih , dobrosrčnih lju
d i g o r i sk r i t a želja - asfalt v do l 
žini 1300 m e t r o v o d Resja d o 
vas i Snov i k i n m o r d a kdaj s lab 
k i l o m e t e r o d kme t i j e d o Pod -
bevSka za boljšo povezavo z do
mačim kra j em Sela, saj se zdaj 
vzpenja jo p o s l abem k o l o v o z u 
le k maši. 

C e s t o s o s s i m b o l i č n i m 
p r e r e z o m t r a k u p r e d a l i n a 
m e n u p r e d s e d n i k K S S e l a 
M i l a n H r i b a r , g o s p o d a r 
k m e t i j e O s r e d k a r F r a n c P o 
l janšek i n p r e d s t a v n i k obč i 
n e K a m n i k I v a n K e n d a . 
Ž u p n i k S e l D a n i j e l K a s t r u n 
p a j e b e s e d e i n b l a g o s l o v n a 
m e n i l s r e č n i v o ž n j i v s e m 
u p o r a b n i k o m t e g a d e l a , k o t 
t u d i d r u g i h p r o m e t n i h p o 
v r š i n . O b te j p r i l o ž n o s t i j e 
b l a g o s l o v i l p r e s t a v l j e n k r i ž 
o b v s t o p u n a O s r e d k a r j e v o 
d o m a č i j o . 

Tej l e p o u r e j en i h r i b o v s k i 
kmet i j i dajejo še p o s e b n o moč, 
u g l e d i n p o m e n mogočna po 
slopja, k i so j ih s k r b n i F r a n c o v i 
p r e d n i k i pos tav i l i že p r e d dav
n i m l e t o m 1850 . Z najstarejšo 
častitljivo l e t n i c o se ponašajo 
l e p a kašča, hiša (zdaj jo rušijo, 
ke r o b njej stoji v e l i ka nova h i 
ša) i n p o d s h l e vom. Samo nekaj 
let mlajši je dvo jn i k o z o l e c top
lar , k i ga l a h k o občudujemo 
p r e d v s t o p o m na domačijo Ves 
les je še o r i g i n a l e n , le streha je 
bi la obnov l j ena p r e d petdeset i 
m i l e t i . D o l g je 16 i n širok 7 
met rov , i m a 6 štantov s p o 15 
latami i n 3 »etaže«. 

V E R A MEJAČ 

Prenovljena Groharjeva ulica bo terjala od uporabnikov tudi večje spoš
tovanje prometnih predpisov kot doslej. 

O b j a v l j a m o potrebe po de lavc ih 

- 2 D E L A V C A B R E Z P O K L I C A 
Z a de lo v k lavn i sk ih h lev ih i n opravl janje pomožnih del 

O d kand ida tov pričakujemo izkušnje in veselje d o dela z 
živalmi i n zmožnost opravl janja fizičnih del . 

- 2 D E L A V C A V R A Z S E K O V A L N I C I 
O d kandidatov pričakujemo i z o b r a z b o - kval i f ic irat i mesar 
al i kuhar , l ahko tudi priučen mesar a l i kuhar 
Ž daljšo de l o vno prakso. 

P o g o d b o b o m o s k l e n i l i za določen čas 4 mesecev , z 
možnostjo zapos l i tve za nedoločen čas. 
Pri jave pošljite na naslov: M e s o K a m n i k d.d., K o r e n o v a 
cesta 9, 1241 K a m n i k . 

Ra zp i s velja 8 dn i po objavi . 

Turistično društvo Kamn'k 

Tudi v turizmu je potrebno 
sodelovanje 

G l a v n o mes to L jubl jana letošnje le to za znamuje j o številni j u b i 
leji. M i n e v a namreč 100 let o d postav i tve s p o m e n i k a dr . France
t u Prešernu, 100 let o d odpr t ja l jubl janskega ho t e l a U n i o n ter 100 
let, o d k a r je t a k r a t n i župan Ivan Hr iba r o d k u p i l Ljubl janski g r a d 
ter ustanov i l Deželno zvezo za pospeševanje tu jskega p rome ta na 
Kran jskem, p r e d h o d n i c o današnje Turistične zveze Sloveni je. Le -
t a je vsemu t e m u v čast o r g a n i z i r a l a d v o d n e v n o pr i red i tev . O d v i 
ja la se je 28. in 29. o k t o b r a na Prešernovem t r g u v Ljubl jani , ka 
m o r je b i l o povab l j eno t u d i naše Turistično društvo K a m n ' k . 

T rg se j e vrn i l 100 let nazaj - v leto 1905, ul ice pa so zased l i raz
lični o b r t n i k i , r okode l c i , cvetličarji, star inarj i in d r u g i mojstr i . Pro
g r a m so popes t r i l i s pes t r im k u l t u r n i m in z a b a v n i m p r o g r a m o m . 
V pe tek zvečer je 100- le tn ico počastila l jubl janska županja D a n i 
ca Simšič ter odk r i l a obnov l j en Prešernov spomen ik . Sobo ta je b i la 
z a z n a m o v a n a s svečano p o r o k o i z b r a n e g a pa ra . 

Turistično društvo Kamn 'k je turistično p o n u d b o K a m n i k a pred
stavi l s pomočjo v e l i k o p l a n i n s k e g a pastir ja A n d r e j a Prešerna, na 
stojnici pa smo po l e g p romoc i j skega turističnega ma t e r i a l a obči
ne K a m n i k ponuja l i domač mošt in med i co ter naravni jabolčni kis 
Kmet i j e Nas t ran iz Radome l j . 

L jub l jana seje ob stoletnih jubi le j ih konec oktobra vrn i la sto let nazaj. 
Na pr iredi tv i smo sodelovali tudi elani Turističnega društva K a m n ' k . 
O b pomoči vel ikoplaninskega pastirja Andre ja Prešerna smo predsta
vi l i kamniško turistično ponudbo. 

S sode l ovan j em s Turistično z ve zo Sloveni je smo ze l o zadovo l j 
n i . M n e n j a smo, d a so t a k e p r i r ed i t ve še k a k o dobrodošle, saj s 
t e m p r i p o m o r e m o k večji p romoc i j i našega kraja . 

K a k o p o m e m b n o je medsebo jno sode lovan je pa b o m o skupaj 
s Turističnim društvom M o t n i k predstav i l i na okrogli mizi v sobo
to, 12. novembra, ob 16. uri v dvorani Kulturnega društva Mot
nik. G lavna t e m a bo ana l i za turistične sezone g l ede na ana l i z o po
l e tn ih a n k e t TD K a m n ' k ter s tat is t ike Turistično in fo rmac i j skega 
cent ra K a m n i k . Na o k r o g l i m i z i se b o d o preds tav i l a še vsa d r u g a 
turistična društva v občini; Turistično društvo Mo tn ik , G o r a in Volč
ji Po tok . Zaključek bo n a m e n j e n razprav i o pove zovan ju turistič
n ih društev in turističnih p o n u d n i k o v v Občini Kamnik , Mar j an Šte
le, samosto jn i raz iskovalec, pa n a m bo predava l o razp is ih v tu r i z 
m u . V p r i m e r u l epega v r e m e n a bo Turistično društvo M o t n i k or
g a n i z i r a l o o g l e d n j ihove turistične po t i . 

Za TD Kamn'k 
ALENKA HRIBAR 

NEVARNI ODPADKI 
SO NA VARNEM 

V Občini K a m n i k smo dve sobo t i , 22. in 29. o k t o b r a , na deset ih 
lokac i jah zb i ra l i nevarne o d p a d k e iz gospodinjstev . Zbiranje je iz
vajala družba Kemis , k i je reg i s t r i rana pr i A R S O za zb i ranje , pre
de l a vo in odstranjevanje neva rn ih o d p a d k o v . 

O d z i v občanov je b i l z e l o dobe r , saj smo zb ra l i 4 .720 k g nevar
n ih o d p a d k o v - s tar ih barv, lakov, ol j , l ep i l , čistil, kemika l i j , bate
rij, a kumu la t o r j e v , z d rav i l , fluorescenčnih cevi , sprejev, d r o b n e 
e l e k t r o n s k e o p r e m e in d r u g o . O b upoštevanju izračunane po 
vprečne količine odvrženih nevarn ih o d p a d k o v 0,4 kg/osebo na le
t o je b i l o z b r a n i h n e v a r n i h o d p a d k o v kar z a 11.800 l judi . 

Akc i je s e j e udeležilo 123 občanov, kar je razveselj ivo, saj so pr i 
šle t u d i mamic e z o t r o k i ; tore j se o d m a l e g a z a v e d a m o vp l i va ne
prav i lno odvrženih neva rn ih o d p a d k o v in pos led ic za naše okol je . 
To naj bo s p o d b u d a vsem, ki se v akci jo zb i ran ja neva rn ih o d p a d 
kov doslej še niso vključili. 

Naše priporočilo: nevarne o d p a d k e zbira j te in hran i te d o m a na 
va rnem in se n a m pridružite v naslednji akciji , da b o d o nevarni od 
p a d k i p rav i lno preskrb l j en i , naše oko l j e pa hvaležno. 

MOJCA POŽAR ŠTUNF 



KAMNIK USPEŠNO GOSTIL NAJVEČJI 
ŠPORTNI DOGODEK NA PODROČJU 
INVALIDSKEGA ŠPORTA 
K o n e c o k t o b r a je b i l K a m n i k v z n a m e n j u v e l i k e g a športnega 
d o g o d k a . V špor tn i d v o r a n i OŠ F r a n a A l b r e h t a s o se o d 28 . ok 
t o b r a d o 1. n o v e m b r a o d v i j a l e z a n i m i v e t e k m e p r v e g a sve to 
v n e g a p r v e n s t v a i n v a l i d o v v sedeči o d b o j k i z a m l a d e . O b i s k o 
v a l c i s o z navdušenjem s p r e m l j a l i i n se n e k a t e r i šele s e z n a n j a l i 
s s edečo o d b o j k o k o t z a n i m i v o š p o r t n o p a n o g o . N a v i j a l i s o 
špor tno - z a v s e h šest m l a d i n s k i h državnih e k i p i z B r a z i l i j e , I r a 
n a , B o s n e i n H e r c e g o v i n e , Nemč i j e , P o l j s k e i n S l o v e n i j e . N a 
k o n c u s o b i l i z a d o v o l j n i v s i , t a k o o r g a n i z a t o r j i ( Z v e z a z a šport 
i n v a l i d o v S l o v e n i j e i n i n v a l i d s k o špor tno društvo S a m o r a s t n i k 
z R a v e n n a K o r o š k e m ) k o t m l a d i špor tn ik i i n v a l i d i , k i s o i z 
K a m n i k a o d h a j a l i s p r e l e p i m i občutki , p o l n i n o v i h dož ive t i j , 
p r i j a t e l j s t e v , m l a d i f an t j e i z I r a n a p a t u d i z z l a t i m i m e d a l j a m i 
o k r o g v r a t u . D r u g o m e s t o je o s v o j i l a e k i p a B o s n e i n H e r c e g o 
v i n e , 3. m e s t o e k i p a B r a z i l i j e , 4. m e s t o Nemči ja, 5- m e s t o P o l j 
s k a , 6. m e s t o p a domača e k i p a S l o v e n i j e . 

Vseh šest sodelujočih ekip se bo 
ponovno srečalo na naslednjem sve
tovnem prvenstvu, k i bo čez dve le
ti v Riu de Janeiru v Braziliji. 

N E K A J M ISL I I N M N E N J 
P R O S T O V O L J C E V , D I J A K O V 
T R E T J I H . I N ČETRTIH LETNI 
K O V ŠOLSKEGA C E N T R A R U 
D O L F A MAISTRA, K I SO PR ISPE 
V A L I O P A Z E N D E L K N A D V S E 
USPEŠNEMU P R V E N S T V U MLA
D I H ŠPORTNIKOV I N V A L I D O V 
V SEDEČI O D B O J K I : 

Na začetku prvenstva smo se še 
nekako spogledovali, bi l i v zadregi, 
nekateri bolj v ozadju, zadržani, skri
vali smo dejstvo, da nas je bilo strah. 

hrana, a posebej so pohvalili kruh, ki 
so si ga izdatno privoščili. 

Pohvalili bi radi naše igralce, k i so 
kljub mladosti in neizkušenosti p o 
kazali veliko borbenost in dobro ig
ro. Milan, Sašo, »Brko« in drugi, radi 
vas bomo spremljali in navijali za vas 
na prihodnjih tekmovanjih. 

Kot prostovoljka sem največ časa 
preživela z reprezentancama Brazili
je in Bosne in Hercegovine. Z ekipo 
Bosne sem se sprehodila po Kamni
ku, navduševali so se nad mestnim 
jedrom in Mal im gradom. Ker so 
imeli svoj avtobus, smo v nedeljo d o 
poldne, ko niso imeli tekme, obiskali 
Bled, k i jih je očaral. Izjemno so p o 

Slovenska reprezentanca z igralcem iz zmagovite ekipe I rana 

Predvsem smo se bali, ali se bomo 
lahko sporazumevali, ali znamo d o 
volj angleških in nemških besed, da 
11,1111 ne bo nerodno. Že po nekaj 
urah je strah izginil, ugotovili smo, 
da obvladamo vse jezikovne proble
me, da tudi naši sogovorniki, šport
niki iz dnig ih držav, zadrego rešuje
jo z nasmehi, kličejo na pomoč tre
nerja ali prevajalca. Skratka, govorica 
rok in dobra volja sta nadomestili, 
česar nismo razumeli. 

Imenitna izkušnja je bila za vse 
nas, tako nam je bilo všeč sodelova
ti kot prostovoljci, da si želimo čim 
prej priložnosti, da se ponovno izka
žemo, naša želja je, da b i prvenstvo 
trajalo vsaj teden dni. 

Najbolj mi je bilo všeč, da smo lah
ko s tekmovalci in njihovimi trener
ji preživeli veliko časa, da smo se 
družili, postali prijatelji, prijateljstvo 
pa nadaju jemo po internem. 

Čeprav nas je bilo sodelujočih 
prostovoljcev kar 38, smo bil i vsi ak
tivni. Lep občutek je, da si potreben, 
da lahko tudi sam s svojim delom 
prispevaš k uspehu tako velikega d o 
godka v našem mestu, kot je svetov
no prvenstvo. 

Zadovoljen sem, da smo imeli pri
ložnost videti veliko odličnih tekem, 
saj smo bi l i na dolžnosti na igrišču, 
ko smo bil i prosti, pa smo si z vese
ljem ogledali še druge tekme. 

Ponosen sem, da je bilo prvo sve
tovno prvenstvo mladih v sedeči od
bojki prav pr i nas, v Kamniku, saj 
takšnih prvenstev ni veliko in si b o 
mo to, na katerem smo sodelovali, še 
bolj zapomnili. 

Športnike invalide sem spoznala 
kot popolnoma neobremenjene, 
prisrčne fante, k i jim ni bilo prav nič 
nerodno povedati, kako so na pri
mer izgubili nogo v prometni nesre
či. Zelo samozavestni, odkriti, vedri, 
nekompliciram, prijetni mladi ljudje, 
s katerimi je vredno sklepati prijatelj
stva Najbolj so se nam vsem priljubi
l i Brazilci, k i so ves čas dajali dekle
tom komplimente, bili neumorni pri 
navijanju za svojo ekipo, zvečer pa 
navdušeni poslušalci vseh glasbenih 
prireditev 

Irancem ni bila najbolj všeč naša 

hvalili organizacijo tekmovanja in 
kvaliteto prikazanih iger, kar so tudi 
pohvalili na svoji komercialni TV Ha-
yat. Kamničane so opisali kot prijaz
ne in gostoljubne, mesto pa kot eno 
najbolj privlačnih, kar so jih obiska
l i . Mnogi so zatrjevali, da se bodo 
kmalu vrnil i kot turisti in naše mes
to predstavili svojcem. Spletli smo 
veliko prijateljskih vezi in naše dru
ženje se je kar prekmalu izteklo. 

AI.MA 
Bila sem spremljevalka nemške 

ekipe igralcev. Že na brniškem leta
lišču, kjer smo se spoznali, so se izka
zali kot zelo zgovorni, zanimivi in za
bavni. Pospremila sem jih do ZUIM-
a, kjer so bivali, in jih popoldne 
spremljala v mesto. Nemščina mi ne 
dela težav, zato smo se res prijetno 
pomenkovali in kot prostovoljka 
sem bila z njimi tudi takrat, ko sem 
bila prosta. Družili smo se tudi ob ve
čerih, ko je b i l po večerji glasbeni 
program, ki jih je vedno navdušil. 
Kamnik se jim je zdel zanimivo mes
to in obljubili so, da se bodo k nam 
radi vrnili . 

AJDA 
Brazilci - razred zase. Sevali so svo

jo latinsko družabnost, prijaznost, 
nasmejanost, ritmičnost, vročekrv-
nost. Na igrišču so se veselili vsake 
dobljene točke, jo pospremil i z 
gromkim aplavzom, petjem, plesom, 
navijali so, kot bi jih bilo desetkrat 
več. Zunaj igrišča so bil i odlični dru
žabniki, s svojimi nastopi so popev 
trili glasbene večere. Celotnemu sve
tovnemu prvenstvu so vdahnili sve
tovljanski čar in prepričan sem, da 
bodo kot gostitelji drugega sveto 
vnega prvenstva mladih še boljši, še 
bolj brazilski. Se vidimo v Riu, v Bra
ziliji, leta 2007. 

MILAN 
Večere v ZUIM-u smo našim gos

tom športnikom in njihovim sprem
ljevalcem popestrili z glasbenimi na
stopi. Vsi izvajalci so nastopili kot 
prostovoljci. V soboto, 30. oktobra, 
se je našemu vabilu odzval duo TO
NI TUHINJSKI (pevec in glasbenik 
na sintetizatorju), ki je navdušil p u b 
liko s slovenskimi pesmimi, dvignil 
na noge vse, še posebno Brazilce, in 

nas prijetno razvedril. V nedeljo je v 
narodnih nošah nastopila skupina 
SICER iz Mengša, ki je z odlično na-
rodnozabavno glasbo navdušila 
športnike in druge poslušalce. 

V ponedeljek sta na poslovilnem 
večeru nastopila kitarista Šolskega 
centra R Maister in ansambel KRIK 
z moderno glasbo, k i je najbolj na
vdušila prostovoljce. 

Mladi prostovoljci 

Na svetovnem prvenstvu smo 
imeli tudi opazovalko iz Velike Brita
nije. To je bila Mika, sicer prihaja z Ja
ponske, a v Vel iki Britaniji študira 
politiko. Sama je velika navdušenka 
tako sedeče kot tudi običajne odboj-

Mat i c z opazovalko z Japonske, k i 
z zanimanjem spremlja sedečo od
bojko po svetu. 

ke. Sama trenira odbojko in ig
ra tudi sedečo odbojko. Ne
davno si je ogledala turnir v se
deči odbojki na Poljskem. Je 
zelo družabna punca, ki z zani
manjem spoznava tujo kultu
ro. Tako je raziskovala Kamnik 
ter vsa navdušena kupovala 
slovenske izdelke v trgovini, 
ker, kot sama pravi, to sodi k 
obisku neke države. Mika se 
namerava vrniti v Slovenijo, ze
lo so ji všeč prijazni ljudje, po
leg tega pa bi rada videla še 
druge kraje Slovenije. 

Zmagovalci prvega sveto
vnega prvenstva v sedeči od
bojki za mlade so fantje iz Ira
na. Marsikdo bi pričakoval, da 
bodo fantje dokaj zaprti in se 
družili bolj med seboj, vendar 

so dokazali ravno nasprotno. Bili so 
izjemno prijazni, družabni in komu
nikativni. To so dokazali že ob priho
du na letališče. Prišli so en dan pred 
ostalimi moštvi in to izkoristil i za 
oglede po Sloveniji. Zelo so si želeli 
obiskati Ljubljano in Bled. To s m o 
jim tudi omogočili in bil i so popol
noma navdušeni. Še posebej všeč 
jim je bil Bled. Za večino fantov je bi
lo to prvikrat, da so obiskali kako 
Otujo državo. Iranci pa niso bil i le 
najboljši v sedeči odbojki, temveč so 
odlično igrali tudi namizni tenis. S 
seboj so prinesli tudi iransko hrano, 
ki pa za razliko od slovenske uporab 
lja popolnoma druge začimbe, in to 
v precejšnjih količinah. Na pogled 
so sicer vse jedi iste, vendar so bile 
po okusu zelo različne, Iranci pa so 
nam jih z veseljem dali za pokušino. 

Za razliko od ostalih moštev, fant
je iz Irana zvečer niso smeli ven, saj 
jim njihov vodja, katerega naloga je 
bila skrbeti za tradicijo in vero, ni do
voli l , vendar nam to ni preprečilo, 
da se ne bi družili. Zelo zanimivo jih 
je bilo poslušati, poleg tega imajo ve
liko smisla za humor, tako smo se 
smejali večino časa. So izredno dob
rodušni in prijazni. Fantom je bilo tu 
zelo všeč in nekateri se nameravajo 
vrniti, da ohranimo prijateljstva, k i 
smo jih sklenili na tem svetovnem 
prvenstvu. M A T I C 

N a slovesnosti ob odprt ju Prvega svetovnega prvenstva v sedeči odbojki za mlade v kamniški športni dvo
ran i se je v mimohodu predstavilo vseh šest reprezentanc iz Braz i l i je , I rana, Bosne in Hercegovine, Nemči
je, Poljske in Slovenije. 

Fantje iz Brazi l i je so povsod izžarevali svojo latinsko družabnost, p r i 
jaznost, nasmejanost, vročekrvnost. Na igrišču so se veselili vsake dob
ljene točke, j o pospremil i z g romk im aplavzom, petjem, plesom, navi 
j a l i so, kot b i j i h bilo desetkrat več. So izjemni športniki, saj so kl jub te
m u , da so vsi igra lc i prestali amputaci jo noge, zasedli tretje mesto. 

Župan An ton Tone Smo ln ikar je 
kot predsednik častnega odbora 
izrekel toplo dobrodošlico mlad im 
športnikom, n j ihov im trenerjem 
in spremljevalcem. 

A j d a , K a j a , Ma rga r e t a i n Saša, prostovol jke 
ŠCRM, v družbi nasmejanih fantov iz Braz i l i je . 

T ekma Brazilija:Nemčija. 

N a t r ibunah so bi l i tudi navijači iranske ekipe. Očitno so dobro navi ja
l i , saj so mlad i fantje iz I rana odšli domov z z lat imi medal jami. 

Tud i takšno je delo prostovoljcev. 

E k i p a Irana se je veselila naslova svetovnega prvaka . 
Na zaključni pr ireditv i sta sodelovala tudi mlada harmonikar ja An ja 
in Ma t i c H r i b a r ter razveseljevala s slovenskimi vižami. 



VSAKDO JE POTENCIALNI PREJEMNIK KRVI 
V K a m n i k u je k o n e c o k t o b r a p o s k o r a j d v a j s e t i h l e t i h z o p e t 

p o t e k a l a k r v o d a j a l s k a a k c i j a , k i s m o j o Kamničan i l e p o sp re j e 
l i . T r i d n e v n a k r v o d a j a l s k a a k c i j a v kamniškem d o m u k u l t u r e se 
je končala v z p o d b u d n o , akc i j e se je ude lež i lo 270 k r v o d a j a l k i n 
k r v o d a j a l c e v . P o t r u d i m o se, d a j i h b o v p r i h o d n j e še več ! 

Rdeči križ Slovenije organiz i ra krvodajalske akcije že od leta 1953-
D a b i zadosti l i po t rebam zdravstva po krv i potrebujejo vsak dan oko l i 
400 krvodajalk in krvodajalcev. N a leto zberejo oko l i 45.000 l i trov kr
v i , kar pomen i , da k r i daruje približno 5 odstotkov prebivalstva. Tret
j ino vseh krvodajalcev predstavljajo ženske, dve tretj ini pa moški. 

Transfuzija krv i je prav tako varen način zdravljenja, ker vsako enoto 
krvodajalčeve krvi skrbno pregledajo na prisotnost virusov, prenoslj ivih 
s krvjo. Okuženo kr i uničijo. To pa ne pomen i , da lahko to dejstvo i z k o 
riščate v svoje namene. Če ste v zadnjem letu imel i spo ln i odnos z ose
bo, za katero mislite, da je okužena z v i rusom HIV ali hepatit isom, vas 
prosijo, da krv i ne darujete. Le varna k r i zares rešuje življenja. Prav tako 

M a r k Agov ič , 24 let, prvič daro
val k r i z osemnajst imi let i in od 
takrat že 15- krat. 
» Darovanje krv i se m i zdi moral
no spodobno. Na akcije prav tako 
rad zahajam, ker se tu srečamo sa
m i dob r i ljudje.« 

B o j a n K e r n , 45 let , k r i daroval 
4-krat. »Ideja, da b i b i l o več k r v o 
daja lskih akci j v K a m n i k u , m i 
ustreza, ke r je bližje kot Ljublja
na. T u lahko skočim ven iz službe 
in v r o k u ene ure op rav im korist
no de lo , nato pa zopet nazaj na 
de lovno mesto.« 

Špela K r a l j , 20 let, darovala k r i 
enkrat. »Darovati kri sem se odloči
la iz preprostega razloga, n iko l i ne 
ves, kdaj jo boš sam potreboval.« 

Špela B o v h a , 20 let, še n iko l i n i 
darovala krv i . »Tudi tokrat n isem 
smela darovat i k rv i , ker uporab
ljam neko k r e m o za kožo, k i je 
pro t i p r edp i s om Zakona o pre
skrb i s krvjo.« 

R u d i Z o r , član e k i p e v K a m n i 
k u , k i je s k r b e l z a m a l i c o i n 
n o v e moč i k r v oda j a l c e v . »Naše 
krvne skupine so pregledane in če 
zmanjka krv i najprej pokličejo 
nas, delavce v zdravstvu, nato osta-. 
le registrirane krvodajalce.« 

I v a H u m a r , članica Rdečega 
kr iža K a m n i k , darovala k r i 25-
krat. »Želim spodbud i t i čimveč 
krajanov, predvsem ta mladih ' , da 
bi darovali, vendar se slabo odziva
jo. Ne vem, kam je šla vsa huma
nost l judi. Ne b i daroval i ne krv i 
ne denarja, po tem pa ravno te lju
d i zanima kam gredo vsa sredstva.« 

Srečo P u n g e r t a r , 42 let , k r i da
roval 23-krat. »Poseben čut mi da
je, da pomagam l judem, zaposlen 
sem v D o m u starejših občanov 
K a m n i k in vem kako je, če n i krv i . 
Bolj b i mi ustrezalo, če b i b i lo več 
p o d o b n i h akcij v K a m n i k u in ne 
samo v dopo ldanskem času.« 

poudarjajo, da se pr i darovanju krv i zanesljivo ne morete okužiti. Ostali 
pogoji darovanja krv i so navedeni na vprašalniku, k i ga izpolnite pred 
odvzemom. Seveda je anonimnost tu zagotovljena. 

Enotna oddaja krv i je 450 ml , kar je evropska praksa, i n darovalcu 
ne škoduje. Darovalec mora bi t i star vsaj 18 let in tehtati več kot 50 kg 
Na krvodajalsko akcijo naj darovalci ne prihajajo tešči, kot so na to na
vajeni p r i odvzemu krv i za analizo v zdravstvenih domov ih , prav ta
ko naj po odvzemu popijejo čim več tekočine. 

Tist i , k i pa se niste mogl i udeležiti krvodajalske akcije, ali vam de
lodajalci niso dali prostega dne, da bi opravi l i humano delo, kar je bi la 
včasih praksa, sedaj pa to n i prav pogost običaj, ali pa ste izostali iz 
drug ih razlogov, vam člani Zavoda Repub l ike Slovenije za transfuzij
sko med ic ino , Šlajmerjeva 6, Ljubljana, sporočajo, da lahko na n j i h o 
vem sedežu vsak četrtek popo ldan darujete k r i in s tem v pr ihodnos
ti mogoče pomagate sebi ali vašim bližnjim. 

Jože Janežič, 48 let , kr i daroval 
32-krat. »Bolje b i bi lo, če bi bi le 
akcije večkrat v K a m n i k u , je le 
bližje kot Ljubljana. Večkrat me 
tudi pokličejo, ne pr idem vedno 
sam.« 

D r . G u l i n H e l e n a , v o d j a e k i 
pe . »Opozarjam, da ljudje na kr
vodajalske akcije ne smejo hod i t i 
tešči, doma naj zaužijejo nemast
no hrano , p o oddaji k r v i pa naj 
popijejo čim več tekočine. Tokrat 
poteka krvodajalska akcija v Kam
n i k u poskusno , če bo udeležba 
spodbudna jo bomo ponovili.« 

D r a ž e n Fran ič i n Maša Vašten ič , z d r a v s t v e n a d e l a v c a . »En
krat na leto i m a m o svoj dan za darovanje k r v i , k i se ga r edno ude

ležujemo. Rdeči križ je organ i 
zator te akci je, m i p a smo izva
ja lc i . Prav tako pa se m i zd i , da 
je srž vsake akci je t e renska ek i 
pa, da m i p r i d e m o do l jud i , če
prav se humanos t prične doma, 
z vzgojo.« 

S p r u k F r a n c , 55 let, k r i daroval 
43-krat.» Krvodaja lsk ih akcij se 
redno udeležujem. Odločil sem 
se, da p r i dem do magične števil
ke 50. Želim pa si , da b i b i le te 
naše geste cenjene kot so pone
k o d v tujini.« 

G o ^ i l i i z p r i " F k u n i i u k b u i o r J u « 
Stahovica 20, telefon 01 83 25 410 

odprto od 10. do 22. ure, torek zaprto 

P O S L O V N A K O S I L A , P O R O K E IN 

Z A B A V E Z A ZAKLJUČENE DRUŽBE 

Z a ljubitelje domačih in div jačinskih jedi 
V a b l j e n i n a M A R T I N O V A N J E O B ŽIVI G L A S B I v s o b o t o , 1 2 . 1 1 . 

Sprejemamo rezervacije za decembrska srečanja. 

P r i n a k u p u 
M I T S U B I S H I 

C O L T 1 . 1 , 7 5 K M . 
v a m p o d a r i m o 

k o m p l e t 
z i m s k i h 

p n e v m a t i k . 

Akcija velja do razprodaje 
zalog« 

Tud i sama sem se ob spremljanju 
humanega dejanja krvodajalcev 
in po vzoru svojega očeta, k i k r i 
daruje že vrsto let, odločila, da pr
vič darujem k r i , n i kako r pa ne 
zadnjič, saj n iko l i ne vemo kdaj jo 
bomo potreboval i prav sami. 

M A T E J A S P R U K 

Ž I V I M , D A VOZIM 

MITSUBISHI 
MOTORS 

Obrtniška ul. 8, Domžale 
PRODAJA: 01/72 16 221 

SERVIS: 01/72 15 6 6 6 

Odprt je razstave v galeriji Ma jo lka nas je popeljalo v prijeten večer, v 
katerem so se avtorici razstave Mar in i L i pa r , k i se že dvajset let ukvarja 
z oblikovanjem gline, pridružili Rezka Ma l i s pr ikazom izdelovanja pra
vih trničev iz skute, Joži Kališnik z recitali pesmi o trnieih in Nataša ('e-
l ik z nežnimi toni citer. 

Sodobna keramika 
na temo trničev 

Trniči k o t etnološka p o s e b 
n o s t kamniških p l a n i n so te
m a z a n i m i v e razs tave v ga l e r i 
ji M a j o l k a v K a m n i k u z nas l o 
v o m S o d o b n a k e r a m i k a n a te
m o trničev, k i je n a o g l e d d o 
2 6 . n o v e m b r a . 

D o g o d e k o d p r t j a r a z s t a v e 
3. n o v e m b r a nas je p o p e l j a l v 
p r i j e t e n večer , v k a t e r e m so 
se a v t o r i c i r a zs tave M a r i n i L i 
pa r , k i se že dvajset let u k v a r 
j a z o b l i k o v a n j e m g l i n e , p r i 
družili R e z k a M a l i s p r i k a z o m 
i z d e l o v a n j a p r a v i h t rničev i z 
s k u t e , Joži Kališnik z r e c i t a l i 
p e s m i o trničih i n Nataša Če
l ik z nežnimi t o n i c i t e r . 

Trn ič i s o etnološka p o s e b 
n o s t naših p l a n i n i n s o d i j o 
m e d najlepša l j u b e z e n s k a da 
r i l a 19 . s to l e t j a . T o so sirčki, 
k i s o j i h i z d e l o v a l i planšarji 
na V e l i k i i n M a l i p l a n i n i i n j i h 
v p a r i h , k i naj b i p o n a z a r j a l i 
ženske p r s i , p o d a r j a l i d e k l e 
t o m v d o l i n i . Okraševal i s o 
j i h z l e s e n i m i p i s a v a m i , k i s o 
j ih o d t i s o v a l i z n e g a t i v n o rez-
I j a n i m i v z o r c i , n a j p o g o s t e j e 
se p o j a v l j a t a s r c e i n križ. TO 

l j u d s k o u m e t n o s t še v e d n o 
negu j e R e z k a M a l i i z Godiča 
V s a k o l e t o v j u n i j u se o d p r a 
v i n a Gojško p l a n i n o , k j e r d o 
j e s e n i pas e ž i v ino i n i z s k u t e 
o b l i k u j e trniče. Z n a n j e i zde 
l o van ja trničev z vese l j em po 
s r e d u j e v s e m , k i j i h z a n i m a 
t o v r s t n a l j u d s k a u m e t n o s t . 

Trn ič i s o t u d i rdeča n i t 
u s t v a r j a n j a M a r i n e L i p a r i z 
Domžal , l e d a j i h o b l i k u j e i z 
g l i n e , zaščiti z u s t r e z n i m na
n o s o m g l a z u r e i n j i m s t e m 
p r i d a t u d i n o v o u p o r a b n o s t . 
Vzorčki r očno o b l i k o v a n e ke
r a m i k e so i z v i r n i , o d t i s n j e n i s 
p i s a v a m i , kakršne u p o r a b l j a 
t u d i g o s p a R e z k a , z a t o se je 
a v t o r i c i u s p e l o pr ibl ižat i i z 
v i r n i m trn ičem. 

Z a n i m i v o je, d a je i m e l a 
g o s p a M a r i n a p r v o r a z s t a v o 
na t e m o trničev p r a v z g o s p o 
R e z k o p r e d t r e m i l e t i v B u d 
n a r j e v i domači j i v Z g o r n j i h 
Pa lovčah. T o v r s t n e r a z s t a v e 
so v e l i k p r i s p e v e k k o h r a n j a 
n j u kamniške i n s l o v e n s k e 
k u l t u r n e dedišč ine. 

V E R A MEJAČ 

Rezka M a l i znanje izdelovanja trničev z veseljem posreduje vsem, k i j i h 
zanima l judska umetnost. Z a svoje trniče je prejela veliko nagrad, med 
nj imi 4 srebrne, 7 zlat ih in dve plaketi kot znak kakovosti , k i j i h pode
ljuje komisi ja Dobrote slovenskih kmetij . 

U \AtRAK' f ATRAKCIJA d.o.o. KAMNIK 

Palačinkama v centru Kamnika, 
Glavni trg 15, 

N u d i m o V a m palačinke, 

- s ladke (d i rek torska , inšpekcijska, tajniška, trgovska... ) 

- slane (županova, davčna, bančna, poštna, študentska...) 

Možnost plačila s študentskimi boni . 

ODPRTO: 
ponedeljek - petek 8h do 19h 

sobota 8h do 12h 
nedelje in prazniki ZAPRTO 

Toplo povabljeni! 

file:///AtRAK'


10 10. novembra 2005 OB DNEVU RUDOLFA MAISTRA Kamniški OBČAN 

O b 35-letnici postavitve spomenika generalu Maistru v Kamniku 

P r v i d r ž a v n i prazn ik 
v Maistrov s p o m i n 
K o l e t o s prv ič p r a z n u j e m o državn i p r a z n i k D a n R u d o l f a M a i s t r a v s p o m i n , k o je 23 . n o v e m b r a 
l e t a 1918 g e n e r a l R u d o l f M a i s t e r v M a r i b o r u s s v o j i m i b o r c i razorož i l n emško z e l e n o g a r d o i n 
z a s e d e l čr to o d D r a v o g r a d a čez Špilje d o R a d g o n e , se o b e n e m s p o m i n j a m o t u d i d o g o d k a , k o 
s m o p r e d 3 5 - i m i l e t i v K a m n i k u , n j e g o v e m r o j s t n e m m e s t u , l e t a 1970 o d k r i l i M a i s t r o v s p o m e 
n i k , d e l o a k a d e m s k e g a k i p a r j a A n t o n a S i g u l i n a i z L j u b l j a n e . 

S l o v e s n o s t i o b o d k r i t j u spo 
m e n i k a v nede l j o * 25 . o k t o b r a 
l e ta 1 9 7 0 , se je udelež i lo 
o k r o g 10 .000 l j ud i , m e d n j i m i 
je b i l o p r e k o šeststo n e k d a 

n j i h b o r c e v - p r o s t o v o l j c e v za 
našo s e v e r n o m e j o 1 9 1 8 -
1919 . V n j i h o v e m i m e n u je 
n e k d a n j i M a i s t r o v bo r e c , K a m -
ničan i n p o b u d n i k za pos tav i -

O b Maistrovem spomeniku, katerega okolico so ob letošnjem občinskem 
prazn iku letos prenovi l i , se ljudje rad i ustavljajo. T u d i Janez Burke l j -
ea iz Tuh in ja se ob spomeniku vedno spomni besed svojega očeta o tem 
pokončnem človeku in vel ikem vojskovodji... 

U O Zveze društev generala Maistra o svojem delu 

Osrednja državna proslava 
ob Dnevu generala Maistra 
bo v Mariboru 

P r e d dnev i se je v Ljubljani konst i tu i ra l upravn i o d b o r Zveze d r u 
štev g e n e r a l a M a i s t r a . N jegov p redsedn ik je m a g . M i l a n Lov ren -
čič, p o d p r e d s e d n i k a pa dr. Jože Tišler ( D G M Ljubl jana Notranjska) 
in dr . A v g u s t Majerič ( D o m o v i n s k o društvo g ene ra l Ma i s t e r M a 
ribor) . Člana u p r a v n e g a o d b o r a sta t u d i ing . N i k o Pinterič in Franc 
Svetelj iz K a m n i k a . V z ve zo so včlanjena vsa društva gene ra l a M a 
istra. 

Člani up ravnega o d b o r a so se seznan i l i z in formac i jo o reg istra
ciji z v e z e in p o d p i s o m p r i s t o p a D o m o v i n s k e g a društva g e n e r a l 
Ma i s t e r M a r i b o r v Zvezo . Razprav l ja l i so t u d i o kons t i tu i r an ju o d 
bo ra in p r o g r a m u za organ izac i j o državne proslave, ki bo o b Dne 
v u g e n e r a l a M a i s t r a 25. n o v e m b r a v M a r i b o r u . P r ed l aga l i so, da 
bi Zveza sode l o va l a na pros lav i s p o z d r a v n i m n a g o v o r o m . 

Ker S lovenska vojska ko t končni u p o r a b n i k proračunskih sred
stev ne m o r e so f inanc i ra t i Z D G M , je t r e b a po i ska t i v ire f i nanc i r a 
nja p r e k o min is t rs tva za o b r a m b o , šolstvo i t d . 

Člani o d b o r a so si ra zde l i l i t u d i n a l o g e in v l oge pr i d e l o van ju 
zveze . T a k o je b i l F. Svetelj zadolžen za vseb insko urejanje splet
nega po r t a l a Z D G M ter b o skrbe l z a spreml janje de l ovan ja posa 
m e z n i h društev g e n e r a l a M a i s t r a in Zveze ko t ce lo te . FS 

tev s p o m e n i k a Stane Peček ra-
p o r t i r a l p r e d s e d n i k u častne
ga o d b o r a z a p o s t a v i t e v s p o 
m e n i k a i n n e k d a n j e m u p a r t i 
z a n s k e m u p o v e l j n i k u F r a n c u 
Leskošku L u k i . P o s l a v n o s t 
n e m g o v o r u i n g . P a v l a Ža-
u c e r j a , p r e d s e d n i k a o d b o r a 
koroških p a r t i z a n o v , k i je v 
s v o j e m g o v o r u p o u d a r i l , d a je 
b i l o M a i s t r o v o de jan je 1. n o 
v e m b r a 1 9 1 8 od l o č i l no z a 
o s v o b o d i t e v M a r i b o r a i z p o d 
nemškega g o s p o s t v a , je F r a n c 
Leskošek o d k r i l s p o m e n i k i n 
ga izročil v va r s t v o p r e d s e d n i 
k u občinske skupščine V i n k u 
G o b c u , k i je v o d i l o d b o r z a 
pos tav i t e v s p o m e n i k a genera 
l u R u d o l f u M a i s t r u . 

Iz g r l p e v c e v p r v e g a s l o v e n 
s k e g a p e v s k e g a društva L i r a 
p o d v o d s t v o m Sama Vremšaka 
so z a z v e n e l e M a i s t r o v i p e s m i 
Završki fantje, Rožmarin. Di ja
k i kamniške g i m n a z i j e p a so 
s p o m i n n a p e s n i k a počastili z 
r e c i t a c i j a m i N a p r e j i n G o s p o -
s v e t s k a straža. 1 2 0 m l a d i h 
p e v c e v kamniških o s n o v n i h 
šol p o d v o d s t v o m V i k t o r j a M i -
helčiča je s l ovesnos t zaključilo 
z M a i s t r o v o Kraški p i l o t i i n 
Mihelč ičevo S v o b o d n a je naša 
d o m o v i n a . 

V s p o m i n n a p r i z a d e v n e g a 
S t a n e t a Pečka, M a i s t r o v e g a 
b o r c a ( s o d e l o v a l je v b o j i h za 
našo s e v e r n o me jo p r i T i n j a h , 
D o h r l i v e s i , P l i b e r k u d o D r a -

Pred 35. leti se je oh odkr i t ju Maistrovega spomenika v K a m n i k zgrni la množica l jud i . 

generala Maistra v Kamniku, 
potem pa lahko umrem ...« 

K o o b u j a m o s p o m i n n a na
šega v e l i k e g a ro jaka , p o v e j m o 
še, d a so s p o m i n s k o p l o š č o 
n a M a i s t r o v i r o j s t n i h i š i od 
k r i l i 4. s e p t e m b r a 1 9 3 8 . V so
d e l o v a n j u z J o s i p o m N i k o l a 
j e m S a d n i k a r j e m , živinozdrav-
n i k o m , z b i r a t e l j e m i n mece 
n o m , jo je o b l i k o v a l a r h i t e k t 
Jože Plečnik. D a b i jo rešili 
p r e d nemški o k u p a t o r j e m , so 
jo n a p o b u d o t ak ra tnega župa
na N a n d e t a N o v a k a na začetku 
d r u g e s v e t o v n e vo jne s n e l i i n 
jo s h r a n i l i v S a d n i k a r j e v e m 
m u z e j u . N a r o j s tno hišo p a so 
jo p o n o v n o v z i d a l i l e ta 1969-

T e d n i s m o o b i s k a l i t u d i 
U n e c p r i R a k e k u na No t ran j 
s k e m , k jer je R u d o l f M a i s t e r 
2 6 . j u l i j a 1 9 3 4 u m r l . N a po

l e ta 1989 n a m e s t u nekdan j e 
ga d v o r c a p o s t a v i l i z g r a d b o 
K o v i n s k e i n d u s t r i j e U n e c , da
nes K o v i n o p l a s t i k e Lož. N a 
njej SO p o n o v n o v z i da l i ploščo 
z n a p i s o m : 

Slovenski general in pesnik 
Rudolf Maister Vojanov 

Nafzaslužn ejši p o veljn i k 
naših borcev za severno mejo 
1'J 18-1919 in osvoboditelj 
Maribora. Svoje življenje je 
posvetil narodu in domovini. 
V poslednjih letih svojega živ
ljenja je prihajal semkaj na 

oddih in počitek. 

Rojen dne 293 
1874 v Kamni
ku je umrl v tej 
hiši dne 26.7 
1934. 

N a pokopa l i š ču n a U n c u 
p a poč i va g e n e r a l o v a m a t i 
F r a n j a ( r o j e n a T o m š i č ) , k i 
je b i l a r o j e n a l e t a 1 8 3 4 v 
T r e b n j e m . N a s t a r a l e t a p o 
s m r t i m o ž a i n M a i s t r o v e g a 
oče ta F r a n c a , p r e g l e d n i k a v 
f inančni straži ( u m r l je l e t a 
1 8 8 7 v K r a n j u ) , se je p r e s e l i 
l a k s e s t r i M a t i l d i ( p o r o č e n i 
S e b e n i k a r ) n a U n e c . B i l a je 
v n e t a n a r o d n j a k i n j a i n k o t 
takšna v časteh m e d domač i 

ni . 

F R A N C S V E T E L J 

Kamniško slavje Maistrovih borcev 
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M a r i b o r s k i Večer o odkr i t ju Maistrovega spomenika v K a m n i k u 25. oktobra 1970. 

Društvo general Maister 
ob Maistrovem prazniku 

O b D n e v u R u d o l f a M a i s t r a , n o v e m 
d r žavnem p r a z n i k u , k i g a b o m o 2 3 . 
n o v e m b r a l e t os prvič p r a z n o v a l i , b o 
kamniško društvo g e n e r a l M a i s t e r p r i 
p r a v i l o posebno predavanje in pogo
vor o življenju in de lu Rudol fa Mais
tra. 

P r e d a v a n j e , k i so g a p r i p r a v i l i v 
C e n t r u z a vo jaško - z g o d o v i n s k o 
d e j a v n o s t S l o v e n s k e v o j s k e b o n a 
d a n p r a z n i k a , v s redo , 23. n o v e m 
bra, ob 17. uri v sejni dvo ran i Obči
ne K a m n i k . N a n j s o p o l e g č l anov 
društva v a b l j e n i t u d i o s t a l i občani i n 
vs i , k i j i h z a n i m a z g o d o v i n a b o j e v z a 
našo s e v e r n o m e j o t e r v l o g a našega 
r o j a k a R u d o l f a M a i s t r a p r i t e m . 

P o p r e d a v a n j u se b o d o udeleženci 
p o d a l i p r e d M a i s t r o v s p o m e n i k , k j e r 
b o d o n a krajši svečanosti , n a k a t e r i 
b o d o s o d e l o v a l i t u d i d i j a k i Šolskega 
c e n t r a R u d o l f a M a i s t r a , položili cvet je . 

v o g r a d a , u m r l p a šest m e s e c 
p o o d k r i t j u s p o m e n i k a ) naj za
p išemo še n j egovo m i s e l : »Sa
mo, da bi videl stati spomenik 

sestvu, k i ga je le ta 1933 pode 
d o v a l o d svoje tete M a t i l d e Se
b e n i k a r , k a m o r je p o l e t i i z Ma
r i b o r a p o g o s t o rad pr iha ja l , so 

Pripravljalni odbor za postavitev spomenika genera
lu Maistru v Kamniku 

Občinska skupščina je 22.5.1969 imenovala pripravljalni 
odbor, v katerem so bili: 

Vinko Gobec, predsednik, in člani Kazimir Keržič, Stane 
Simšič, Stane Marcijan, Vinko Dobnikar, Franc Svetelj, Leon 
Homar, Danilo Cerkvenik, dr. Svetozar Frantar, Franc Zore, 
Stane Avpič, Anton Poljanšek, Peter Klavčič ter Maistrovi bor
ci: Stane Peček, Franc Grčar, Alozij Kek, Rudolf Pajk, Rajko 
Slapernik, ing. Stanko Fras, dr. Maks Pohar. 

V / 

Upravn i odbor Z D G M na svoji p r v i seji. 
Spominska plošča na hiši na Uncu , kjer je 26.7.1934 u m r l Rudo l f M a 
ister. 

U b v e m b e r 
t o r e k , 15. n o v e m b e r ob 20.00 

D U B R A V K A T O M Š I Č S R E B O T N J A K 
klavirski recital, n a s p o r e d u : F. C h o p i n 

s r e d a , 16. n o v e m b e r ob 20.00 

Č R I M E K U N D A N a l i B R E Z M A D E Ž N I 
tibetanski misterij, S N G D r a m a , L j u b l j a n a 

s o b o t a , 19. n o v e m b e r o b 10.00 

N a r o d n a : T R I J E P R A Š I Č K I %gj> 

lutkovna predstava, L u t k o v n a s k u p i n a B a l i n k u g l a 

č e t r t e k , 24. , p e t e k , 25. i n 

s o b o t a , 2 6 . n o v e m b e r ob 20.00 

M i l a n G r g i ć : S A R M I C A 

komedija, M o j Tea te r 

s o b o t a , 3. d e c e m b e r ob 10.00 

M . D u l m i n : N E R O D N A M I Š K A M A R J A N C A 

lutkovna predstava, Teater za vse 

INFORMACIJE in REZERVACIJE: 

tel. 722 50 50 

www.kd-domzale.si 

/O banka domžale 

Q 
Kulturni dom 
Franca Bernika 
Dontšato 
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Strokovni svet Slovenske 
demokratske stranke pričel z delom 

Ker v Slovenski demokratski stranki razmiš
ljamo tudi o projektih za prihodnost, ki bodo 
vplivali na samo kvaliteto življenja občanov, 
smo v ta namen v mesecu septembru ustano
vili Strokovni svet. V delo Strokovnega sveta 
se lahko vključijo vsi občani Kamnika, ki me
nijo, da bi s svojim znanjem in izkušnjami lah
ko pripomogli k uspešni razvojni strategiji Ob
čine Kamnik. Članstvo v strokovnem svetu 0 0 
SDS Kamnik ni vezano na članstvo v SDS. 

Vsak posameznik lahko prispeva skupnosti, 
v kateri živi, svoj delež. Dobre pridobitve je 
treba ohranjati in ob dejavnem sodelovanju 
Kamničanov poskrbeti za doseganje potreb
nih družbenih sprememb, ki nam bodo vsem 
skupaj ustvarile pogoje za ustvarjalne dejav
nosti, za razvoj vseh občanov, na vseh področ-
jih. 

Pri tem izhajamo iz temeljnega načela, da 
mora biti vsakomur zagotovljen vpliv na spre
jem vsake odločitve, ki ga zadeva. Prav s tem 
namenom, da to omogočimo, smo ustanovili 
Strokovni svet SDS 0 0 Kamnik, kjer bomo z 
dialogom in upoštevanjem interesov širše lo
kalne skupnosti, poskušali ustvariti pogoje za 
razvoj Kamnika na vseh področjih. 

Svojemu namenu bo strokovni svet lahko 
služil le, če vključuje najširši krog ljudi in se iz
raža na vseh področjih družbenega življenja. 
Strokovnemu svetu je razvojni izziv doseči 
takšno stanje, v katerem bodo vsi potenciali 
izkoriščeni v celoti in ko bo lahko vsak njegov 
član prispeval po svoji moči in hotenju. 

Vsakdo ima svojo edinstveno vlogo. Vsakdo 
je pomemben. Uspešnost moderne države je 
odvisna od vsakogar in od vseh - od ustvarjal
nih sil in zmožnosti slehernega človeka. Kajti 
mnoge uspešne rešitve se čez čas izčrpajo in 
potrebne so nove. Če jih ne oblikujemo in se 
prepuščamo toku dogajanja, kar je navadno 
posledica pomanjkanja sleherne orientacije, 
nazadujemo. 

Strokovni svet bo tako proučeval posamez
na strokovna vprašanja, organiziral okrogle 
mize na aktualne teme, kjer se bodo obravna

vali problemi Kamničanov, ki jih na našo ža
lost ni malo (otroško varstvo, promet, razvoj 
turizma, itd.). 

Pri pripravah za ustanovitev Strokovnega 
sveta 0 0 SDS Kamnik je sodeloval tudi pred
sednik Strokovnega sveta SDS dr. Milan Ora-
žen Adamič. V petek, 7. oktobra, je bil na se
ji IO 0 0 SDS Kamnik sprejet poslovnik delo
vanja Strokovnega sveta 0 0 SDS Kamnik, za 
predsednika pa je bil izvoljen Robin Majnik. 
Na prvi seji 26. oktobra je bila za sekretarko 
strokovnega sveta imenovana Mateja Nogra-
šek. Po uvodni predstavitvi vseh članov so se 
le ti samoinciativno opredelili, na katerem 
področju bodo prispevali svoja znanja oziro
ma sodelovali. Za obveščanje javnosti o delo
vanju strokovnega sveta bo nekajkrat letno 
izšlo glasilo. 

Z resnim delom je strokovni svet pričel ta
koj in tako so se že 27. oktobra člani udele
žili prve delavnice, ki jo je pripravila občinska 
uprava na temo Strategija razvoja turizma v 
Občini Kamnik. Prav tako se bodo člani stro
kovnega sveta udeležili druge delavnice in so
delovali pri usklajevanju projektnih predlo
gov za njihovo vključitev v strategijo razvoja 
turizma v Občini Kamnik. 

Glede na to, da je po naši oceni eden od 
večjih problemov občanov Kamnika promet
ni kaos in parkiranje, bomo v sredo, 30. no
vembra, ob 18. uri v prostorih nad kavarno 
Veronika organizirali okroglo mizo na temo 
Promet v mestu Kamnik. Vljudno vabljeni vsi 
Kamničani! 

O ostalih aktivnostih strokovnega sveta se 
lahko seznanite na spletni strani VVVVVV.KAM-
NIK.SDS.SI. V kolikor menite, da bi s svojim 
znanjem in izkušnjami lahko prispevali k us
pešni razvojni strategiji Občine Kamnik se 
nam lahko pridružite in skupaj bomo posku
šali ustvariti pogoje za razvoj Kamnika na 
vseh področjih. 

Predsednik Strokovnega sveta SDS 
Kamnik 

ROBIN MAJNIK 

Nova Slovenija 
pred kongresom 

N o v a S l o v en i j a se p r i p r a v l j a 
n a kong r e s , k i b o v sobo t o , 19. 
n o v e m b r a , v N o v i G o r i c i . T o 
b o d r u g i v o l i l n i k o n g r e s , k a r 
p o m e n i , da b o i z vo l j ena ek i pa , 
k i b o N o v o S l o v e n i j o v o d i l a 
p r i h o d n j a štiri l e ta . P r e d k o n 
gresne p r i p r a v e so ze l o poživi
le c e l o t n o doga jan je z n o t r a j 
s t r a n k e , saj p o t e k a j o števi lne 
a k t i v n o s t i t ako na n a c i o n a l n i , 
k o t t u d i n a l o k a l n i r a v n i . T u d i 
občinski o d b o r N o v e S l o ven i 
je K a m n i k se je a k t i v n o v k l j u 
čil v p r e d k o n g r e s n e ak t i vnos 
t i , t ako je m e d d r u g i m v petek , 
4. n o v e m b r a , o r g a n i z i r a l j avno 
r a z p r a v o o p r i h o d n o s t i N S i i n 
p r i h o d n o s t i obč ine K a m n i k . 

Zno t ra j N o v e S loven i j e so se 
v luči p r e d k o n g r e s n i h p r i p r a v 
začele števi lne r a z p r a v e ; raz
p r a v a o s t a t u t a r n i h i n p r o 
g r a m s k i h s p r e m e m b a h , raz
p r a v a o v l o g i N o v e S l o v e n i j e 
zno t r a j k o a l i c i j e , r a z p r a v a o 
d o s e d a n j e m d e l u v l ade . O 
v s e h t e h t e m a t i k a h je b i l 2 2 . 
o k t o b r a v Laškem o r g a n i z i r a n 
p o s e b e n posve t v seh p r eds ed 
n i k o v občinskih o d b o r o v No 
ve S loven i j e . S e znan j en i so b i 
l i z d e l o m m i n i s t r o v , sekre tar 
jev i n p o s l a n c e v N S i . M i n i s t r i 
N o v e S l o v e n i j e so b i s t v e n o 
p r i s p e v a l i k t e m u , d a je b i l o za 
l o k a l n o s a m o u p r a v o s a m o v 
l e t u 2 0 0 5 n a m e n j e n i h doda t 
n i h 12 m i l i j a r d to lar jev , da so 
se znižale c e n e n o t a r s k i h sto
r i tev , d a je K o m i s i j a za p o p r a 
v o k r i v i c s a m o v d e s e t i h mese
c i h rešila več p r i m e r o v k o t 
p r e j v c e l o t n e m m a n d a t u , ... 
P r e d s e d n i k i občinskih o d b o 
r o v so l a h k o p r i s l u h n i l i t u d i 

GOSTOVANJE ZBORA MAVRICA V SLOVENSKI 
ŽUPNIJI V STUTTGARTU 

Slovenska pesem 
razjasnila nebo 
nad Stuttgartom 

PIKNIK KAMNIŠKEGA 
ODBORA SLS 

Z vesel jem smo se odzva l i po
v a b i l u g. župnika dr. Z v o n e t a 
Strublja, k i nas je lani poslušal v 
Ber l inu , Letos junija so s lovesno 
praznova l i 45- le tn ico s lovenske 
župnije v Stuttgartu i n p r a z n i k 
sv. b i rme . Pred n j im i so tud i vo
l i tve novega župnijskega pasto
ra lnega sveta, k jer se člani me
njajo o b vsak ih vo l i tvah. 

Prisrčno, p o s lovensko, so nas 
v petek zvečer sprejele in pogos
tile p r i d n e gospodin je i n g. žup
nik, k i se je ravno v r n i l iz R ima z 
znanstvenega s impoz i ja o tržaš
k e m S l o v encu dr. J a k o b u Uk-
marju. V soboto dopo ldan nas je 
g. Kavaš ( P r e k m u r e c ) pope l ja l 
p o mes tu . Og l eda l i smo si tud i 
muze j Mercedez-Benza . Pr i jazni 
vodič nam je znal marsikaj pove
dat i i z p o l p r e t e k l e z godov ine 
Nemčije in sedanje p o l i t i k e in 
gospodarstva, saj je b i l uslužbe
nec državne uprave. Zvečer smo 
prepeva l i p r i maši v Ess l ingenu 
v m o d e r n i c e r k v i sv. El izabete , 
nadal jeval i pa s k o n c e r t o m slo
v e n s k i h n a r o d n i h pesmi . Slo
vence od vsepovsod smo skuša
li pope l ja t i v čas, k o so še o t roc i 
Ob z imsk ih večerih sedeli za top
lo pečjo, prepeva l i , mo l i l i , se ig
ra l i ... Gan jen i SO z nami prepe
va l i n j im l jube pesmi . Naša na
dar jena z b o r o v o d k i n j a Mateja 
Kališnik je iz nas izvabi la čudovi
te harmoni je , vsi smo zelo uživa
l i . P o t em smo b i l i povab l j en i v 
dvo rano p o d cerkv i jo na pogos
titev i n v insko trgatev. Za glasbo 
je skrbe l duet i z Slovenije. Z na
vdušenjem smo prepeval i i n ple
sali, ko je na o d r u vod i l program 
s l o v e n s k i h n a r o d n o z a b a v n i h 
pesmi i n popevk g. župnik Zvo
ne. Našega ob i ska so b i l i zelo ve
seli z d o m c i i z naše občine. 

V nede l jo s m o se odpe l ja l i v 
B o b l i n g e n i n prepeva l i p r i maši 
v naravi v Magstadtu. P o d staro
d a v n i m i l i pami i n jasnim n e b o m 
je s l o venska n a r o d n a p e s e m še 
lepše zazvenela. Predstavnik do
mačega zbora se n a m je zahval i l 
s s p o d b u d n i m i m i s l i m i i n nas 
člane M e P Z Mav r i c a Srednja vas 
nagradi l za t rud i n redno prihaja
nje na pevske vaje. S l i kov i t o je 
op i sa l naš nastop: »Dragipevci 
in pevke Mavrice, vaši mehki, 
nežni glasovi se dotikajo zemlje 
in so razpeti čez nebo. Nebo nad 
Nemčijo se je z vašim obiskom 
razjasnilo.« 

M i pa prav imo , da je naše son
ce naša zbo rovodk in j a Mateja. 

Res, sijalo je sonce (v Sloveni
ji je močno deževalo) , tako da 
nas je še posebe j očaral na sed
m i h gričih ze leni Stuttgart z v ino
gradi in o b d e l a n i m i pol j i i n vrto
v i . 

S lovenc i so nas na p i k n i k u le
po pogost i l i , za kar gre posebna 
zahvala g. župniku Štrublju i n 
preds tavn ikom nj ihovega ŽPS, k i 
pogosto gostijo zbore i n skup ine 
iz domov ine . Z venčkom sloven
s k i h n a r o d n i h p e s m i i n z vok i 
h a r m o n i k e s m o se p o s l o v i l i o d 
naših l jud i , k i imajo rad i svojo 
d o m o v i n o i n jo ver je tno cen i jo 
bolj kot m i . K o pr ide jo skupaj si 
jo znajo ustvariti kar na tujih t leh. 
Us tav i l i smo se še v U l m u i n si 
og ledal i evangeličansko cerkev z 
najvišjim z v o n i k o m v E v r o p i . Je 
res v r edna og leda - mogočne or
gle, v i sok i obok i , mogočno zado-
ni s lovenska Mar i j ina pesem. 

Po dolg i vožnji i n t reh dneh tu
j ine je spet najlepše doma, s p r i 
j e tn imi občutki, da smo oprav i l i 
d o b r o delo. 

F A N I J E R A S 

Kamniški odbor SLS želi 
svojim članom vsestransko po
pestriti življenje. Sestanki in 
razprave, odločitve in iskanje 
rešitev za tekoče probleme v 
večernih urah (od letos na no
vi lokaciji, v stavbi AMD Kam
nik) po težkem delu v službi 
ne morejo članov stranke do
volj zbližati, zato je potrebno 
najti čas tudi za razvedrilo in 
sprostitev. Da bi se to zgodilo 
na najprimernejši način, vod
stvo kamniškega odbora SLS 

organizira vsako leto izlet ali 
piknik, na katerega so povab
ljeni vsi člani z družinami. 

Letos je bil poleg piknika še 
14. tabor SLS v Mozirju v nede
ljo, 11. septembra, in 2. shod 
slovenskih kmetov pri Slom
šku na Ponikvi 2. oktobra. Iz 
Kamnika je na kraj obeh do
godkov odpeljal člane SLS in 
njihove družine avtobus, da 
so se lahko udeležili pomemb
nega kulturnega, družabnega 
in političnega druženja. 

Sončna jesenska nedelja, 16. 
oktobra, je bila kot naročena 
za obisk Galerije Repanšek na 

Rudniku. Tja je namreč kam
niški odbor SLS povabil svoje 
člane na jesenski Jnknik. Drev
je je žarelo v rumenih, oran
žnih in rdečih barvah jeseni, 
za njimi J)a je zelena ])reproga 
travnikov prekrivala ob cesti 
bežečo pokrajino. Prehitro se z 
avtom odpelje mimo, oči se ne 
morejo tako naglo napiti te ze
lene omame... 

Pot nas je prij)eljala v še raz
košnejši naravni park, kjer je na 
vsakem koraku mogoče čutiti 

umetniško roko gos
poda Janeza Repan-
ška. Prostrana zeleni
ca diha svežino in 
mir, ne motijo je kam
ni in stebri, ki vsak za
se in vsi skupaj pred
stavljajo del žive nara
ve, kise je stisnila med 
drevje v tih kotiček. V 
njem domuje kulturni 
hram, ki sprejema 
umetnike, da s svojim 
delom potešijo umet
nosti željne obiskoval
ce Galerije Re/janšek. 

A tokrat ni bila na 
vrsti klasična umet
nost. Gostoljubnost 
gospoda Janeza Re-
panška seje pokaza

la v drugi, prav tako privlačni 
luči. Na pikniku, kotje navada, 
se dobro pije in je. In vse to so 
člani SLS in njihovi domači v 
polni meri to nedeljsko popol
dne doživeli. Ker sodijo k član
stvu SLS tudi kmečke žene, so s 
svojimi slaščičarskimi sposob
nostmi pokazale, kaj znajo. In 
tudi to je dalo prijetnemu 
ozračju na pikniku svoj pečat. 
Stekla je sproščena beseda, sli
šala se je domača viža iz ust za
dovoljnih in dobro razpolože
nih gostov. 

DUŠANJESENIK, 
dr. ANTON SVETLIN 

številnim p r e d a v a n j e m o naj
različnejših t e m a h ( ženske v 
p o l i t i k i , v r e d n o t e v p o l i t i k i . . . ) , 
e d e n i z m e d p r e d a v a t e l j e v je 
b i l t u d i Mate j T o n i n , preds tav 
n i k kamniškega občinskega 
o d b o r a , k i je p r e d a v a l o v o l i l 
n i h s t ra teg i jah . 

Občinski o d b o r N o v e Slove
ni je K a m n i k je n a svo j i z adn j i 
seji 24 . o k t o b r a , i z v o l i l de lega
te, k i b o d o kamniški o d b o r za
s t o p a l i n a k o n g r e s u v N o v i 
G o r i c i : V i l k o Dobovšek, J a n e z 
L e s k o v e c , Pr imož Štele i n M a 
tej T o n i n . Mar j e t a H u m a r i n 
S l a v i c a Navinšek p a b o s t a n a 
k o n g r e s u p r i s o t n i že p o funk
c i j i , saj sta članici izvršilnega 
o d b o r a N S i . Člani O O N S i 
K a m n i k so n a svo j i z adn j i sej i 
r a z p r a v l j a l i t u d i o k a n d i d a t u 
r a h v o r g a n e s t r a n k e , Mar j e t a 
H u m a r i n Mate j T o n i n sta do-

M a t e j T o n i n , p reds tavn ik k a m 
niškega občinskega odbora N S i , 
je p r edava l o v o l i l n i h strateg i 
j a h . 

b i l a p o d p o r o o d b o r a za k a n d i 
d a t u r o za člana sveta i n za čla
na izvršilnega o d b o r a s t ranke . 
Več na w w w . n s i - k a m n i k . n e t . 

N o v a S l o v e n i j a K a m n i k 

Društvo upokojencev Kamnik 

Podeljena društvena 
priznanja 

Društvo Upokojencev Kamnik, ki vključuje kar 3314 upokojen
cev s področja Občine Kamnik, vsako leto v začetku oktobra po
deljuje posebna priznanja. Za uspehe na področju športne rekre
acije je letos diplomo in značko Upokojenec športnik prejelo 140 
članic in članov društva. Posebna priznanja so prejeli kolesarji za 
dobro uvrstitev na kolesarski dirki. 

Pre jemnik i društvenih pr iznanj (z leve): M a r j a n Novak, Frane V r a n -
ka r , Iva Bergant, Jožefa Juršič in Ivo Rostan. 

Na srečanju so bile podeljene tudi društvene zahvale - prizna
nja, ki so jih prejeli aktivni člani za prizadevno sodelovanje pri 
uresničevanju načrtovanih nalog: poverjenica društva za KS Dup
lica Iva Bergant za aktivno delovanje v komisiji za socialna vpra
šanja in v anketni komisiji za pomoč starejšim občanom; Jožefa 
Juršič, članica društva že od leta 1985, za redno sodelovanje na 
mesečnih društvenih kulturno-zabavnih popoldnevih; člana odbo
ra za šport in rekreacijo Marjan Novak, ki od leta 2000 skrbi za te
niška tekmovanja, in Ivo Rostan, ki je že 13 let odgovoren za smu
čarka tekmovanja; Franc Vrankar, član društva že 25 let, za dol
goletno sodelovanje na šahovskih turnirjih. 

Ob srečanju več kot 200 članic in članov je bil pripravljen lep 
in zanimiv kulturni program. Nastopili so društvena folklorna 
skupina, posebna glasbena skupina, Predice, literarni nastop Ma
rije, za glasbeno razpoloženje je skrbel Jože, ki se mu je pridru
žil še Božo. 

Tega vsakoletnega druženja se je udeležilo tudi več predstav
nikov sosednjih društev iz Kranja, Moravč, Komende in od drugod. 

D r u ž b a za prevoz potnikov, turizem in vzdrževanje vozil 

vabi na razgovor 

kandidate za voznike avtobusov 
v primestnem potniškem prometu 
Od kandidatov pričakujemo, da izpolnjujejo naslednje pogoje: 

- IV. stopnja strokovne izobrazbe, 
- vozniški izpit »D« kategorije. 
- licenca za voznike »D« kategorije ali opravljena N P K . 
- državljanstvo Republike Slovenije, 
- akt ivno znanje slovenskega jezika. 
- uspeSno opravljen psihološki pregled, 
- starost do 40 let, 
- lastno prevozno sredstvo, 
- mobitel 

Prijave z dokazi l i o izpolnjevanju pogojev pošljite v osmih dneh 
po objavi na naslov K A M - B U S , d. d., Perovo 30, 1241 Kamnik. 

http://www.nsi-kamnik.net


0 dijaški sekciji 

www.itudantskl-klub.com 

M a k s i m i r a n Kadivec in Primož Jeras 
- dijaška sekcija 

V enem od prejšnjih prispevkov smo 
vam obl jubl ja l i nekaj več informaci j o ' 
novo us tanov l j en i dijaški sekciji Štu
d e n t s k e g a k l u b a K a m n i k . Največ o 
t e m vedo povedat i t ist i , ki so za t o na nek način »odgovorn i « . Vse 
podrobnost i smo skušali izvedet i pri Maks imi l j anu Kadivcu, vodji d i 
jaške sekcije ŠKK. 

Se n a m l ahko z a začetek na k ra tko predstaviš? 
Sem Maks im i l j an Kadivec, di jak 2. letnik naravos lovne g imnaz i 

je ŠCRM Kamn ik . V pros tem času se ukvar jam z g lasbo in f o tog ra 
fijo. V bodoče se b o m začel pripravl jati za sprejemne izpite na Sred
nji g lasbeni šoli v Ljubl jani . K la r ine t i g ram že 8 let, po l eg t ega t u 
di bas k lar inet . 

Kdaj je b i la us tanov l j ena dijaška sekcija in kakšne so njene na 
loge? 

Dijaška sekcija je b i la ustanov l jena po prav i ln iku o dijaških sek
cijah študentskih k lubov v sredini o k t o b r a , njene na loge pa so po
maga t i d i j akom preživljati kva l i t e ten prost i čas: več ugodnos t i pri 
p rehran i , na k u l t u r n e m in športnem področju ter pri razn ih i z l e t ih 
v tu j in i , pa t u d i na zabavo ne b o m o pozab i l i . 

K d o l ahko sode lu je pr i dijaški sekcij i? 
Vsak dijak, ki je pripravl jen resno in zvesto sodelovat i pri pr ipravi 

projektov, pomaga t i d r u g i m d i j akom in je inovat i ven . Če misliš, da 
si tud i t i pripravl jen ob l ikovat i dijaško sekcijo, pošlji e l ek t ronsko po
što na naslov: in fo@studentsk i -k lub .com. 

N a kakšen način je dijaška sekcija p o v e z a n a s Študentskim k l u 
b o m ? 

Dijaška sekcija (DŠ) spada 
p o d okri l je ŠKK, za člane d i 
jaške sekcije vel jajo e n a k e 
u g o d n o s t i ko t z a člane Štu
dentskega k luba Kamn ik . DŠ 
ŠKK ima svoje akt iv is te , 
u p r a v n i o d b o r in n a d z o r n i 
o d b o r ter discipl inska komis i 
ja pa ostajajo enak i ko t pr i 
ŠKK. 

N a m že m o r d a l a h k o z a 
upaš kakšne projekte za dija
ke v p r ihodn j ih mesec ih? 

T r e n u t n o že sode lu jemo z 
D o m o m kul ture Kamnik , kjer 
je popust na dijaški a b o n m a . 
Pro jekt i se že pr iprav l ja jo , 
a m p a k naj za sedaj t o še 
ostane skrivnost. . 

Če so dijaški p ro j ek t i še 
skrivnost, študentski zago to 
vo niso. V n o v e m b r u smo že 
začeli s c i k l om Študent&Mu-
z ika , prvi koncer t je b i l v pe

tek, 4. novembra . V t e m mesecu boste l ahko poslušali dvoje po to 
pisnih predavanj v Matični knjižnici, za vas o r g a n i z i r a m o tečaj i ta 
lijanščine, cosmic bovvl ing, tu rn i r v b a d m i n t o n u , smučanje na lede
n iku , pa in tba l l , f i lmske večere in seveda ne smemo pozab i t i na t ra 
d i c i ona lno , t ok ra t že tr inajsto brucovanje v domžalski hal i KC. 

Novost je tud i de lovni čas - naše prostore na G lavnem t rgu 23 lah
ko obiščete o d ponede l jka d o četrtka o d 9. do 18. ure, v petek pa 
o d 9. do 15. ure. 

Če vas z a n i m a še kaj več, si og le j te našo in vašo sp l e tno s t ran 
www. s tuden t sk i - k lub . c om 

MIRTA KADIVEC 
pr -kamnik@studentsk i -k lub . com 

P r v e t e k m e n a n o v e m k e g l j i š č u 

V Kamn iku sni« po po ln ih osmih letih zopet imel i živ žav na našem 
novem kegljišču V organizaci j i Kegljaškega kluba Kamn ik je poteka
lo dvodnevno državno prvenstvo za dečke in dekl ice , rojene v let ih 
1490 - 97. Nastopalo je oko l i 120 tekmovalk in tekmovalcev iz vse Slo
venije. Tudi domači tekmovalc i so b i l i pr isotn i . Poleg že starih keglja-
čev N ine in Gašperja Burkel jce in Matica Šuštarja so imel i naši mal i 
kcgljači in kegljačiee že takoj prve prave tekme. V kategoriji dek l ic sta 
poleg N ine nastopi l i tudi K lara Kop r i v e c in Anja Rutar. Med dečki pa 
SO nastopi l i tudi Luka Lavrič, Maks i Lavrinc, Marko Homar in K l emen 
Rutar. Zato izkoriščamo to priložnost, da povab imo mlade dekl ice in 
dečke, da se nam pridružijo Treninge imamo imamo dvakrat na teden 
V torek in četrtek. Vse se lahko dogovor i te z našim trenerjem Alešem 
Prosenom na tel številki 041 887 483. 

V občinski l igi kar 11 ekip 
Začeli smo tud i /. občinsko ligo V l igi nastopa 11 ek ip in sicer : 
("alcit. Bipis-ŠD Policist, Šl) Soteska, A lprem, Kan i Bus, Eta, Mlad in

c i K K K a m n i k , Zarja, Zarja e l ek t ron ika . O b r t n a Zadruga in Društvo 
upokojencev Tekmuje se po liga sistemu, vsak z vsakim dvokrožno po 
prav i l ih Kegljaške zveze Slovenije Vse ekipe imajo zakupljene celolet
ne 2-urne tedenske termine na 6 stezah Tako odigrajo tekme kot do
mačini na svoj ih t e rm in ih . Stari l jubitelj i kegljanja se še spomni jo , ka
ko razburlj ive so hile tekme občinske lige Tako je tudi sedaj. N a tek
mi drugega kola med ŠI) Soteska in Eto je b i l končni rezultat 4:4. Po 
skupno podr t ih kegljih je ekipa Eta podr la I kegelj več od nasprotni
kov O d vseh ek ip je vsa ta leta vztrajala samo ekipa Calcita. zadnji dve 
leti so metali v Kranju, vse ostale ekipe pa so se ustanovile letos. Po če
trtem ko lu je v vodstvu 1)11 s 6 točkami, drug i sta ŠD Soteska in Mla
d i n c i K K Kamnik s S točkami. 

l a k o nam je za prosto kegljanje ostalo zelo malo terminov, a je še 
možno najti kako prosto uro. 

Kamniški kegljači tudi v državni l igi 
Začelo se je tudi tekmovanje v vseh državnih ligah. Naši tekmoval

ni ek ip i , ženska ek ipa Eta K a m n i k in moška ek ipa Calcit , nastopata v 
l .B državni l igi . Druga ek ipa Calc i ta nastopa v Medregi jski l igi . V zad
njem ko lu so igralke Ete premagale doma Miroteks iz Celja z rezulta
tom 6:2 Ek ipa Calc i ta pa je prav tako zmagala doma prot i Koro tanu 
iz Prevalj s 5:3- Druga ek ipa pa je gostovala v Tržiču in zmagala s 7:1 
prot i ek ip i Ljubelja Vse naše ekipe so v v rhu prvenstvene lestvice. 

Vab imo k og ledu tekem na kamniškem sodobnem kegljišču nasled
nji soboti , in sicer 12. in 19. novembra. Ženska tekma se prične ob 14. 
ur i . moška pa ob 17. ur i . 

L E O N P I R M A N 

N O C Č A R O V N I C 
V K A M N I K U 

N a M lad inskem cent ru-K lubu staršev smo pr iprav i l i Noč čarovnic-
čarovniški žur predvsem kot uvod v počitnice ter zabavno druženje in 
ustvarjanje za družine. V ustvarjalnih de lavnicah smo izdeloval i m i n i 
čarovnice in duhce, se učili pričarati čarobno vrtnico , plesali s čarov-
ničkami iz Tunj ic (Štupice) in poizkušali čarobno dobre jedi in pija
čo Nejke z Vrtač. 

M L A D A U S T V A R J A L N O S T V 

D O M U K U L T U R E K A M N I K 
Dom kulture že nekaj let poleg organizacije prireditev in abonmajev 

ustvarja lastno gledališko produkcijo. Ponosni smo, da je letošnji novem
ber napolnjen s kar tremi premierami, k i smo jih pripravljali poleti in je
seni. Nosi lc i premier so posamezne skupine ali društva, kot skupni ime
novalec pase kot soproducent povsod pojavlja Dom kulture Kamnik z lo
gistično, tehnično in drugo podporo mladim ustvarjalcem. 

Prva premiera je glasbeni performance za malo starejše otro
ke z naslovom GLAS, kjer so se izkušeni lutkarji in glasbeniki, k i delu
jejo v uveljavljenih glasbenih skupinah in gledališčih (Gledališče Uš, K o 
ruzno zrno, Tolovaj Mataj, Priden možic), združili pod imenom Tr io Kuč
ma in pripravi l i glasbeno pravljico s čisto posebnimi, unikatnimi inštru
menti in video projekcijo. 

Nekaj dn i zatem se bo predstavila stara znanka našega odra Lucija Či-
rovič z novo predstavo za otroke PETER STRAH, kjer bomo videli , 
kako je videti hotel Strahovlad, ki ga vodijo čisto pravi duhovi . Na premi-
ero bomo še posebej lepo povabil i kamniške turistične delavce. 

Obiskalo nas je kar nekaj čarovniških družin z mal imi čarovniki, čarov
nicami i n duhei . Odras l i so odigral i hokejsko tekmo z met lami. Očetje 
so za en gol premagal i mame. 

K e r sodijo v ta čas tudi izdolbene buče, smo naredi l i generalko že v Mer -
catorjevi ustvarjalni delavnic i , zamudn ik i pa so si jo lahko izrezali na 
pr i red i tv i . Helena, foto: Suz i 

S premiere predstave G las (foto: A n a Stanovnik) 

Zadnja novembrska premiera, O B PETIH PRI V O D N J A K U , je 
dokaz, da ima Kamnik dovolj ustvarjalne mladine, k i ji n i vseeno, kaj v id i 
zjutraj, ko pogleda skozi okno in k i se nikakor ne bo sprijaznila, da ob 
otvoritvi novega kamniškega trga namesto lepega vodnjaka ob lepo zloš
čene in na novo ulite ruševine njujorškega WTCja postavijo lončnico. ()1! 
PETIH PRI V O D N J A K U je zagotovo tehnično najbolj zahteven projekt, 
kar j ih je kdaj stalo na našem odru. Video projekcije, šest članski band v 
živo, kamere, light-shovv, številčna tehnična ekipa, prekaljena na Kamfes-
tu. Produkcija MI) KID, soprodukcija D K K , MSKA in Občina Kamnik. 

Vabljeni, po vsaki premier i se bo jedlo in pilo. 
Za Priden možic, 

G o r a n Završnik 

IZKORISTITE PONUDBO ODLIČNIH 
ZIMSKIH PNEVMATIK PO Wmm\ m 

VOKOHAMA 
65R14 ..F 601 

195/ 65R15 V 901 
205/ 55R16 .V 901 RPB XL 
225/ 45R17 V 901 RPB XL 

V O Z N I K I V E D O 

175/ 65R14 SP VVINTER SPORT M3 MS 
195/65R15 SP VVINTER SPORT M3 MS 
205/ 55R16 SP VVINTER SPORT M3 MS MFS 
225/ 45R17 SP VVINTER SPORT M3 MS MFS 

P E R [ j f r J T H E S 

155/ 70R13 VVEATHER-MASTER SI02 
175/ 65R14 VVEATHER-MASTER SI02 
195/ 65R15 VVEATHER-MASTER SI02 
205/ 55R16 VVEATHER-MASTER SI02 

145/ 80R13 Champiro WT 
155/ 70R13 Champiro WT PLUS 
175/ 70R13 Champiro WT PLUS 
195/65R15 Champiro WT 

N a c i o n a l n i p r o d a j a l e c i n d i s t r i b u t e r 

P N E U M A T I C C E N T E R 
V a š p a r t n e r s p r o f i l o m 

te NAJ VAS ZIMA NE PREHITI! 
SITAR PNEUMATIC CENTER d.o.o., Perovo 27, 1241 Kamnik 
telefon: 0 1 / 8 3 08 350, faks: 0 1 / 8 3 08 337 
www.sitar-pneumatic.si 

http://www.itudantskl-klub.com
mailto:info@studentski-klub.com
http://www.studentski-klub.com
mailto:pr-kamnik@studentski-klub.com
http://www.sitar-pneumatic.si


Odbo jka 

FORMA CALCITA 
SE DVIGUJE 

Kamniški odbojkar j i so v zad
njih k rog ih državnega prvenstva 
in Pokala ()ZS nakazali , da se nji
hova forma dviguje, prav na zad
nji t e km i s Prvačino pa to tud i 
dokazal i , saj so nasprotn ika pred 
domačimi navijači dobesedno 
ponižali. 

S icer p a so v zadnj ih šestih 
tekmah Kamničani najprej gosti
l i interligaško e k i p o Šoštanja. 
Kamničani so t ekmo odlično za
čeli i n d o b i l i p r v i set, na žalost 
pa nato popus t i l i in dovo l i l i , da 
so gostje prišli d o svoje igre in 
t ekmo v K a m n i k u dob i l i . K amn i 
čani so tako na žalost i z p u s t i l i 
priložnost za bonus točke v tret
jem de lu prvenstva. 

V nas l edn j i t e k m i so K a m n i 
čani g o s t i l i e k i p o S a l o n i t a . 
Tekma je b i l a ena od pos las t i c 
tega prvens tva , več sreče pa so 
p o p e t e m setu i m e l i gostje, k i 
so b i l i na tej t e k m i že v i zgub
l j enem položaju. Po k o n c u tek
me so Kamničani n a p o v e d a l i 
pritožbo zaradi h u d i h mater ia l 
n i h kršenj v p e t e m setu , k o so 

b i l i domači več kot očit
no spe l jan i na tanek led . 
Na žalost gostujoče ek ipe 
i n sodniškega z b o r a se 
m o r a že nekaj časa vsaka 
t e k m a p o s n e t i i n na po
s n e t k u se več ko t d o b r o 
v i d i , da je šlo za v e l i k o 
napako . Odločitev o tej 
t e k m i je pad la v t em ted
n u . 

V šestem k r o g u so b i l i 
Kamničani v gosteh p r i le
tošnjem presenečenju pr
venstva e k i p i P o m u r j a . 
T u d i tokrat so P o m u r c i iz
kor is t i l i domač teren in premaga
li igralce Calc i ta . 

K o t p re ro j en i pa so Ca l c i t o v c i 
za igra l i v s e d m e m k o l u , k o so 
gos t i l i drugouvrščeno Prvači
n o , jo dobesedno dek las i ra l i i n 
jo v t r eh se t ih pos l a l i nazaj na 
P r i m o r s k o . P r i domačih je konč
no letos zopet de lova la kamniš
ka igra z močnim se r v i som in 
d o b r i m s p r e j e m o m , tako da 
gostje, o k r e p l j e n i z M i k l a v c e m 
in G a d n i k o m , n iso na t ekm i n i t i 

Uspel balinarski 
turnir na Duplici 

Balinarski k lub Dup l i ca je ob zaključku tekmovalne sezone, dupliški 
balinarji so tekmovali v ljubljanski območni ligi in veteranski l igi , pri
pravi l tradicionalni balinarski turnir s spomin na nekdanje aktivne čla
ne kluba, kot je b i l ustanovitelj in dolgoletni predsednik kluba Maks Šte-
be in drugi. Balinarskega turnirja na dupliškem balinišču se je udeleži
lo preko šestdeset tekmovalcev iz bal inarskih klubov iz Ljubljane, Jev-
nice, Domžal, Ihana, Mengša, Cerkelj, Kamnika in Dupl ice. 

Tekmovanje je v soboto, 5. novembra, v lepem sočnem vremenu po
tekalo od 9. do 19. ure, ko je predsednik BK Dupl ica Marjan Go lob po
del i l pokale najbolje uvrščenim ekipam, med njimi so bile ekipe 1 Svo
bode Ljubljana, 2.Ihana, 3. Starih mačkov Dupl ica in 4 Oolišč V doma
či ek ip i Starih mačkov so uspešno sodelovali Cveto Petek, Cveto Lani-
šek , Franc Vrdelja in Janez Sraj, na peto mesto med 14 ekipami pa se 
je uvrstila druga ekipa B K Dupl i ca v sestavi Marjan Golob, Matjaž Mu-
hič, Jože BediČ in Franc Bedič. 

V nagradnem bližanju v krog pa so se najbolje odrezali Marjan Golob 
BK Dupl ica , Mare Baje BK Jevnica in Jože Hafner ml . B K Dupl ica. F.S. 

enkra t v o d i l i . Odlično i g ro pa 
so m o r a l i Kamničani p o t r d i t i 
na t e k m i osmega k r o ga d o m a 
p ro t i M a r i b o r u . T e k m a je bi la 
to sredo. Sicer p a so se K a m 
ničani zanesljivo u v r s t i l i tu
d i m e d o s e m najboljših e k i p 
v s l o v e n s k e m p o k a l u , saj so 
zanes l j i vo dvakrat o p r a v i l i z 
drugoligaško e k i p o Mežice. V 
četrtfinalu se b o d o p o m e r i l i 
prav z vodečo e k i p o prvenstva 
M a r i b o r o m . 

Kamničani b o d o n a s l e d n j o 
t e k m o i g ra l i n a Ravnah , na do
mačem t e r e n u pa b o d o z ope t 
i g ra l i v s o b o t o , 19. n o v e m b r a , 
o b 20. u r i , k o b o d o v l o k a l n e m 
de rb i j u gos t i l i e k i p o O l i m p i j e . 
Pov ra tna t e k m a Poka la pa b o v 
s r e d o , 23 . n o v e m b r a , o b 
18.30. 

Po uspešnem začetku 
odbo jkar ice n eko l i ko 
slabše 

Odlično pa so s prvenstvom v 
drug i l ig i začele igralke Bro l ine 
Kamn ik , k i so v p rv ih štirih kro
g ih zabeležile same zmage, na 
žalost pa so v pe tem k r o g u na 
domačem terenu tud i prvič klo
ni le . 

V t re t jem k r o g u so K a m n i -
čanke d o m a g l adko premaga le 
e k i p o Braslovč s 3:0, nato pa še 

v gosteh e k i p o Čulum Valšped 
M a r i b o r , p rav tako s 3:0. N a ža
lost pa so b i l e na p r v e m mestu 
d r u g e l ige samo en t eden , saj 
j ih je v pe t em k r o g u d o m a pre
maga la še l a n s k o l e t n a p r v o l i 
gaška e k i p a Preval j s 3:2. K a m -
ničanke so o b odso tnos t i Urše 
P o d l e s n i k p r i k a z a l e le tos naj
slabšo i g ro , kar so i z k o r i s t i l i 
gostje i z Koroške. Ve s e l i p a 
dejstvo, da je p r i Kamničankah 
letos prvič za igrala tud i Ka ta r i 
na Potočnik, k i bo s P o d l e s n i -
k o v o i n o s t a l i m i Kamničanka-
mi v p r i h o d n j e prav go tovo ne
rešljiva uganka za vse nasprot
n ice . 

Naslednjo tekmo bodo Kamn i -
čanke igrale v Kočevju, v soboto 
19. novembra, pa bodo ob 18.30 
d o m a v derb i ju gost i le e k i p o 
Škofje loke. 

S prvenstvom pa so začeli tudi 
tretjeligaši. M lad i igra lc i Ca lc i ta 
2 so v p rv i svoji t ekmi kot kaže 
pričakovali preveč in doma klo
n i l i p r o t i Portorožu, že v d rug i 
tekmi pa zaigral i ve l iko bolje in 
premaga l i svoje v r s tn ike iz No
vega mesta s 3:1. 

Odličen rezultat pa so dosegl i 
kamniški mlad inc i , k i so na četrt-
f ina lnem prvens t vu zabeležili 
dve zmagi in k uvrst i l i v polf ina-
lc Državnega prvenstva 

C i c o l . 

N a vseh štirih stezah dupliškega balinišča je bilo prvo novembrsko so
boto zelo živahno. V posameznih tekmah, k i so trajale po uro in 15 mi 
nut, se je pomeri lo preko šestdeset tekmovalcev, k i so bi l i s sprejemom 
in organizacijo tekmovanja zelo zadovoljni. 

DELA NA PLEZALNI STENI SE BLIŽAJO K O N C U 
Po več let ih iskanja, dogovarjanja i n pr iprav , sodelovanju občine 

Kamn ik in PD Kamn ik in p o dveh let ih zelo zagnanega dela, so dela 
na »balvanski« plezalni steni praktično končana Potrebno je naredit i 
oz i roma uredit i še nekaj manjših reči in se dogovor i t i za režim upora
be. Z oko l i 250 m 2 plezalne površine in več kot 2.000 op r imk i je to ena 
največjih p leza ln ih sten te vrste v Sloveniji. Vanjo je b i lo vloženih več 
kot 4.000 ur prostovoljnega dela in je vredna več kot 18 mil i jonov SIT 
Njeno uradno odprtje je predv ideno za 22. november. BOJĆ 

Državno prvenstvo v avtokrosu v Tunjicah 

Spektakularne akrobacije 
pred pet tisoč gledalci, 
željnih adrenalina 

V nedel jo, 30. o k t o b r a , so Tu -
njice pr i K a m n i k u spet zaživele. 
T a m se je namreč z g o d i l a še 
zadn ja letošnja d i r k a za držav
n o p rvens t vo v a v t o k r o s u . Z a 
z n a m o v a l e so jo spek t aku l a rne 
akrobac i j e , ki so j ih i zved l i ne
ka t e r i dirkači, odlična o r g a n i 
zaci ja t e r kar pet tisoč g l e d a l 
cev željnih a d r e n a l i n a in vonja 
p o b e n c i n u , k i so navdušeno 
spremljal i potek voženj naših in 
tuj ih avtokros is tov in navijali za 
svoje f a vo r i t e , vzdušje pa so s 
svoj im n a s t o p o m popestr i l e t u 
d i p l e sa lke iz tunjiške p l esne 
s k u p i n e Štupi. 

Na d i r k o se je pri javi lo kar 35 
t e k m o v a l c e v , ka r je r e k o r d n o 
število. M e d nj imi je b i l o po l e g 
s lovensk ih t u d i šest tu j ih d i r k a 
čev (Avstri jec in šest Hrvatov ) . 

O r g a n i z a t o r d i rke je b i l A S C 
M u s t a n g iz Domžal, k a t e r e g a 

preds tavn ik i so svoje de l o odlič
no op rav i l i t e r posk rbe l i , d a je 
av tokros posta l še n e k o l i k o po-
pularnejši. 

Dan je bi l po ln borb na prog i , 
a t r ak t i vn ih voženj, n e z g o d in 
razn ih p r i g od . Že na ju t ran j ih 
t ren ing ih je bilo zaznat i , da kljub 
t emu, da sta bila dva državna pr
vaka že znana , ne bo nobenega 
tak t i z i ran ja . Tekmova lc i so tek
moval i s časom, svojimi voz i l i in 
sami s seboj. Postavljali so odlič
ne rezultate posamezn ih krogov 
in s t em napovedova l i ogorčene 
popo ldanske boje. 

O p o l d n e se je začelo zares . 
N a p r o g o so se najprej p o d a l i 
dirkači iz d iv i z i j e 2 (do 1400 
cem, prev laduje jo v o z i l a z n a m 
ke Y u g o ) , z a n j im i d i v i z i j a 1 
(nad 1400 cem), n a t o pa še z a 
g leda lce najzanimivejša div iz i ja 
3, kjer so nas topa l i buggy i . Sle

di l i sta še dve vožnji z e n a k i m 
z a p o r e d j e m div iz i j . 

V divizi j i 2 je z vso k o n k u r e n 
co odlično oprav i l Aleš Žakelj iz 
A M D Zvezda , ki si je naslov dr
žavnega p rvaka v svoji d iv iz i j i 
p r i vo z i l že prej , v enda r pa se 
kl jub t e m u ni pust i l h u d i k o n 
kurenci ter zmaga l tud i na zad 
nji d i rk i sezone v s logu prvaka . 
D r u g o mes to v tej d iv iz i j i j e 
osvoj i l Blaž M a r n (ASC M u s 
tang) , tret j i pa je bi l Jure Z idan 
iz ŠK To rnado . Najatraktivnejši 
v o zn ik iz t e div iz i je pa je bi l 
prav g o t o v o Tomaž Sušnik iz 
A M K Depa la vas, ki je s svojimi 
ak r obac i j am i navdušil občin
stvo, čeprav za ceno razb i t ega 
av tomob i l a . Vsi pa so zago tovo 
opaz i l i t u d i ed ino žensko pred
stavnico Tejo Peternel j , ki se je 
hrabro bor i l a pro t i os ta l im dir 
kačem v svoji skupin i in na k o n 
cu osvoj i la odlično pe to mesto . 

Ze lo z an im i v je b i l razp le t v 
div iz i j i 1, kjer je nas topa lo t u d i 
pet Hrvatov, t a k o d a je b i la d i r 
ka te d iv iz i je n e k o l i k o bol j 
m e d n a r o d n a . Z m a g a l je že ne
kaj časa z n a n i državni prvak 
Dušan Bened ik ( A M D S loven i 
ja) in s t e m dokončno zapečatil 
svojo z m a g o v s k u p n e m seštev
ku točk za državno prvenstvo. 
D r u g o in tretje mesto (medna
rodno) sta zased la Hrvata Robi 
Šulina in Siniša Filčič. D r u g o 
mesto (za s lovensko prvenstvo) 
je dosege l Miloš Bo l te (ŠK Tor
nado) , tret j i pa je b i l Dane Tr-
ček ( A M D Zvezda) . V tej d iv i z i 
ji je b i l n e d v o m n o na j z an im i 
vejši Jan i Kos i rn ik , domačin 
(ASC Mustang ) , k i je, prav t a k o 
ko t Sušnik iz divizi je 2, močno 
navdušil g l eda l ce , najprej z 
z m a g o v prvi vožnji, na to pa še 
s svojo akrobac i jo in občutkom 
za umetnos t (svojemu d i rka ln i -
ku je namreč spremen i l ob l i ko 
in posta l je z a n i m i v a sku lp tura 
iz a v t omob i l sk ih delov) . 

V d i v i z i j i 3, za g l eda l c e naj 
zanimivejši »predstav i « , s ta 
p o l e g s l o v ensk ih dirkačev n a 
s t o p a l a t u d i Avstr i jec O b m a n n 
in Hrvat Magić. V tej d iv iz i j i je 
b i l državni p r vak še n e z n a n , 
z a t o so b i l e vožnje b u g g y e v 
n e k o l i k o bol j n a p e t e . Za n a 
s lov državnega p r v a k a s ta se 
b o r i l a Ju r e Suš
nik in M a t i j a Ra -
k o v e c ( oba iz 
A S C M u s t a n g ) , 
štrene pa j i m a je 
močno mešal av
stri jski dirkač. Na 
k o n c u je p r v o 
mes t o in s t e m 
t u d i nas l ov d r 
žavnega p rvaka v 
d i v i z i j i b u g g y e v 
p r i p a d l o M a t i j u 
R a k o v c u (Jure 
Sušnik se je m o 
ral z a d o v o l j i t i z 
n a s l o v o m držav
n e g a p o d p r v a -
ka) , k i je v p r i h 
d v e h vožnjah 
z m a g a l , v z a d n j i 
pa je b i l t r e t j i . 
D r u g o mes to si je 
p r i d i r k a l Igor 
K e r n (ASC M u s 
tang ) , t r e t j i 
( m e d n a r o d n o ) 
pa je b i l gos t iz 
Avs t r i j e VVal ter 
O b m a n n . Tret je 
mes to z a s l o v en 
sko p r v e n s t v o je 
zas ede l Tomaž 
Bur ja (ASC M u s 
tang ) . 

Na koncu je sle
d i l a še pode l i t e v 
pokalov, bi lo je že 
t e m n o , a za to nič 
manj veselo, vese
lje in olajšanje o b 
zaključku sezone 
pa je t ra ja lo še 
p o z n o v noč. 

Čeprav stena še n i uradno odprta, jo nekateri že »preizkušajo«. 

RODEX d.o.o. - Rova, Rovska cesta 2, Radomlje 
www. rodex.si, 01/722 81 31, 722 77 98, 722 88 68 



14 10. novembra 2005 ZANIMIVOSTI 
Kamničanka razstavlja v Radomljah 

Fotografije dreves Mirni Pollak 
F o t o k i n o v i d e o k l u b M a v r i 

c a iz R a d o m e l j je 17 o k t o b r a v 
galer i j i D o m p r i p r a v i l fotograf
s k o razs tavo svoje članice M i -

Janez Kosmač, predsednik Fotografske zveze 
Slovenije, je M i r n i Pol lak ob odprt ju njene raz
stave v Radoml jah izročil priznanje z nazivom 
fotograf 1. razreda. 

m i Po l l ak i z K a m n i k a . O b i s k o 
v a l c i so se srečali s tisočerimi 
p o d o b a m i dreves, k i j i h je avto
r i c a ujela v o b j e k t i v svo jega fo

toapara ta , i n c e l o t o 
p o v e z a l a z nas lo 
v o m O b r a z i dreves . 

T u d i P o l l a k o v a je 
e n a r e d k i h M a v r i -
čank, k i i m a v k l u b u 
tisočere obraze : en 
k ra t je v r h u n s k a 
s n o v a l k a i n osvajal-
k a nag rad n a razsta
v a h , drugič o r g a n i 
z a t o r k a k u l t u r n e g a 
d o g o d k a , tretjič po-
s tav l j a lka razs tave , 
k i čisti s t ek l a , j i h s 
f o t o g ra f i j am i v r e d 
obeša na z i d i n z 
m e t r o m v r o k i ugo
tavlja, če so na p r a v i 
višini, je rešilna b i l 
ka , k o teče v o d a v 
g r l o i n p r i j a z n o re
če: »Saj, če n i nobe 
nega z a pomoč , 
b o m p a jaz prišla.« 

Pričujoča razs ta 
va je že n j ena t re t ja 
s a m o s t o j n a razs ta 
va ; p r e d l e t i je raz
s tav l j a l a v Domža-

i m 
ŽaielOa, Kpmmk\ 

TeC: 01/831 7045 

Vabljeni 

na domače jedil 

S r e č a n j a , o b l e t n i c e , p r a z n o v a n j a d o 4 0 o s e b . 

sm • WLJM 4*£U Domžale Masljeva 11. 1230 Domžale. S l r l f l A Kamnik ^c~n*C*V 
. ̂  . Ljubi anska c. 21A (TPC Duplica) 

W W W . S i m a X - S l O . C O m tel. 01831 1 7 96, taks 01 831 17 89 
AVTODELI IN A V T O M E H A N I K A ZA V S E TIPE VOZIL 
N A Z A L O G I G L U Š N I K I , C E V I IN K A T A L I Z A T O R J I 

h IZPUŠNI SISTEMI ZA 
VSE VRSTE OSEBNIH 
IN TOVORNIH VOZIL 

UGODNE C E N E 

P N E V M A T I K 

rM'AV-3'.lA SdOJLKl M O N T A Ž A I N S E R V I S 

Akumulator j i , ol ja, filtri, zavore , del i podvoz ja , 
karoser i jski del i , jermeni in vel iko dodatne o p r e m e 

S T E K L A R S T V O IRMI 
HOMEC - DOMŽALE 
01/721 57 17, 01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98 

* ALU in PVC okna in vrata 
* izdelava termopan stekla 
* brušenje stekla in ogledal 
* izdelava i zbočenih stekel 
* peskanje stekel 
* fuzije - vitraži 
* okvirjanje slik 

l ah i n R a d o m l j a h . P o l l a k o v a je 
s i c e r R a d o m l j a n k a , a jo je l ju
b e z e n p r e s t a v i l a v K a m n i k , 
k jer s i je u s t v a r i l a družino. Po
l eg fo togra f i ran ja i m a še d r u g a 
z a n i m a n j a i n r a z n o v r s t n e ta
lente . P o l e t i je p a s t i r i c a n a Ve
l i k i p l a n i n i , k jer p o l e g s k r b i za 
k r a v e p r i d n o beleži n a c e l u l o 
i d n i t rak življenje past i r j ev i n 
p a s t i r i c v s l o v e n s k e m e t n o 
g r a f s k e m b i s e r u ; živl jenje, k i 
i z gub l j a nekdan j e po t e z e i n ga 
je z a r a d i t ega še posebe j v r e d 
n o o h r a n i t i p r i h o d n j i m r o d o 
v o m . 

M i r n i P o l l a k ne f o t o g r a f i r a 
s a m o za k l u b s k e p r i r e d i t v e . 
Svoje fotograf i je pošilja tud i na 
t e k m o v a l n e razstave d o m a i n v 
t u j i n i . I z j emno uspešna je n a 
razs tavah , k jer se p r eds tav l j a 
ohranjanje k u l t u r n e i n naravne 
dediščine. Z n a g r a d a m i i n p r i 
znan j i , k i j i h je doseg la , je zbra
la že t o l i k o točk, d a je doseg l a 

naz i v f o tog ra f 1. raz reda , k i ga 
je F o t o g r a f s k a z v e za S loven i j e 
p o t r d i l a p r e d k r a t k i m , svečano 
p a j i ga je o b o d p r t j u razstave 
izročil Janez Kosmač, p o d p r e d 
s e d n i k F o t o g r a f s k e zveze Slo
veni je . 

D a je b i l o svečano o d p r t j e 
razs tave c e l o s t n i k u l t u r n i do
godek , sta ga s s l o v e n s k o pes
mi j o o p l e m e n i t i l a Božo M a t i -
čič, v i r t u o z n a h a r m o n i k i , i n 
mo js t e r g lasu , b a r i t o n i s t J a n e z 
Majcenovič. T o p e l k u l t u r n i ve
čer je p o v s e m s p o n t a n o zakl ju
čila Dušica K u n a v e r , k i je seg la 
v s l o v e n s k o b e s e d n o l j u d s k o 
z a k l a d n i c o i n z o b i l i c o p r i m e 
rjav iz našega j e z i ka i n književ
n o s t i t e r s l o v e n s k i h p r e g o v o 
rov , k i se veže jo n a drev j e i n 
drevesa , u m e s t i l a f o t o g r a f s k o 
ustvarjanje M i r n i Po l l ak v boga
to dediščino s l o v enskega naro
da. 

I G O R LIPOVŠEK 

T u j h i n j c i d o b r e z p l a č n i h 

m e r i t e v k o s t n e g o s t o t e 

Društvo bo ln ikov z osteoporozo Ljubljana bo izvajalo brezplač
ne PRESAJALNE MERITVE K O S T N E GOSTOTE . Meritve bodo po
tekale v O s n o v n i šoli Šmartno v Tuh in ju v soboto, 26. novembra. 

Oprav i l i bodo 120 meritev preb iva lcem iz Tuhinjske dol ine. 
Prijavijo se lahko torej prebivalc i Tuhinjske dol ine, i n sicer žen

ske, starejše od 55 let, i n moški, starejši od 60 let, k i še niso ime l i 
izmerjene kostne gostote. 

Prijave bo sprejemala gospa Mi l i ca Kadunc na tel. številko: 031/ 
225-202 v ponedeljek, 21. novembra, med 8. in 12. uro. 

UUltZA SVOJMHAR MOMU HMCtHMl! 
TEHNIČNA TRGOVINA 

gorani* COV7Ej£j#» 
Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203 

A K C I J S K A P O N U D B A ! 

K O N D E N Z A C I J S K I SUŠILNI S T R O J 

V V T S 9 8 1 s a m o 7 9 . 9 0 0 S I T 

vr 
• ELEKTRIČNO 
ORODJE-10% 

L 

•VODOVODNE 
ARMATURE-10% 

•MALI GOSPODINJSKI 
APARATI 
-12% ^ 

VODOVODNE 
ARMATURE 

-10% 

www.pernecom .si 

AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO 00 PRODAJE ZALOG 
UGODNO PONUDBO SI OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI 

• BREZPLAČNA DOSTAVA 
KREDIT INA MESTU - INKBM, velja za vse banke 

KREDITI GORE IME 1+3 DO 1+24, do 12 mesecev obrest i podar imo! 

R E M A U L T 
USTVARJAMO AVTOMOBILE 

N O V A A V T O M A T S K A 
A V T O P R A L NI C A Z A O S E B N A 
IN D O S T A V N A V O Z I L A 
(do višine 2,8 m) 

KRANJ 
»T 

DOMŽALE CEU£-jM, 

D R A G O M E L 

KOPER 

C E U E - M A R I B O R J 

A V T O S E T « ~ 7 ^ " 
NOVO MESTO 

LANEN CVET 
Mkhc tekstilna trgovina * 

Moste pri Komendi 74, 
tel.: 01/8341-660 

UMSKI BUNDI 

^ D A J A M O l Z D C L J C F c , ^ J 

BOMBIC ' * Ž. BLUZE flfltNWt 

* 3EANSHLAČT 
* PERILO V**®* * KAPE . 

POSTELJNINA * ŠALI 
* NOGAVICE (TRIUMPH, GALEB, MARJA) 

* ZADRGE, GUMBI, ELASTIKA, SUKANEC, DRUKER31, ZAPONKE,... 

O B I Š Č I T E N A S IN N A Š U O S E B O K A J Z A VAS! 

O d p r t o : ponedel jek-petek od J M 9 " , sobota : 8' '-13\ 

Z A S E B N A 

Z O B O Z D R A V S T V E N A 

O R D I N A C I J A 

d r . J a g o d a S t r e h o v e c 
Potočnikova 15, Domžale 
teU 7212-990 

Delovni čas: 
ponedeljek, sreda, četrtek 13h~18h 

torek, petek 9>-12h 

K L I N I K A 

Z A M A L E Ž I V A L I 

VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d . 0 . 0 . 

Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana 

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure 

Naročila sprejemamo na telefonsko številko 

01/56-55-120. 

A G R O P R O M E T C E R K L J E 

Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40 
Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure 

UGODNA PONUDBA: 

Ž I T A (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine tropine, 
sončnične tropine, krmilne moke) 

V S E V R S T E K R M I L za purane, piščance, 
kokoši nesnice, prašiče, govedo - tovarniške cene 

U M E T N A G N O J I L A 

sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo in 
enodnevne piščance 

M O K A tip 500, U G O D N E C E N E 

K O R U Z A - ugodno! 

PŠENICA, pakirana v vreče, 29,50 SIT/kg 

JABOLKA za mošt in ozimnico! 

VSE ZA KOLINE na zalogi! 

Pripravite se ... 

. . . z i m a p r i h a j a ! 
K o t pooblaščeni z a s t opn ik vo z i l C h e v r o l e t in 
Daevvoo , b o m o poskrbe l i z a va rnos t vaših vo z i l 
tud i p o z i m i . 
P o n u j a m o v a m : 

- d o 4 0 % p o p u s t a pri n a k u p u j ek len ih platišč, 
- akci jske c ene z i m s k i h p n e v m a t i k , 
- d o 4 0 % p o p u s t a pri n a k u p u met l i c br isa lcev. 

Ponudba velja do 31. decembra 2005 oz. do razprodaj zalog. 

PONEDELJEK - PETEK: 8.00 - 18.00, SOBOTA: 8.00 - 14.00, NEDELJA: 8.00 - 12.00 

Prodaja vozil: 01/56 27 111, 041/648 166 
Servis: 01/56 27 333, 031/648 166 

Nadomestni deli: 01/56 27 222 
Internet: www.avtoset.si 

E-mail: info@avtoset.si 
A V T O S E T d o.o. 
Dragomelj 26, 1230 Domžale 

A k c i j a d o 4 0 % p o p u s t a 

A H A C & C O . , d . o . o . , D o m ž a l e 

M a l a L o k a 1 5 , 1 2 3 0 D o m ž a l e 

T e l : 0 1 / 5 6 2 7 1 0 0 a h a c . p i z e m . s i 

http://WWW.SimaX-SlO.COm
http://www.pernecom.si
http://www.avtoset.si
mailto:info@avtoset.si


Srce tvoje je zastalo, 
zvon v slovi* ti je vupel, 
misel nate ho ostala, 
spomin za vedno bo Uvel 

Z A H V A L A 

V 86. letu se je t iho od nas poslovi la 
naša dobra mama, tašća, babica in 

prababica 

LINA VIDMAR 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znan
cem za izrečeno sožalje, cvetje in sveče ter spremstvo na zad
nji pot i . Posebna zahvala sosedom St rc l i skc ulice, pevcem i z 

Stranj i n g. župniku. 

Žalujoči vsi njeni 

N o v e m b e r 2005 

Roie uvenejo, 
lica usahnejo, 
v srcu le sanja 
otožen spomin. 

(I. Cankar) 

V S P O M I N 

16. novembra bo m i n i l o pet let, 
odka r je odšel v večnost naš dragi 

sin i n brat 

TONE GROŠELJ 
iz Kamnika, Smolnikar jeva 7 

I Ivala vsem, ki se ga spominjate, mol i te zanj in obiskujete nje
gov prerani grob. 

V s i njegovi 

K a m n i k , november 2005 

Milja. 
je čas, 4 
JU nam je bil podarjen s Teboj. 

' t 

Z A H V A L A 
Kruta usoda nam je v komaj 23. letu iz 

naše sredine iztrgala dragega sina, 
brata, vnuka, nečaka in bratranca 

MITJA BALANTIČA 
iz Tunj ic 

Iz srca sc zahvaljujemo vsem sorodnikom, dobr im sosedom, vsem 
prijateljem, znancem, vsem sošolcem, njegovim in našim sodelav
cem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, denarno pomoč, 
darove za svete maše in cerkev. Hvala vsem, k i ste nam v naj

težjih trenutkih stali ob strani, nas tolažili in bodri l i . 
Zahvala dr. Sašu Rebolju, sestri Maji in gasilcem za hi tro in ne
sebično pomoč ob nesreči. Hvala tudi župnikoma g. Pavletu in 
C, Štefanu za lepo in srčno opravljen pogrebni obred, vsem pev
cem, T unjiškemu oktetu, vsem gasilcem ter g. Zdravcu in g. Mar

janu za ganljive besede slovesa. 
Hvala vsem, ki ste sc poklonili spominu na našega Mitja in ga ta
ko množično pospremili na njegovi mnogo prezgodnji zadnji poti. 

Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala. 

Žalujoči: vsi njegovi 

Oktober 2005 

Bolezen in trpljenje si prestala, 
v grobu zdaj boi mimo spala, 
odala si tja. kjer ni Borja, 
kjer upanje ti vernost da. 

Z A H V A L A 

V 84. letu starosti nas je zapustila naša 
draga mati. babica, prababica, sestra, 

teta in tašča 

ANTONIJA 
BALOH 

iz C i r k u s v Tuhin jsk i dol ini 

Iskreno sc zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, patronažni sestri 
Lojzki Lipovšcki Žvczi borcev in vsem. ki ste nam v težkih trenutkih 
stali ob strani, nam pomagali, darovali za svete maše, cvetje, sveče, daro
ve za cerkev ter za vsa pisna in ustna sozalja. Zahvala gospodu župniku 
Jožefu Tomšiču za lepo opravljen pogrebni obred, pogrebcem, prapor
ščakom, govornici Ivici Bajde, za besede slovesa pevcem za zapete žalos-
tinkc, trobentaču za zaigrano Tišino ter vsem, ki ste jo pospremili na 

njeni zadnji poti. 

Žalujoči: vsi njeni 

Oktober 2005 

Z A H V A L A 

V 91. letu je odšel k večnemu 
počitku naš str ic 

FRANČIŠEK 
VAVPETIČ 
K r t o v F r a n c i i z Kosiš 

Iskreno sc zahval jujemo vsem, k i ste se pos lov i l i od njega i n 
ga pospremi l i na njegovi zadnj i pot i . 

Hva la osebju D o m a starejših občanov K a m n i k , župniku Pa 
vletu, g o v o r n i k u Va l en t inu i n vsem pevcem. 

V s i njegovi 

O k t o b e r 2005 

Z A H V A L A 

Po zelo težki bo l e zn i nas je zapust i l 
naš dragi sin, mož, oči i n dedi 

MIRAN ROMSAK 
i z Po toka v Črni 5a 

Iskreno sc zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, nje
gov im in našim sodelavcem za izrečena sožalja, pomoč v težki 
t r enu tk ih , podar jeno cvetje, sveče i n za svete maše. Hvala 
dr. Plešnarjcvi in dr. A h l i n u za zdravniško pomoč, patronažni 
službi Z D Kamn ik , osebju Bolnice Petra Držaja. Zahvala vsem, 

ki ste našega M i r a n a pospremi l i na njegovi zadnji pot i . 

V žalosti: starši, žena V i d a , s inova M i r a n i n Robe r t z družino 

O k t o b e r 2005 

4 r l 

Tako tiho, skromno si trpela, 
roko tudi si življenje imela. 
zdaj rešeno si hiderin, 
ta tabo ostal ho lep. a halvi spomin. 

Z A H V A L A 
27. septembra ras je po k r a t k i , a 

hudi bo lezn i zapusti la draga mama 

VIDA SUBAN 
ro jena Pav l i c i z H o m c a 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodn ikom, prijateljem in znan
cem za izrečeno sožalje, cvetje, sveče, darove za cerkev in 

spremstvo na zadnj i pot i . 
Zahvala gospodu župniku A n t o n u Dobrovo l jcu in gospodu žup
n i k u i z njene rojstne vasi Štefanu Steletu za lep ce rkven i ob
red ter lepe besede ob n jenem p r c n i n c m grobu. Hvala tudi 

g. Stanetu Kramberger ju za ganljiv pos lov i ln i govor. 
Vsem, ki sle nam ob težkih t r enutk ih stali ob strani , še en

krat iskrena hvala. 
V s i njeni 

Ne moremo itjokati bolečine, 
naj nihče ne reče. da vse mine. 
v nosili srcih l i naprej ttvii, 
zato nos pol vodi tja. kjer ti v tišini spis 
Tam lučko ljubezni ti vrtino gori 
in Tvoj nasmeh med nami iivi. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi naše mame, stare mame in 
prababice 

MARIJE 
PODBREGAR 

iz '/,£. Motnika 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sodelavcem, prijateljem 
in znancem, ki sle jo v velikem številu pospremili na njeni zadnji poti. 
Lepo se zahvaljujemo za pisno in ustno izrečena sozalja, za darovano cvetje 
in sveče, darove za cerkev Icr darovane svete maše. Iskrena hvala za trud ekipi 
nujne medicinske pomoči ZD Kamnik Icr zdravnikom in medicinskim sestram 
nevrološkega oddelka KC Ljubljana. Hvala g. župniku Francu Hočevarju za le
po opravljen pogreb in sveto mašo, govorniku za ganljiv poslovilni govor, pra
porščakom, pevcem za čutno odpete žalostinke, godbeniku za odigrano žalos-
linko in pogrebnemu podjetju Ropotar za skrbno opravljene storitve. Hvala 
vsem in vsakomur posebej, ki sle nam v težkih dneh slovesa kakorkoli poma

gali in nam lajšali bolečino. Hvala, ker ste našo mamo imeli radi. 
Žalujoči: sin Janko ter hčerki lvica in Marica i družinami 

November 2005 

Spoštovani! 

Ko ob izgubi vašega 
najbližjega ne veste kam, 
so vam naše usluge 
na voljo Neprekinjeno 
Noč in Dan! 

Nudimo vam 
kompletne 
pogrebne 
storitve 

hitro, kvalitetno, 
s posluhom 

POGREBNIK 
POGREBNE STORITVE 

Dvorje, d.o.o. 

DVORJE št 13. 
4207 Cerklje 

Tel.: 04/252-14-24 
GSM: 041/624-685 

X 

Z A H V A L A 

Prezgodaj nas je zapust i l 
dragi oče, tast in dedi 

JANEZ 
JUTERŠEK 

i z B a k o v n i k a 

Iskreno se zahval jujemo vsem so r odn ikom, sosedom, pri jate
ljem, znancem, društvu upokojencev in nekdanj im sodelavcem 
za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče i n druge darove, 
ter vsem, k i ste bi l i o b njem in ga spodbujal i v času njegove 
bo lezn i . Iskrena hvala dr . Kocjančiču, gospodu župniku za le
po oprav l jen obred , kvar te tu K r t in trobentaču. Hva la vsem 

za spremstvo na njegovi zadnj i po t i in besede sozalja. 

Žalujoči vsi njegovi 

Bakovn ik , Nožice, ok tobe r 2005 

Z A H V A L A 

V 85. letu nas je t iho zapust i l d o b r i 
mož, oče, ded i n praded, brat i n str ic 

IVAN KLOPČIČ 
i z L o k v T u h i n j u 

L e p o se zahval jujemo so rodn ikom, sosedom in pri jatel jem za 
cvetje, sveče in darove za svete maše. Hva la osebju Z D K a m 
nik , sodelavcem, društvu upokojencev, gospodu župniku, pev

c em in M a n j i za ganljiv pos lov i ln i govor. 
Hva la vsem, k i ste ga pospremi l i na njegovi zadnj i pot i . 

Žalujoči: vsi njegovi 
O k t o b e r 2005 

Spomin na Tebe ne bo nikoli zbledel 

Z A H V A L A 

V 94. letu starosti je prenehalo b i t i 
srce našega dragega ata, starega ata, 

pradedka in strica 

CIRILA 
RAZPOTNIKA 

I sk reno se zahva l ju j emo vsem s o r o d n i k o m , sosedom, 
pr i j a t e l j em i n z n a n c e m , k i ste v teh težkih t r e n u t k i h 
sočustvovali z nami , daroval i cvetje in sveče in ga pospremi l i 
na njegovi zadnj i pot i . Najlepša hvala gospodu župniku za 
oprav l j en pos l o v i l n i ob r ed in pevskemu z b o r u za zapete 

pesmi. 

Posebej se zahvaljujemo vsem, k i ste nam kakorko l i pomagali. 

V s i njegovi 

O k t o b e r 2005 

tat M 

Kot hir svetilnika, 
v življenju si nam bila. 
Zdaj zaspale v Bogu tvoje trudne so ari. 
Počivaj v miru, saj sedaj spomin nate 
v vseh nas iivi. 

Z A H V A L A 

V 92. letu nas je zapusti la naša 
ljuba mama 

JULKA BALUT 
ro j . L a p iz K a m n i k a 

Iskreno se zahvaljujemo sorodn ikom, sosedom, prijateljem m 
znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče ter za 
spremstvo na njeni zadnji poti . Posebno sc zahvaljujemo sose
d i F ranck i Z o r m a n za njeno nesebično pomoč mami v njenih 
težkih trenutkih ter dr. Bogdanu Logarju, sestrama Nad i Pilić. 
Tatjani Korošec ter patronažni sestri Dar j i Vrtačnik. Najlepše 
sc zahvaljujemo g. župniku Tone tu Dular ju za obiske pr i ma
mi in za lepo opravljen pogreb. Zahvala tudi pevcem Kvarte ta 

K r i in Mar janu Sitarju za odigrano Tišino. 

Žalujoči: s in Cene , hčeri M a r i j a i n J u l i j a n a z družinami 
ter d rugo sorodstvo. 

K a m n i k , Le « * , Mojstrana, Komenda , ok tobe r 2005 

Bila si kot jutranje sonce, 
ki posije $KOZi okno. 
sedaj pa mi solza žalosti tli, 
ker tebe, zlata mami, pri meni z.daj več ni. 

Z A H V A L A 

V 90. letu me je zapust i la 
moja zlata m a m i 

ZINKA VOMBERGAR 
Žalosten ter z bolečino v srcu se i skreno zahval jujem sorod
n i k o m , posebno Dobovškovim i z Levst ikove, Gradiškovim i z 
Zgorn j ih Stranj, sostanovalcem iz Medvedove 5, sosedom, p r i 
jateljem in znancem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče 
ter za svete maše. Zahval jujem se tudi gospodu župniku D u 
larju za lepo oprav l jen obred, dr . Ambroževi, dr. Rebo l ju ter 

kvartetu K r t za čudovito petje. 
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala. 

Neutolažljivi s in J a n k o 

K a m n i k , september 2005 

Zdaj se spttčij. izmučeno srce. 
zdaj se spočijte, zdelane roke. 
Zaprte so utrujene oči, 
le moja drobna lučka Se brli. 

(S. MakaroviC) 

Z A H V A L A 

O b boleči i zgubi našega dragega atija, 
tasta, starega ata, pradedka in strica 

JOŽETA ERJAVSKA 
se i skreno zahval jujemo vsem so rodn ikom, sosedom, prijate
l jem, znancem, sodelavcem M e s o K a m n i k za izrečena pisna 
in ustna sožalja, darovano cvetje, sveče i n svete maSe i n za 
spremstvo na njegovi zadnj i pot i . Zahva l ju jemo se tudi gos
podu župniku za lepo opravl jen ce rkven i obred , gasilcem za 
častno stražo in ganljive poslovilne besede in pevcem za čutno 
zapete pesmi. Še posebno hvala dr. Je rmanov i in vsem, k i ste 
ga med njegovo bolezni jo ob iskoval i i n m u z lepo besedo laj

šali dneve trpljenja. Hva la vsem, k i sočustvujete z nami . 

Žalujoči: vs i , k i smo ga ime l i r ad in ga spoštovali. 

Stahovica, ok tober 2005 



Gradnja novih stanovanj in lokalov ob Ljubljanski 
cesti - stanovanja velikosti od 45 do 82 m 2 

POSLOVNO STANOVANJSKA OBJEKTA V DUPUCI PRI KAMNIKU 

E l E C T A afCTA«»«rn<la«. 
****** MMMttlt,UutlQlM 

i l l / l LIZ INŽENIRING d.d, Vumikova 2. Ljubljana, 
tel.: 01 234 40 62. www.H1inMfiirin9.sl 

RAČUNOVODSKE 
S T O R I T V E 

I N S V E T O V A N J E 
z a f i z ične In p r a v n e 

o s o b e 

f H I B O f d o o . 
K a m n i k , Z l k o v a a l . 4 

t e l . : 0 1 / 8 3 1 - 4 5 - 1 5 . 
0 3 1 / 3 0 5 - 4 5 1 

P R V I M E S E C 
B R E Z P L A Č N O ! 

V prihodnjem 
tednu od 14. do 
18. novembra 
vas vabimo na 
kavico in 
predstavitev 
sodobnih in 
cenovno ugodnih 
stikal U niča ter 
celotnega 
elektro programa 
Schneider. 

Pričakujemo vas 
od8hdo 19" 

en.cn 

: 

i i t o B * j . 

Mertin Gertn 

rrgovina z elehiTomaterialom 
WWW.FRAMAT.SI 

E-MAIL: FRAMAT@SIOL.NECT 

Ljubljanska c. 21/i, 1241 Kamnik 
tel.: 01/831 25 46 
fax:01/831 07 40 

[ • l i l 
www.l i tz-karantania.si UIZ KAUNTANM 

DOMŽALE, Antona S k o k a 2, tel.: 01/729-27-20 

M 
1.900,00 sn 

1 
— 

NAJVEČJA 
PONUDBA 

KUHINJ 
SVETOVNEGA 
PROIZVAJALCA 

• M 
B L A N C O 

BOSCH SIEMENS 

K U H I N J A 
B I L M A 

' 430 NOVIH ELEMENTOV 
' BREZPLAČNA DOSTAVA IN MONTAŽA 

POPOLNA PRILAGODITEV VAŠIM MERAM 
POPOLNI RAČUNALNIŠKI" IZRIS 

• zdravju neškodljivi materiali 
• kratki dobavni roki 

^ ^ i V " iŽkORISTITE*^^B 
, ENKRATNO PRILOŽNOST"; 

Stranski elementi Pulti kerrock po Izredno 
50 VOdOOdporni ugodnih cenah! 

d.o.o.. . . . . 
strukture naložb, KD Rastho. deinHUi vzajamni sklad, KD Bond, obveznlSkl vzajemni sklad, KD 

vzajemni 
•i izbor, vzajemni sklad dalniiklh skladov, in KD MM, 

sjfmni s*lad denarnega trga. PVospett! in izvlečki vzajemnih -skladov v uprevtiariki KD investments d. o. o. so vlagateiiem med delovnim časom brezplačno 
i voljo na sedežu drufbe, na vpisnih mestih h> pri vsen pogodbenih parfn«r|in, m sorejtmalo pristopne Izjave k pravilom upravtianja vzajemnih skladov, 
vpisna mesta in pogodbeni partnerji so objavljeni na spletnih straneh www.kd-qroup.si. kjer so v elektronski oblih) dostopni rudi polletno In letno 

porodilo tet prospekti vzajemnih skladov, vlagatelj ima poleg prospekta pravico tudi do brezplačnega izvoda letnega In polletnega poročila. 

sam 
NOVO! 
b e l a t e h n i k a 
v Proda jnem cent ru S A M Jarše 

D topel om 
skupina 

BEK 
BOSCH 
CANDY 
ELECTROLUX 
GORENJE 
INDESIT 
MATRIX 
ZANUSSI 

M o ž n o s t o d p l < na o b r o k e 
SAM d.O.O. DOmŽale Preserska cesta 1, 1235 Radomlje • 

W W W S 3 I T 1 S I 
PRODAJNI CENTER SAM JARŠE 
Preserska cesta 1. Zg. Jarše. 1235 Radomlje 
tel.: 01/729 88 00; fax: 01/729 88 32: oddelek elektro mater ia la In bele tehnike tel. : 01/729 88 42 

Si M e r c a t o r C e n t e r K a m n i k 
vabi z vese l imi dogodki 
in odl ično ponudbo 
vsak petek v novembru ob 17. ur i 

PRIREDITVE ZA OTROKE 
11. 11. in 18. 11. ustvarjalna delavnica, 25.11. igrana predstava Veverička 

v soboto. 12. novembra, od 10. do 13. ure 

Zabavna prireditev MARTINO VANJE ob zvokih 
ansambla NAGELJ 
v soboto. 19. novembra, od 10. do 12. ure 

Zabavna prireditev s Podokničarjem in ansamblom 
Storžič 

Ugodna Martinova ponudba! 
Sivi Pinot Quercus 
V r h u n s k o , suho , belo v i no 0,75 1 
Goriška Brda , D o b r o v o 

Kislo zelje Natureta, 
Kisla repa Natureta 
4 x 1000 g, E t a K a m n i k ^ ^Q 

Krvavice 
Postrežno, M D K Ljubl jana 

C e n a za kg 

O D P I R A L N I Č A S : 
O d ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure, 
O b nedeljah in praznikih od 8. do 13. ure. 

6 8 9 . -

§ 
•-J 
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f} D P A M Kamnik, Glavni trg 23,1. nadstropje 
K a m n i š k i VBLAN ^ Q i m n 3 l i M i m 2 4 J ( ( 

e-mail: sasa.mejac@siol.nel 

http://www.H1inMfiirin9.sl
http://en.cn
http://WWW.FRAMAT.SI
mailto:FRAMAT@SIOL.NECT
http://www.litz-karantania.si
http://www.kd-qroup.si
mailto:sasa.mejac@siol.nel

